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I. Vragen waarop niet werd geantwoord
binnen de tijd bepaald door het reglement

(Art. 97 van het reglement van de Brusselse Hoofdstedelijke Raad)

I. Questions auxquelles il n^a pas ete repondu
dans Ie delai reglementaire

(Art. 97 du reglement du Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale)

(Fr.): Vraag gesteld in het Frans - (N.): Vraag gesteld in het Nederlands
(Fr.): Question posee en franyais - (N.): Question posee en neerlandais

Minister-Voorzitter van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering, belast met

Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Ministre-President du Gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale,

charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi,
du Logement et des Monuments et Sites

Vraag nr. 3 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 juli
1995 (Fr.):

Onderzoeksopdrachten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 1, biz. 3.

Question n° 3 de M. Stephane de Lobkowicz du 19juillet 1995
(Fr.):

Missions d'etudes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 1, p. 3.

Vraag nr. 5 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 juli
1995 (Fr.):

Organogram van de a/deling informatica in de verschillende
geineenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 1, biz. 4.

Question n° 5 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 juillet 1995
(Fr.):

Organigramme du personnel charge du departement de
rinfonnatique dans les differentes communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 1, p. 4.

Vraag nr. 20 van de heer Marc Cools d.d. 26 September 1995
(Fr.):

Aanvragen van geineenten bij het comite van aankoop.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 2, biz. 73.

Question n° 20 de M. Marc Cools du 26 septembre 1995 (Fr.):

Demandes des communes aupres du comite d'acquisition.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 2, p. 73.
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Vraag nr. 24 van de hcer Walter Vandenbossche d.d. 5 oktober
1995 (N.):

Evolutie van de overboekingen ten aamien van de totale ont-
vangsten in de 19 gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 3, biz. 133.

Question n° 24 de M. Walter Vandenbossche du 5 octobre 1995
(N.):

Evolution des transferts par rapport mix recettes totalcs dans
les 19 communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 3, p. 133.

Vraag nr. 79 van de beer Walter Vandenbossche d.d. 29 december
1995 (N.):

Controls over de schuldontwikkeling by de lokale bestwen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 6, biz. 406.

Question n° 79 de M. Walter Vandenbossche du 29 decembre
1995 (N.):

Controle de I'endetteineiit des poiivoirs locaux.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 6, p. 406.

Vraag nr. 93 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 januari
1996 (Fr.):

Computeriseren van de gemeenten - Toestand van lietperso-
neel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 6, biz. 408.

Question n° 93 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 janvier
1996 (Fr.):

Informatisation des communes - Situation du personnel.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 6, p. 408.

Vraag nr. 134 van de heer Denis Grimberghs d.d, 5 maart 1996
(Fr.):

Subsidies voor de trottoirs.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 8, biz. 642.

Question n° 134 de M. Denis Grimberghs du 5 mars 1996 (Fr,);

Subsides pour les trottoirs.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 8, p. 642.

Vraag nr. 178 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 20 mei
1996 (N.):

Contracten afgesloten met defirma Strat & Corn.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 972.

Question n° 178 de M. Dominiek Lootens-Stael du 20 mai 1996
(N.):

Controls concliis avec lafirme Strat & Coin.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 972.

Vraag nr. 239 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 31 juli
1996 (N.):

Tweede, derde en vierde driemaandelijkse taalrapport.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1137.

Question n° 239 de M. Dominiek Lootens-Stael du 31 juillet
1996 (N.):

Deuxieme, troisieme et quatrleme rapports linguistiques tri-
mestriels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1137.
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Vraag nr. 289 van de heer Denis Grimberghs d.d. 18 oktober
1996 (Fr.):

Toepassing van de omzendbriefvan 30 September 1988 betref-
fende de toelagen vow de aanleg van wegen voor voetgangers-
verkeer.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1496.

Question n° 289 de M. Denis Grimberghs du 18 octobre 1996
(Fr.):

Application de la circulaire du 30 septembre 1988 concernant
les subsides pour I'amenagement des voies de circulation pietonne.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1496.

Vraag nr. 355 van mevr. Caroline Persoons d.d. 5 maart 1997
(Fr.);

Toegang van de ingezetenen van de Europese Unie tot de
betrekklngen in de openbare adininistratie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2187.

Question n° 355 de Mme Caroline Persoons du 5 mars 1997
(Fr.):

Acces des ressortlssants de I'Union europeenne aiix emplois
dans I'administration publique.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2187.

Vraag nr. 372 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 16 april 1997
(Fr.);

Herziening van het besluit van de Regent van 1949.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2417.

Question n° 372 de M. Bernard Clerfayt du 16 avril 1997 (Fr.):

Reforme de I'arrete du Regent de 1949.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2417.

Vraag nr. 376 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Verwachte toename van het aantal lldstaten van de Europese
Unie en de impact daarvan op Brussel inzake kantoorruimte.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2417.

Question n° 376 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Augmentation du nombre d'Etats membres de 1'Vnlon
europeenne et son impact sur les bureaux a Bruxelles

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2417.

Vraag nr. 384 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 5 mei 1997
(Fr.):

Het outbroken van begrotingsvastleggiiigen voor de nakoming
van de definitieve subsidietoezeggingen inzake gesubsidleerde
werken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2419.

Question n° 384 de M. Bernard Clerfayt du 5 mai 1997 (Fr.):

Absence d'engagements budgetaires en application de pro-
messes fermes de subsides en matlere de travaux subsidies.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2419.

Vraag nr. 455 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 10
oktober 1997 (N.):

Strip ititgegeven door het Brussels Hoofdstedelljk Gewesf.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2986.

Question n° 455 de M. Dominiek Lootens-Stael du 10 octobre
1997 (N.):

Bande dessinee editeepar la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 2986.
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Vraag nr. 458 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 10
oktober 1997 (N.):

Berekening van de verdeling van de betrekklngen over de taal-
groepen in de Brusselse geineenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2988.

Question n° 458 de M. Dominiek Lootens-Stael du 10 octobre
1997 (N.):

Calciil de la repartition entre les deux groiipes lingiiistiques
des emplois dans les communes brwcelloises.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 2988.

Vraag nr. 464 van de heerAndre Drouart d.d. 22 oktober 1997
(Fr.):

Gemeentelijke heffiitgen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3099.

Question n° 464 de M.Andre Drouart du 22 octobre 1997 (Fr.):

Taxes communales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3099.

Vraag nr. 469 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 28 oktober
1997 (Fr.):

Kunstwerken aangekocht door liet Brussels Hoofdstedelijk
Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3099.

Question n° 469 de M. Stephane de Lobkowicz du 28 octobre
1997 (Fr.):

Oeuvres d'art acqiiisespar la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3099.

Vraag nr. 485 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 27
november 1997 (Fr.):

Oveiwht en sainenstelling van de adviesraden en -commissies
waarop de ailministratieve diensten een beroep doen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 27, biz. 3250.

Question n° 485 de M. Stephane de Lobkowicz du 27 novembre
1997 (Fr.):

Releve et composition des conseils on commissions consitltatifs
constitues en marge de I'administration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 27, p. 3250.

Vraag nr. 497 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 18
december 1997 (Fr.):

Overzicht en samenstelling van de adviesraden of-coinmissies
waarop de adm'mistratleve diensten een beroep doen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3363.

Question n° 497 de M. Stephane de Lobkowicz du 18 decembre
1997 (Fr.):

Releve et composition des conseils ou commissions consul f a t i f s
constitues en marge de I'administration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3363.

Vraag nr. 503 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 12 januari
1998 (N.):

Gebruik van dienstwagens bij het ministerie van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest, de gewestelijke instellingen van openbaar
nut en de parastatalen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3364.

Question n° 503 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 janvier
1998 (N.):

Usage des vehicules de service du ministere de la RBC, dans
les organismes d'litllite publlque et dans les pararegionanx.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3364.
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Vraag nr. 505 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 30 januari
1998 (N.):

Maatregelen die de minister-voonitter heeft genomen naar
aanleiding van dezoveelste veroor deling van de gemeente Elsene
door de Vaste Commissie voor Taaltoezicht in verband met de
uitgave van het gemeentelijk blad.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3475.

Question n° 505 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 30 janvier
1998 (N.):

Enleme condamnatloit de la commune d'lxelles par la Com-
mission permanentedecoiitrSlelmgmstiquecoitcernanf la publi-
cation du journal communal.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3475.

Vraag nr. 510 van de heer Robert Garcia d.d. 12 februari 1998
(N.):

Publiciteit van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest in lietpro-
grainmaboekje van het 25ste Internationaal Filmfestival te
Brussel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3476.

Question n° 510 de M. Robert Garcia du 12 fevrier 1998 (N.):

Publicite de la Region de Bruxelles-Capitale dans Ie pro-
gramme du 25e festival international diiflim de Bruxelles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3476.

Vraag nr. 532 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 29 april
1998 (N.):

Opinerklngen gemaakt in het 154e Boek van het Rekenhof
met betrekking tot werken uitgevoerd In het raam van de zoge-
iiaamde "veiligheidscontracten".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3782.

Question n° 532 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 29 avril 1998
(N.):

Observations faites dans Ie 154e caliier de la Cow des Comptes
sur des travaux realises dans Ie cadre des controls dits «de
securite».

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3782,

Vraag nr. 534 van de heer Doininick Lootens-StaeI d.d. 24 april
1998 (N.):

De in het 154e Boek van het Rekenhof gefonnuleerde opmer-
kingen met betrekking tot de zogenaamde "Algernons Rebelling"
van het Brussels Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3783.

Question n° 534 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 24 avril 1998
(N.):

154e caliier de la Cour des comptes: observations sur Ie
wompte general» de la Region bruxellolse.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3783.

Vraag nr. 535 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 4 mei
1998 (N.):

Opmerkingen gemaakt in het 154e Boek van het Rekenhof
met betrekking tot vastgestelde tekortkomingen van hetgewestelijk
jinancleel beleid.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3783.

Question n° 535 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 4 mai 1998
(N.):

154e collier de la Cour des comptes: remarques sur les mau-
quements de la politique flnanciere regionale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3783.
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Vraag nr. 541 van de heer Guy Vanhengel d.d. 27 april 1998 (N.):

De inwerkingtreding van het Politic Infonnafica Project (PIP)
in de gemeenfen van het Brussels Hoofdstedelljk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3786.

Question n° 541 de M. Guy Vanhengel du 27 avril 1998 (N.):

Entree en vigueur du projet d'lnfonnatisation police (PIP)
dans les communes de la Region de Brnxelles-Capitale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3786.

Vraag nr. 547 van de heer Dominiek iootens-Stae! d.d. 19 mei
1998 (N.):

Tijdsclirift Info Culture van Sint-Gillis.

De vraag werd gepubiiceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3902.

Question n° 547 de M. Dominiek Lootens-Stael du 19 mai 1998
(N.):

Magazine Info Culture de Saint-Gilles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3902.

Vraag nr. 551 van de heer Marc Cools d.d. 20 mei 1998 (Fr.):

4anrekeiting van de wedden van sommige personeelsleden
van de ministeriele kablnetten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr, 33, biz. 3904.

Question n° 551 de M. Marc Cools du 20 mai 1998 (Fr.):

Imputation de la remuneration de certains meinbres du per-
sonnel occupe dans les cabinets ininlsterlels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3904.

Vraag nr. 553 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1998
(Fr.):

Coiitracten voor de handelskernen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3905.

Question n° 553 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1998 (Fr.):

Controls de noyaux commerciaiix.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3905.

Vraag nr. 556 van de heer Philippe Smits d.d. 19 juni 1998 (Fr.):

Venorging van de dieren van de kansarmen en subsidies aan
de diei'eitbeschermiitgsverenigtngen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4023.

Question n° 556 de M. Philippe Smits du 19 juin 1998 (Fr.):

Soins aux an'unaux des plus demunis et subsides aux asso-
ciations de protection animate.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4023.

Vraag nr. 561 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Sfiidie over clandestiene arbeid.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4024.

Question n° 561 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Etude sur Ie travail clandestin.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4024.
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Vraag nr. 562 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

M'tsbruiken vanwege gemeentepersoneel In de gemeente
Anderlecht betreffende de vervanging van de nieuwe identifelts-
kaarten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4025.

Question n° 562 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Abus du personnel communal de la commune d'Anderleclit
concemant Ie {'emplacement des nouvelles cartes d'identite.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4025.

Vraag nr. 563 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Vlthangen van de Franse vlag aan het gemeentehuls van
Schaarbeek van 14jiili 1998.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4026.

Question n° 563 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Pavoisement du drapeaufrancais Ie 14jiiillet 1998 a la maison
communale de Schaerbeek.

La question a ete publiee dans !e Bulletin n° 34, p. 4026.

Vraag nr. 564 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Bevoordeling van buitenlanders bij de aanwerving van bepaald
personeel door de gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4026.

Question n° 564 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Preference donnee par la commune aiix etrangers pour Ie
recrutement de personnel particulier.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4026.

Vraag nr. 565 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
4 augustus 1998 (N.);

Overmaken van de taalrapporten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4027.

Question n° 565 de M. Dominiek Lootens-Stael du 4 aout 1998
(N.);

Transmission des rapports linguistiques.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4027.

Minister belast met Economic,
Financien, Begroting, Energie en

Extern e Betrekkingen

Vraag nr, 230 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 24 april
1998 (N.):

De in het 154e Boek van het Rekenhaf' geformuleerde opmer-
kingen met betrekhing tot de zogenaamde "Algemene Rekening"
van het Brussels Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3788.

Ministre de 1'Economie, des Finances,
du Budget, de 1'Energie et
des Relations exterieures

Question n° 230 de M. Dominiek Lootens-Stael du 24 avril 1998
(N.);

154e cahier de la Cour des comptes: observations sur Ie
wompte general» de la Region bruxellolse.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3788.
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Vraag nr. 231 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 24 april
1998 (N.):

Opmerkingen gemaakt in het 154e Boek van het Rekenhof
met betrekking tot vastgestelde tekortkomingen van hetgewestelyk
flnandeel beleid.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3789.

Question n°231 deM. Dominiek Lootens-Stael du 24 avril 1998
(N.):

154e collier de la Cow des comptes: remarques siir les maii-
qiiements de la polifique financlere regionale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3789.

Vraag nr. 241 van de heer Denis Grimberghs d.d. 19 juni 1998
(Fr.):

Toepassing van de ordonnantie van 12 november 1992 betref-
fende de vervreeniding van onroerende domelngoederen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4028.

Question n° 241 de M. Denis Grimberghs dii 19juin 1998 (Fr.):

Application de I'ordonnance du 12 novembre 1992 relative a
{'alienation des immeubles domanlaiix.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4028.

Vraag nr. 246 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 23 juli
11998 (Fr.):

Bespariitg van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest na het ont-
slag van staatssecretaris Vie Anciaux.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4028.

Question n° 246 de M. Stephane de Lobkowicz du 23 jiiillet
1998 (Fr.):

Economic realiseepar la Region de Bruxelles-Capitale dufait
de la demission de Monsieur Ie secretaire d'Etat Vie Anciaiix.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4028.

Vraag nr. 248 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Verstttren van dwangbevelen naar belastmgplichtigen inzake
de gewesielijke belasting.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4029.

Question n° 248 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Envoi de seminations anx contribuables pour la taxe regionale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4029.

Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Ministre de FAmenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

Vraag nr. 311 van de heer Guy Vanhengel d.d. 18 juli 1997 (N.): Question n° 311 de M. Guy Vanhengel dii 18juilletl997(N.)i

BOUW van een appartementsgebouw in het Albertpark te
Molenbeek.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23, biz. 2703.

Construction d'un immeiible a appartements dans Ie pare
Albert a Molenbeek.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 23, p. 2703.
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Vraag nr. 331 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
3 november 1997 (Fr.):

Verkoop van gebouwen op inifiatief van het Brussels Hoofd-
stedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3103.

Question n° 331 de M. Stephane de Lobkowicz du 3 novembre
1997 (Fr.):

Vente d'immeubles a {'initiative de la Region de Bruxelles-
Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3103.

Vraag nr. 347 van de heer Denis Grimberghs d.d. 21 januari
1998 (Fr.):

Onderbreking van de tramverbind'mg te Ukkel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3478.

Question n° 347 de M. Denis Grimberghs d.d. 21 janvier 1998
(Fr.):

Interruption de la liaison tramway a Uccle.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3478.

Vraag nr. 365 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 16 januari
1998 (Fr.):

Benaining van een toekomstig metrostation na het doortrekken
van de kleine ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3479.

Question n° 365 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 16 janvier
1998 (Fr.):

Denomination d'une future station de metro consecutivement
au bondage de la petite ceintwe.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3479.

Vraag nr. 377 van de heer Philippe Smits d.d. 23 februari 1998
(Fr.):

Fonds voor Stedenbouw en Grondbeheer.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3594.

Question n° 377 de M. Philippe Smits du 23 fevrier 1998 (Fr.):

Fonds d'amenagement urbain et fonder.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 30, p. 3594.

Vraag nr. 390 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 24 april
1998 (N.);

154ste Boek van het Rekenhof: opmerklngen m.b.t. de finan-
ciering van een colloquium dot voor rekening van het Gewest
werd iitgericht door een orgaan zander rechtspersoonlijkheid -
delegatie van bevoegdheid aan een persoon die niet gemachtigd
is het Gewest te verbinden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3793.

Question n° 390 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 24 avril 1998
(N.):

154e cahler de la Cour des Comptes: observations sur lefinan-
cement d'lin colloquepar une instance depoiirvue de personnallte
juridique - delegation depouvoir a une personne non habilitee a
engager la Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3793.

Vraag nr. 391 van mevr. Marie Nagy d.d. 28 april 1998 (Fr.):

Personeelsleden van zijii kablnet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3794.

Question n° 391 de Mme Marie Nagy du 28 avril 1998 (Fr.):

Membres et agents constituant son cabinet.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3794.
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Vraag nr. 392 van mevr. Beatrice Fraiteur d.d. 28 april 1998
(Fr.):

Naleving van de verplicliting tot overleg zoals bepaald in lie
hijwndere wet van 8 augustus 1980 ter gelegenheid van het
opstellen van de wet van 19 december 1997 "tot rationalisering
van het beheer van de liichthaven BritSsel-Nationaal".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3794.

Question n° 392 de Mme Beatrice Fraiteur du 28 avril 1998
(Fr.):

Respect des obligations de concertation et de consultation
previies par la loi speciale du 8 aout 1980 a I'occasion de
{'elaboration de la loi du 19 deceinbre 1997 "visant a rationaliser
la gestion de I'aeroport de Bruxelles-Natioiial".

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3794.

Vraag nr. 400 van de heer Denis Grimberghs d.d. 15 mei 1998
(Fr.):

Goedkeming van het GBP.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3908.

Question n" 400 de M. Denis Grimberghs du 15 mai 1998 (Fr.):

Adoption du "PRAS".

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3908.

Vraag nr. 413 van de heer Denis Grimberghs d.d. 19 juni
1998 (Fr.):

Onderzoek over het IRISplaii.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4032.

Question n° 413 de M. Denis Grimberghs du 19 juin 1998 (Fr.):

Plan IRIS.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4032.

Vraag nr. 419 van de heer Serge de Patoul d.d. 31 juli 1998
(Fr.):

Het bevorderen van het Brussels spoornet als sfadsvervoer.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4032.

Question n° 419 de M. Serge de Patoul du 31 juillet 1998 (Fr.):

Promotion du reseauferroviaire bruxellois comine iiioyen de
transport urbain.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4032.

Vraag nr. 420 van de heer Denis Grimberghs d.d. 31 jnii 1998
(Fr.):

Gevolg gegeven aan de Internationale wedstrijd "De Paden
van Europa".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4032.

Question n° 420 de M. Denis Grimberghs du 31 juillet 1998
(Fr.):

Suite reservee au concours international "Les sentiers de
I'Europe".

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4032.

Vraag nr. 421 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Aanwerving door de MIVB van personeel van buitenlandse
oorsprong.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4033.

Question n° 421 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Recrutement de personnel d'orlgine etrangere par la STIB.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4033.
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Vraag nr. 422 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augiistiis 1998 (N.)i

Advies van de Vaste Cominissie voor Taaltoezicht over het
aanwerveit van Nederlaiiilsonkiindig personeel bij de bewakings-
dienst van de MIVB.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4034.

Question n° 422 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Avis de la Commission permanente de controls linguistique
concernant Ie recrutement au service de surveillance generate de
la STIB de personnel ignorant Ie neerlandais.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4034.

Minister belast met Openbaar Ambt,
Buitenlandse Handel,

Wetenschappelijk Onderzoek,
Brandbestrijding en

Dringende Medische Hulp

Vraag nr. 148 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 31 juli
1997 (Fr.):

Taalverdeling van het optreden van de DBDMH.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23, biz. 2706.

Ministre de la Fonction publique,
du Commerce exterieur,

de la Recherche scientifique,
de la Lutte centre 1'Incendie et

de 1'Aide medicale urgente

Question n0 148 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 31 juillet
1997 (Fr.):

Repartition linguistique des Interventions du SIAMU.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 23, p. 2706.

Vraag nr. 173 van de heer Stephane de Lobkowicz, d.d. 18
december 1997 (Fr.):

Overziclit en sainenstelling van de adviesraden of-commissies
waarop de administratieve diensten een beroep doen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3370.

Question n° 173 de M. Stephane de Lobkowicz du 18 decembre
1997 (Fr.):

Releve et composition des consells on commissions consultatifs
constltues en marge de I'administration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3370.

Vraag nr. 186 van de heer Joseph Parmentier d.d. 23 maart
1998 (Fr.);

Iiivesteringen voor de informatisering van het gewestelijk
bestuur.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 31, biz. 3693.

Question n° 186 de M. Joseph Parmentier du 23 mars 1998 (Fr.):

Investissemeiits pour I'informatisation de I'administration
regionale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 31, p. 3693.

Vraag nr. 202 van de heer Denis Grimberghs d.d. 3 augiistus
1998 (Fr.):

Uitvoering van artikel 7 van de ordonnantie van 30 maart
1995 "betreffende de openbaarheid van bestuur".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4035.

Question n° 202 de M. Denis Grimberghs du 3 aout 1998 (Fr.):

Execution de I'article 7 de I'ordonnance du SO mars 1995
"relative a lapublicite de I 'administration".

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4035.
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Vraag nr. 203 van de heer Denis Grimberghs d.d. 3 augustus
1998 (Fr.):

Uit\'oeriiig van artikel 4 van de ordonnantie van 30 inaart
1995 "betreffende de openbaarheid van bestuur".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4035.

Question n° 203 de M. Denis Grimberghs du 3 aofit 1998 (Fr.):

Execution de {'article 4 de I'ordonnance du 30 mars 1995
"relative a lapublicite de 1'administration".

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4035.

Vraag nr. 205 van de heer Paul Galand d.d. 3 September 1998
(Fr.):

Aaiimoediging van en steiiit voor tweetallgheid.

Met toepassing van de besluiten van de excecutieve van 25juli
1991, gewijzigd door de besluiten van 19 maart 1998, kan aan het
personeel van het Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
en van sommige instellingen van openbaar nut van het Brussels
Hoofdstelijk Gewest een tweetaligheidspremie worden toegekend.

Hoeveel personeelsleden van het Ministerie en van de openbare
instellingen in kwestie genieten deze premie?

Weike andere maatregelen ter bevordering van de tweetaligheid
zijn. er tot op heden getroffen om het aanleren en het uitbreiden
van de mondelinge en schriftelijke kennis van de tweede taal bij
het personeel te bevorderen?

Kunnen de personeelsleden tijdens, voor of na de werkuren
gebruik maken van taalpractica of andere moderne en doeltreffende
middelen om in de nabijheid van him werkplaats de tweede taal te
leren?

Kan de minister met zekerheid zeggen dat het niveau van de
examens van het Vast Wervingssecretariaat overeenstemt met die
weike vereist is in het desbetreffende openbaar ambt?

Question n° 205 de M. Paul Galand du 3 septembre 1998 (Fr.);

Encouragement et aide au bil'mguisme.

Une prime au bilinguisme peut etre accordee au personnel en
fonction au ministere de la Region de Bruxelles-Capitale et aupres
de certains organismes d'interet public de la Region de Bruxelles-
Capitale en application des arretes de 1'executifdu 25juillet 1991
modifies par les arretes du 19 mars 1998.

Combien de membres du personnel en fonction aupres du
ministere et des organismes publics concernes beneficient de cette
prime?

Quelles autres mesures de promotion du bilinguisme ont-elles
ete mises en oeuvre a ce jour pour faciliter 1'acquisition et Ie
developpement des connaissances orales et ecrites de la deuxieme
langue par les agents?

Des laboratoires de langue ou d'autres installations d'appren-
tissage modernes et performantes, proches du lieu de travail, sont-
elles accessibles aux agents durant les heures de travail, avant ou
apres celles-ci?

Le ministre s'assure-t-il que Ie niveau des examens realises par
Ie Secretariat permanent de recrutement correspond a celui utiie a
la fonction publique concernee?

Minister belast met Leefmilieu en
Waterbeleid, Renovatie,

Natuurbehoud en
Openbare Netheid

Vraag nr. 137 van mevr. Evelyne Huytebroeckd.d. 26juni 1996
(Fr.):

Analyses van het Carcoketerreln.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1147.

Ministre de 1'Environnement et
de la Politique de 1'Eau, de la Renovation,

de la Conservation de la Nature et
de la Proprete publique

Question n° 137 de Mme Evelyne Huytebrocck du 26 juin 1996
(Fr.):

Analyses du site de Carcoke.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 12, p. 1147.
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Vraag nr. 150 van de heer Leo Goovaerts d.d. 18 juli 1996 (N.): Question n° 150 de M. Leo Goovaerts du 18 jiiillet 1996 (N.):

Bewitstmakings- en voorlichtingscanipagnes gevoerd door
leden van de Regeriiig.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1150.

Campagnes de sensibilisation et d'information meneespar des
membres du gouverneinent.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1150.

Vraag nr. 172 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 30
September 1996 (Fn):

Belasting op het afvalwater - Beroep en betwisting.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1509.

Question n° 172 de M. Stephane de Lobkowicz du 30 septembre
1996 (Fn):

Taxe sur I'epuration des eaiix - Recows et contestation.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1509.

Vraag nr. 177 van de heer Roeland Van Walleghem d.d.
10 oktober 1996 (N.):

Advertentle van Net Brussel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1510.

Question n° 177 de M. Roeland Van Walleghem du 10 octobre
1996 (N.):

Annonce de Bruxelles-Proprete.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1510.

Vraag nr. 202 van de heer Guy Vanhengel d.d. 5 december 1996
(N.):

"Dynamiek" nummer 10.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1775.

Question n° 202 de M. Guy Vanhengel du 5 decembre 1996 (N.):

"Enfreprendre" n° 10.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1775.

Vraag nr. 204 van mevr. Caroline Persoons d.d. lOjanuari 1997
(Fr.):

BrusselsAgentschap voorNetheid-Dagen van deophalingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1913.

Question n° 204 de Mme Caroline Persoons du 10 janvier 1997
(Fr.):

Bruxelles-Proprete- Jours de ramassage.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1913.

Vraag nr. 224 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
12 februari 1997 (N.):

Toekenning van taalpremles aan de werknemers van het
ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2069.

Question n° 224 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 fevrier
1997 (N.):

Octroi de primes linguistlques aux agents du ministere de la
Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2069.
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Vraag nr. 247 van de heer Mostafa Ouezekhti d.d. 15 mei 1997
(Fr.):

Selectieve ophaling naar aanleiding van het feest van het
schaap.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2433.

Question n° 247 de M. Mostafa Ouezekhti du 15 mai 1997 (Fr.):

Ramassage selectif a I'occasion de la fete dii sacrifice du
moiiton.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2433.

Vraag nr. 303 van de heer Stephane de Lobkowicz, d.d.
18 december 1997 (Fr.):

Overvcht en sainenstelling van de adviesraden of-commissies
waarop de administratieve diensten een beroep doen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3375.

Question n° 303 de M. Stephane de Lobkowicz du 18 decembre
1997 (Fr.):

Releve et composition des conseils on commissions consul f a t i f s
constitues en marge de I'administration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3375.

Vraag nr. 305 van de heer Jan Beghin d.d. 29 december 1997
(N.):

Slechte inwinelresultaten van ons Gewest inzake oud papier.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3375.

Question n° 305 de M. Jan Beghin du 29 decembre 1997 (N.):

Mauvais resultats des collectes de vieux papier dans noire
Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3375,

Vraag nr. 308 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 12 januari
1998 (N.):

De milieuvergunniitg, op I juli 1997 door het BIM verleend
aan dep.v.b.a. SCHMIT, voor de ultbat'mg van een opslagplaats
voor Inerte afvalstoffen (scliroot) met aanlwrlgheden, gelegen
Tielemansstraat 2, te 1020 Brussel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3375.

Question n° 308 de M. Walter Vandenbossche du 12 janvier
1998 (N.):

Permis d'envlronnement delivre par 1'IBGE Ie I" jitillet a la
s.p.r.l. SCHMIT pour exploiter un depot de dec/lets inertes
(mitraille) avec accessolres a 1020 Bruxelles, rite Tielemans 2.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3375.

Vraag nr. 312 van mevr. Beatrice Fraiteur d.d. 30 januari 1998
(Fr.):

Nieuwe afvalverwerkingsmethodes.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3484.

Question n° 312 de Mme Beatrice Praiteur du 30 janvier 1998
(Fr.):

Nouveaux precedes de traitement des dechets.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3484.

Vraag nr. 314 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d.
11 febriiari 1998 (N.):

Uitgave van de brochure "Minder afval? We doen het'".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3485.

Question n° 314 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 11 fevrier
1998 (N.):

Publication de la brochure «Moins de dechets? Chiche!».

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3485.



Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 15 oktober 1998 (nr. 35)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 15 octobre 1998 (n° 35) 4163

Vraag nr. 315 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d.
12 februari 1998 (N.):

Uitvoering en toepassing van lietEuropees milieiireclit bifinen
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3486.

Question n° 315 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 12 fevrier
1998 (N.):

Execution et application dans la Region de Bruxelles-Capitale
du droit des Coinmunautes europeennes relatlfa 1'eiivironneiiient.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3486.

Vraag nr. 316 van de heerAlain Adriaens d.d. 23 februari 1998
(Fr.):

Sectorale overeeitkomst met de sector van de grafische vorm-
geving.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3599.

Question n° 316 de M. Alain Adriaens du 23 fevrier 1998 (Fr.):

Convention sectorielle avec Ie secteur du. graphisme.

La question a ete publiee dans !e Bulletin n° 30, p. 3599.

Vraag nr. 318 van de heer Philippe Smits d.d. 23 februari 1998
(Fr.):

Fonds voor de beschenning van het milieu.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3600.

Question n° 318 de M. Philippe Smits du 23 fevrier 1998 (Fr.);

Fonds pour la protection de I'environnement.

La question a ete publiee dans !e Bulletin n° 30, p. 3600.

Vraag nr. 319 van de heer Philippe Smits d.d. 23 februari 1998
(Fr.):

Fonds bestemd voor het onderhoud, de aankoop en de aanleg
van groene ruimten, bosseit en natuurgebieden alsmede het
opitieuw bepoten en noodingrepen ten gunste van de fauna.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3600.

Question n° 319 de M. Philippe Smits du 23 fevrier 1998 (Fr.):

Fonds destine a I'entretlen, {'acquisition et I'amenagement
d'espaces verts, deforefs et de sites naturels, ainsi qu 'au rempois-
sonnement et aux interventions urgentes enfaveur de lafaiine.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 30, p. 3600.

Vraag nr. 327 van mevr. Caroline Persoons d.d. 7 april 1998
(Fr.):

Openbaar onderwek over het plan vow afvalpreventie en
afvalbeheer.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 31, biz. 3697.

Question n° 327 de Mme Caroline Persoons du 7 avril 1998
(Fr.):

Enquete publique sur Ie plan de prevention et de gesfion des
dechets.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 31, p. 3697.

Vraag nr. 328 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 24 april
1998 (N.):

Ophaling van slachtafval naar aanleiding van het wgenaamde
feest van het schaap.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3801.

Question n° 328 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 24 avril 1998
(N.):

Ramassage des carcasses a 1'Mcasion de la fete dite du moutoit.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3801.
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Vraag nr. 330 van mevr. Marie Nagy d.d. 28 april 1998 (Fr.):

Personeelsleden van zifn kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3802.

Question n° 330 de Mme Marie Nagy du 28 avril 1998 (Fr.):

Membres et agents constituant son cabinet.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3802.

Vraag nr. 332 van de heerAlainAdriaens d.d. 4 mei 1998 (Fr.):

Voormalige stortplaats op het plateau van de Vorsterie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3802.

Question n° 332 de M. Alain Adriaens du 4 mai 1998 (Fr.):

Ancienne decharge situee Plateau de la Foresterie.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3802.

Vraag nr. 341 van de heerAlainAdriaens d.d. 9 juni 1998 (Fr.):

Ministerleel beslult van 18 mei 1998 tot wijziging van de
begroting van af deling 18, programma 5.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3916.

Question n° 341 de M. Alain Adriaens du 9 juin 1998 (Fr.):

Arrete ministeriel du 18 mai 1998 modifiant Ie budget de la
division 18, programme 5.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3916.

Vraag nr. 345 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 15 juni
1998 (N.):

Campagne voor de netheid.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4040.

Question n° 345 de M. Dominiek Lootens-Stael du 15 juin 1998
(N.):

Campagne de proprete.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4040.

Vraag nr. 347 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 10 juli
1998 (N.):

Stand van zaken met betrekk'mg tot de afvalverbrandings-
installatle te Neder-Over-Heembeek.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4041.

Question n° 347 de M. Dominiek Loofens-Sfael du 10 juillet
1998 (N.):

Situation de I'incinerateur de Neder-over-Hembeek.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4041.

Vraag nr. 349 van de heerAlainAdriaens dd. 23 juli 1998 (Fr.):

Aanwezigheid van een bedrijf dat ftalaten maakt vlakbij het
Brussels Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4041.

Question n° 349 de M. Alain Adriaens du 23 juillet 1998 (Fr.):

Presence d'une usine produisant des plitalates a la limite de
la Region bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4041.
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Vraag nr. 351 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Het promoten van de indiensttreding van «allochtonen» bij
het Gewestelijk Agentschap NetBrussel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4043.

Question n° 351 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Encouragement a recruter des «allochtones» a I'Agence regio-
nale Bruxelles-Proprete.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4043.

Staatssecretaris toegevoegd aan de
minister belast met Ruimtelijke Ordening,

Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 46 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 februari
1996 (Fr.):

Onbetaalde openbare werken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 7, biz, 540.

Secretaire d'Etat adjoint au
Ministre de 1'Amenagement du Territoire,

des Travaux publics et du Transport

Question n° 46 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 fevrier 1996
(Fr.):

Travaux publics impayes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 7, p. 540.

Vraag nr. 57 van de heer Denis Grimberghs d.d. 20 maart 1996
(Fr.):

Werken in de Keizer Karellaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 9, biz. 766.

Question n° 57 de M. Denis Grimberghs du 20 mars 1996 (Fr.):

Travaux avenue Charles-Quint.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 9, p. 766.

Vraag nr. 63 van de heer Denis Grimberghs d.d. 23 mei 1996
(Fr.):

Grondregie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 998.

Question n° 63 de M. Denis Grimberghs du 23 mai 1996 (Fr.):

Regie fonciere de la Region de BruxeSles-Capitale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 998.

Vraag nr. 65 van de heer Denis Grimberghs d.d. 6 juni 1996
(Fr.):

Werken in de Troonstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 999.

Question n° 65 de M. Denis Grimberghs du 6 juin 1996 (Fr.):

Travaux rue du Trone.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 999.
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Vraag nr. 67 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 14 juni
1996 (Fr.):

Erbarmelijke staat van het wegdek in de Luxeiitburgstraat.

De vraagwerd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 1000.

Question n° 67 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 14 juin 1996
(Fr.):

Etat lamentable de la voirle rue du Luxembourg.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 1000.

Vraag nr. 70 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 26 juni 1996
(Fr.):

Staat van het terrein aan de Biestebroeckkaai.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1155.

Question n° 70 de Mme Evelyne Huytebroeck du 26 juin 1996
(Fr.):

Etat du terrain au quai de Biestebroeck.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1155.

Vraag nr 72 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 2 juli 1996
(Fr.):

Beroepen ingesteld tegen handelingen van de Brusselse Hoofd-
stedelijke Regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1157.

Question n° 72 de M. Stephane de Lobkowicz du 2 juillet 1996
(Fr.):

Recours mtrodiiits centre des actes du gouvernement de la
Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1157.

Vraag nr. 76 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 8 juli
1996 (Fr.):

Borden ter verwelkoming in het Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1157.

Question n° 76 de M. Stephane de Lobkowicz du 8 juillet 1996
(Fr.):

Panneaux rentiers de bienvenue dans la Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1157.

Vraag nr. 79 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 23 juli 1996
(Fr.):

Onderhoud van het Vergoteplein.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1158.

Question n° 79 de M. Bernard Clerfayt du 23 juillet 1996 (Fr.):

Entretien du square Vergote.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1158.

Vraag nr. 86 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 10 oktober
1996 (N.):

Verkeerslichten Siat-Niklaasinsfituut Anderlecht.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1514.

Question n° 86 de M. Walter Vandenbossche du 10 octobre 1996
(N.):

Feux de signalisation a hauteur du Sint-Niklaasiiistituut a
Anderlecht.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1514.
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Vraag nr. 87 van de heer RoelandVan Walleghem d.d. 10 oktober
1996 (N.):

Organisatie van een gala-avond.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1515.

Question n° 87 de M. Roeland Van Walleghem du 10 octobre
1996 (N.):

Organisation d'une soiree de gala.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1515.

Vraag nr. 88 van de heer Denis Grimberghs d.d. 10 oktober
1996 (Fr.):

Reclameborden op de balustrades van de tunnels.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1515.

Question n° 88 de M. Denis Grimberghs du 10 octobre 1996
(Fr.):

Placement de panneaux sur les balustrades des tunnels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1515.

Vraag nr. 89 van de heer Denis Grimberghs d.d. 10 oktober
1996 (Fr.):

Gebruik van de paardenrenbaan van Bosvoorde.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1515.

Question n° 89 de M. Denis Grimberghs du 10 octobre 1996
(Fr.):

Utilisation du site de I'hippodroine de Boitsfort.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1515.

Vraag nr. 91 van de heer Alain Adriaens d.d. 10 oktober 1996
(Fr.):

Weginarkeringen ten behoeve van de fietsers op de Roose-
veltlaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1516.

Question n° 91 de M. Alain Adriaens du 10 octobre 1996 (Fr.):

Acces cyclable aux gares de Bruxelles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1516.

Vraag nr. 93 van de heer Denis Grimberghs d.d. 18 oktober
1996 (Fr.):

Overname van de verplichtingen die voortvloeien uit de door
de provincieraad aangenomen verordeningen die betrekking
hebben op aangelegenheden die nu tot de bevoegdheid van het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest behoren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1517.

Question n° 93 de M. Denis Grimberghs du 18 octobre 1996
(Fr.):

Reprise des obligations decoulant des r'eglements adoptespar
Ie conseil provincial qui ontfait I'objet d'nii transfert de com-
petences a la Region bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1517.

Vraag nr. 94 van de heer BenoitVeldekens d.d. 28 oktober 1996
(Fr.):

Aanleg van nieuwe rotondes in de de Broquevillelaan, op de
Josephine-Charlottesquare en op het kruispunt Gribaumontlaan/
Ridder Koninglaan (SInt-Lambrechts-Woluwe).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1636.

Question n° 94 de M. Benoit Veldekens du 28 octobre 1996
(Fr.):

Amenageinent de nouveaux rands-points avenue de Bro-
queville, au square Josephine-Charlotte et a Gribaumont-Roi
Chevalier (Woluwe-Salnt-Lambert).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1636.



4168 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 15 oktober 1998 (nr. 35)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 15 octobre 1998 (n° 35)

Vraag nr. 95 van de heer Jean De Hertog d.d. 30 oktober 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel4).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2998.

Question n° 95 de M. Jean De Hertog du 30 octobre 1996 (N.):

Ordonnance relative a lapubliclte dans I'administration (ar-
ticle 4).

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 2998.

Vraag nr. 96 van de heer Jean De Hertog d.d. 4 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 5).

De vraag werd gepubiiceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2999.

Question n° 96 de M. Jean De Hertog du 4 novembre 1996 (N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arii-
cle 5).

La question a ete publiee dans !e Bulletin n° 25, p. 2999.

Vraag nr. 97 van de heer Jean De Hertog d.d. 8 november 1996
(N.);

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel8).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2999.

Question n° 97 de M. Jean De Hertog du 8 novembre 1996 (N.):

Ordonnance relative a lapubliclte de I'administration (arti-
cle 8).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 2999.

Vraag nr. 99 van de heer Roeland Van Walleghem d.d.
8 november 1996 (N.):

Afsluitiitg van de Georges Lombaertstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1639.

Question n° 99 de M. Roeland Van Walleghem du 8 novembre
1996 (N.):

Fermeture de la rue Georges Lombaert.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1639.

Vraag nr. 100 van de heer Jean De Hertog d.d. 14 november
1996 (N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 15).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2999.

Question n° 100 de M. Jean De Hertog du 14 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 15).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 2999.

Vraag nr. 102 van de heer Jean De Hertog d.d. 21 november
1996 (N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 9).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3000.

Question n° 102 de M. Jean De Hertog du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 9)

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3000.
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Vraag nr. 103 van de heer Jean De Hertog d.d. 21 november
1996 (N.):

Ordonnantie belief fende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel6),

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3000.

Question n° 103 de M. Jean De Hertog du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 6).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3000.

Vraag nr. 104 van de heer Guy Vanhengel d.d. 21 november
1996 (N.):

Perspectieven van de Brusselse Regering in verband met het
zogenaamde «Marconigebouw».

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1783.

Question n° 104 de M. Guy Vanhengel du 21 novembre 1996
(N.):

Perspectives du gouvernement bruxellois pour Ie bailment
"Marconi".

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1783.

Vraag nr. 105 van de heer Guy Vanhengel d.d. 5 december 1996
(N.):

"Dynamiek" nummer 10.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1783.

Question n° 105 de M. Guy Vanhengel du 5 decembre 1996
(N.):

"Entreprendre" n° 10.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1783.

Vraag nr. 106 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 10 januari
1997 (Fr.):

Aanleg van de Troonstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1922.

Question n° 106 de Mme Evelyne Huytebroeck du 10 janvier
1997 (Fr.):

Amenagement de la rue du Trone.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1922.

Vraag nr. 107 van de heer Jacques Pivin d.d. 20 januari 1997
(Fr.):

Voorwaarschuwingstekens In de tunnels van de kleine ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1922.

Question n° 107 de M. Jacques Pivin du 20 janvier 1997 (Fr.):

Preslgnalisation dans les tunnels de la petite ceinture.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1922.

Vraag nr. 108 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 20 januari
1997 (Fr.):

Het Marconigeboiiw in Vorst.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1923.

Question n° 108 de Mme Evelyne Huytebroeck du 20 janvier
1997 (Fr.):

Iiwneuble Marconi a Forest.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1923.



4170 Vragen enAntwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 15 oktober 1998 (nr, 35)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 15 octobre 1998 (n° 35)

Vraag nr. 109 van de heer Jean De Hertog d.d. 21 januari 1997
(N.):

Vertegeitwoordiging van vrouwen en mannen in de kabinetten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr, 25, biz. 3001.

Question n° 109 de M. Jean De Hertog du 21 janvier 1997 (N.):

Representation des homines et desfemmes dans les cabinets
inlnisterlels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3001.

Vraag nr. 110 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 21 januari
1997 (Fr.):

Lijst van de piiblicaties van het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2076.

Question n° 110 de M. Stephane de Lobkowicz du 21 janvier
1997 (Fr.):

Inventaire des publications du cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2076.

Vraag nr. 113 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
25 februari 1997 (Fr.):

Aankoop van teri'einen door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2211.

Question n° 113 de M. Stephane de Lobkowicz du 25 fevrier
1997 (Fr.):

Achat de terrains par la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2211.

Yraag nr. 115 van de heer Jean De Hertog d.d. 28 februari 1997
(N.):

Honderdste verjaardag van de Tervurenlaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3003.

Question n° 115 de M. Jean De Hertog du 28 fevrier 1997 (N.):

Centenaire de I'avenue de Tervueren.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3003.

Vraag nr. 116 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 maart
1997 (Fr.):

Infrastructuurwerken op kosten van de aanwonenden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2212.

Question n° 116 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mars 1997
(Fr.):

Realisation d"infrastructures auxfrais des riverains.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2212.

Vraag nr. 120 van mevr. Francoise Carton deWiart d.d. 19 maart
1997 (Fr.):

Trap van de doorgang voor voetgangers in de tunnel onder de
Tervurenlaan.

Question n° 120 de Mme Francoise Carton deWiart du 19 mars
1997 (Fr.):

Passage pour pietons sous I'avenue de Tervueren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2215. La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2215.
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Vraag nr. 121 van de heer Jacques Pivin d.d. 26 maart 1997
(Fr.):

Snelheid in de tunnels van de klelne ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2311.

Question n° 121 de M. Jacques Pivin du 26 mars 1997 (Fr.):

Vitesse dans les tunnels de la petite ceinture.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2311.

Vraag nr. 123 van de heer Bernard Clerfayt d.d, 16 april 1997
(Fr.):

Het gewestelijk erfgoed.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2440.

Question n° 123 de M. Bernard Clerfayt du 16 avril 1997 (Fr.):

Patrimoine regional.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2440.

Vraag nr. 124 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 21 april 1997
(Fr.):

Werken in de Van Votxemlaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2441.

Question n° 124 de Mme Evelyne Huytebroeck du 21 avril 1997
(Fr.):

Travaux de I'avenue Van Volxem.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2441.

Vraag nr. 125 van de heer Jean De Hertog d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspremie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3004.

Question n° 125 de M. Jean De Hertog du 21 avril 1997 (N.):

Prime de bilinguisme.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3004.

Vraag nr. 126 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Wagenpark.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2442.

Question n° 126 deM. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Pare de voitures.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2442.

Vraag nr. 128 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2442.

Question n° 128 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.): \

Lieu de domiciallation des agents regionaux.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2442.
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Vraag nr. 129 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 mei
1997 (N.):

Wegiiiarkeringen op de gewestelijke wegen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 21, biz. 2443.

Question n° 129 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 mai 1997
(N.):

Marquage au sol des voiries reglonales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 21, p. 2443.

Vraag nr. 130 van de heer Jean De Hertog d.d. 26 mei 1997 (N.):

Ruiintelijke ordening - Noord-Oostwijk.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3005.

Question n° 130 de M. Jean De Hertog du 26 mai 1997 (N.):

Travaux publics - Quartier Nord-Est.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3005.

Vraag nr. 132 van de heer Jean De Hertog d.d. 27 mei 1997 (N.):

Bevoegdheldsverdeling en raadpleging van advocaten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3005.

Question n° 132 de M. Jean De Hertog du 27 mai 1997 (N.):

Repartition de competences et consultation d'avocats.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3005.

Vraag nr. 134 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 30 mei
1997 (Fr.):

Aanwerving van 68 vaste personeelsleden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 22, biz. 2561.

Question n° 134 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 30 mai 1997
(Fr.):

Engagement de 68 fonctionnaires statutaires.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 22, p. 2561.

Vraag nr. 135 van de heer Jean De Hertog d.d. 2 juni 1997 (N.):

Infonnatiecampagnes door de overheden gevoerd.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3006.

Question n° 135 de M. Jean De Hertog du 2 juin 1997 (N.):

Campagnes ^'information menees par les pouvoirs publics.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3006.

Vraag nr. 136 van de heer Jean De Hertog d.d. 2 juni 1997 (N.):

V.z. w. 's. — Subsidies.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3006.

Question n° 136 de M. Jean De Hertog du 2 juin 1997 (N.):

A.s.b.l. -Subventions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3006.

Vraag nr. 137 van de heer Jean De Hertog d.d. 2 juni 1997 (N.):

Unh'ersiteiten. - Subsidies.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3006.

Question n° 137 de M. Jean De Hertog du 2 juin 1997 (N.):

Universites - Subventions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3006.
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Vraag nr. 139 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 9 juni
1997 (Fr.):

Bescherining van de bomen langs de openbare weg.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 22, biz. 2563.

Question n° 139 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 9 juin 1997
(Fr.):

Protection des arbres plantes en voirie.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 22, p. 2563.

Vraag nr. 140 van mevr. Danielle Caron d.d. 16 juni 1997 (Fr.:)

Werken in onze hoofdstad.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 22, biz. 2563.

Vraag nr. 141 van de heer Jean De Hertog d.d. 4 juli 1997 (N.):

Overvliegende vliegtuigen - Geluidshinder.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3007.

Vraag nr. 144 van de heer Mare Cools d.d. 18 juli 1997 (Fr.):

Plaatsing van nieuwe verwelkomlngsborden langs de gewest-
wegen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23, biz. 2723.

Vraag nr. 145 van de heer Jean De Hertog d.d. 25 juli 1997 (N.):

Uitvoerende macht - Opdrachten aan derden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3008.

Question n° 140 de Mme Danielle Caron du 16 juin 1997 (Fr.):

Travaux dans la capitate,

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 22, p. 2563.

Question n° 141 de M. Jean De Hertog du 4 juillet 1997 (N.):

Survol d'avlons - Nuisances sonores.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3007.

Question n° 144 de M. Marc Cools du 18 juillet 1997 (Fr.):

Pose de iiouveaux panneaux de signalisatlon sur les voles
regionales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 23, p. 2723.

Question n° 145 de M. Jean De Hertog du 25 juillet 1997 (N.):

Poiivoir executif- Missions confiees a des tiers.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3008.

Vraag nr. 146 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 31 juli
1997 (Fr.):

Onderhoud van de verlicltting in het Elizabethpark.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23, biz. 2724.

Question n° 146 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 31 juillet
1997 (Fr.):

Entretien de I'eclairage auparc Elisabeth.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 23, p. 2724.

Vraag nr. 147 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
29 augustns 1997 (N.):

Tweetaligheidspremies.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 24, biz. 2899.

Question n° 147 de M. Dominiek Lootens-Stael du 29 aout 1997
(N.):

Primes de billnguisme.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 24, p. 2899.
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Vraag nr. 148 van de heer Walter Vandenbossche d.d.
16 September 1997 (N.):

Bescheriniitg van defletser.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3008.

Question n° 148 de M. Walter Vandenbossche du 16 septembre
1997 (N.):

Protection du cycliste.

La question a et6 publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3008.

Vraag nr. 149 van de heer Denis Grimberghs d.d. 22 oktober
1997 (Fr.):

Duur van de openbare werken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3119.

Question n° 149 de M. Denis Grimberghs du 22 octobre 1997
(Fr.):

Duree des chantiers de travaux publics.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3119.

Vraag nr. 150 van de heer Denis Grimberghs d.d. 22 oktober
1997 (Fr.):

Werken in de Jubelparktunnei.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3119.

Question n° 150 de M. Denis Grimberghs du 22 octobre 1997
(Fr.):

Travaux en cows de realisation dans Ie tunnel du Cinquan-
tenaire.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3119.

Vraag nr. 151 van de heer Denis Grimberghs d.d. 22 oktober
1997 (Fr.):

Regeling van de verkeerslichten op de lanen van degrote ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3120.

Question n° 151 de M. Denis Grimberghs du 22 octobre 1997
(Fr.):

Organisation des phases de feiix siir les boulevards de la
grande ceinture.

La question a et6 publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3120.

Vraag nr. 152 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 22 oktober
1997 (Fr.):

Het door het Gewest bezoldigd personeel — Toestemming om
te cumiileren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3120.

Question n° 152 de M. Stephane de Lobkowicz du 22 octobre
1997 (Fr.):

Personnel remunere par la Region -Automation de cuinul,

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3120.

Vraag nr. 153 van de heer Francois Roelants dli Vivier d.d.
22 oktober 1997 (Fr.):

Door de trams en bussen geregelde verkeerslichten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3120.

Question n° 153 de M. Francois Roelants du Vivier du 22 octobre
1997 (Fr.):

Feux de signalisatioit comniandes par les trams et bus.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3120.
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Vraag nr. 154 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 28 oktober
1997 (Fr.);

Kruispunt Churchill-Brugmann: tijdoin aan de verkeerslich-
ten over te steken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3121.

Question n° 154 de M. Stephane de Lobkowicz du 28 octobre
1997 (Fr.):

Carrefour Churchill-Briigmann: temps de passage reglepar
lesfeux de signalisation tricolores.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3121.

Vraag nr. 155 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
3 november 1997 (Fr.):

Verkoop van gebouwen op initiatief van het Brussels Hoofd-
stedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3121.

Question n° 155 de M. Stephane de Lobkowicz du 3 novembre
1997 (Fr.):

Vente d'immeubles a I'initlatlve de la Region de Bruxelles-
Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3121.

Vraag nr. 156 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
7 november 1997 (Fr.):

Voorlegging oin advies bij de Raad van State van de ontwerpen
van ordonnantie en van beslult.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3122.

Question n° 156 de M. Stephane de Lobkowicz du 7 novembre
1997 (Fr.):

Soumission a I'avis du Conseil d'Etat des projets d'ordon-
nances et d'arretes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3122.

Vraag nr. 158 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
7 november 1997 (Fr.):

Abonnementsovereenkomsten met advocaten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3122.

Question n° 158 de M. Stephane de Lobkowicz du 7 novembre
1997 (Fr.):

Conventions "abonnements" avec des avocats.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3122.

Vraag nr. 160 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
28 november 1997 (Fr.):

Gehandicapten op het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 27, biz. 3272.

Question n° 160 de M. Stephane de Lobkowicz du 28 novembre
1997 (Fr.):

Handicapes employes dans son cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 27, p. 3272.

Vraag nr. 161 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
28 november 1997 (Fr.):

Mededelingen van het ministerie en het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 27, biz. 3272.

Question n° 161 de M. Stephane de Lobkowicz du 28 novembre
19.97 (Fr.):

Communications du minlstere et du cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 27, p. 3272.
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Vraag nr. 162 van de heer Denis Griinberghs d.d. 24 november
1997 (Fr.):

Rode assen gecreeerd door Brussel-Sfad.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 27, biz. 3273.

Question n° 162 de M. Denis Grimberghs du 24 novembre 1997
(Fr.):

Axes rouges crees par la Ville de Bruxelles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 27, p. 3273.

Vraag nr. 163 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
4decemberl997(Fr.):

Leegstaande eigendommen in het Brussels Hoofdstedelijk
Gewesf.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 27, biz. 3273.

Question n° 163 de M. Stephane de Lobkowicz du 4 decembre
1997 (Fr.):

Propriefes inoccupees de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 27, p. 3273.

Vraag nr. 164 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
4 december 1997 (Fr.):

Ongevallen met de wagens van het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 27, biz. 3274.

Question n° 164 de M. Stephane de Lobkowicz du 4 decembre
1997 (Fr.):

Sinistralife des voitures du cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 27, p. 3274.

Vraag nr. 166 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
18 december 1997 (Fr.):

Overzichten sainenstelling van de adviesraden of-commissies
waarop de admiitistratieve diensten een beroep doen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3388.

Question n° 166 de M. Stephane de Lobkowicz du 18 decembre
1997 (Fr.):

Releve et composition des conseils on commissions consul f a t i f s
constitues en marge de I'administration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3388.

Vraag nr. 167 van de heer Denis Grimberghs d.d. 18 december
1997 (Fr.):

Toegang tot de Belllardtunnel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3388.

Question n° 167 de M. Denis Grimberghs du 18 decembre 1997
(Fr.):

Tremie d'acces au tunnel Be/Hard.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3388.

Vraag nr. 168 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
29 december 1997 (Fr.):

Steiin aan v.z.w. 's ofandere verenigingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3389.

Question n° 168 de M. Stephane de Lobkowicz du 29 decembre
1997 (Fr.):

Aide apporfee a des a.s.b.1. oil autres associations.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3389.
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Vraag nr. 169 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 12 januari
1998 (N.):

Gebndk van dienstwagens bij het ministerie van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest, degewestelijkemstellingen van openbaar
nut en de parastatalen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 28, biz. 3389.

Question n° 169 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 janvier
1998 (N.):

Usage des vehicules de service du ministere de la RBC, dans
les organlsmes d'utilite publique et dans les pararegionaiix.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 28, p. 3389.

Vraag nr. 170 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 19 januari
1998 (Fr.):

Bijgewerkt overwht van de eigendomsoverdrachten van de
Staat aan het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3498.

Question n° 170 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 19 janvier
1998 (Fr.):

Situation actuelle des transferts de proprietes de I'Etat a la
Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3498.

Vraag nr. 171 van de heer Guy Vanhengel d.d. 12 februari 1998
(N.):

Herinrichting van het kruispunt op de Leopold 111-laan ter
lioogte van de Nato.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3499.

Question n° 171 de M. Guy Vanhengel du 12 fevrier 1998 (N.):

Reamenagement du carrefour situe sur Ie boulevard Leo-
pold III a hauteur de I'Otan.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3499.

Vraag nr. 172 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 5 maart
1998 (N.):

Ononverziclttelijk woud van weginarkeringen aan de werken
op het Daillyplein te Schaarbeek.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3614.

Question n° 172 de M. Dominiek Lootens-Stael du 5 mars 1998
(N.):

Inextricable lads de marqiiage routierpour les travaux de la
place Dallly a Scliaerbeek.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 30, p. 3614.

Vraag nr. 173 van de heer Denis Grimberghs d.d. 5 maart 1998
(Fr.):

Infoborden aan de ingang van de tunnels.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3614.

Question n° 173 de M. Denis Grimberghs du 5 mars 1998 (Fr.):

Signalisation a I'entree des tunnels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 30, p. 3614.

Vraag nr. 176 van de heer Denis Grimberghs d.d. 3 april 1998
(Fr.):

Moderniseringswerken in de tunnels.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 31, biz. 3711.

Question n° 176 de M. Denis Grimberghs du 3 avril 1998 (Fr.):

Travaux de modernisation des tunnels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 31, p. 3711.
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Vraag nr. 179 van de heer Jean Demannez d.d. 24 april 1998
(Fr.):

Herstellingswerken aan de Montgomeiytunnel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3817.

Question n° 179 de M. Jean Demannez du 24 avril 1998 (Pr.):

Travaiix de refection du tunnel Montgomery.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3817.

Vraag nr. 180 van mevr. Marie Nagy d.d. 28 april 1998 (Fr.):

Personeelsleden van zijn kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3817.

Question n° 180 de Mme Marie Nagy du 28 avril 1998 (Fr.):

Membres et agents constituant son cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3817.

Vraag nr. 181 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d.
12 mei 1998 (Fr.):

Gevaarlijke plan/sen in het autoverkeer- Cartografie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3818.

Question n° 181 de M. Francois Roelants du Vivier du 12 mai
1998 (Fr.):

Points a risque en matiere de circulation automobile - Carto-
graphic.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3818.

Vraag nr. 182 van de heer Jacques De Coster d.d. 15 mei 1998
(Fr.):

Wegenwerken die door zijn administrate warden uitge-
voerd.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3930.

Question n° 182 de M. Jacques De Coster du 15 mai 1998 (Fr.):

Travaux de voiries realises par son administration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3930.

Vraag nr. 183 van de heer Sven Gatz d.d. 20 mei 1998 (N.):

Vorderingsstaat van de resolutie van de Brusselse Hoofdste-
delijke Raad van 7maartl997(demedewerkingvan degemeenten
ompolitionele maatregelen te treffen waarbij defietsverplaatsin-
gen vergemakkelijkt warden).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3930.

Question n° 183 de M. Sven Gatz du 20 mai 1998 (N.):

Etat advancement de la resolution dii Conseil de la Region
de Bruxelles-Capitale du 7 mars 1997 siir la politiqiie en matiere
de velos (collaboration des communes afin deprendre des inesiires
de police facilitant les deplacements cyclistes)

LSI question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3930.

Vraag nr. 184 van de heerAlainAdriaens d.d. 9 juni 1998 (Fr.):

Wegmarkeringen op de Kroonlaan, een gewestelijke weg.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3931.

Question n° 184 de M. Alain Adriaens du 9 juin 1998 (Fr.):

Marquages au sol sur la volrie regionale de 1'aveniie de la
Couronne.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3931.



Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 15 oktober 1998 (nr. 35)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 15 octobre 1998 (n° 35) 4179

Vraag nr. 185 van de heer Serge de Patoul d.d. 12 jimi 1998
(Fr.):

Subsidies aan het weekblad "Dew week in Brussel".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3931.

Question n° 185 de M. Serge de Patoul du 12 juin 1998 (Fr.);

Subside a 1'hebdomadalre "Deze week in Brussel'".

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3931.

Vraag nr. 186 van de heer Denis Grimberghs d.d. 19 juni 1998
(Fr.):

Toepassing van de ordonnanfie van 12 november 1992 betref-
fende de vervreemding van onroerende domeingoederen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4058.

Question n° 186 deM. Denis Grimberghs du 19 juin 1998 (Fr.):

Application de 1'ordonnance du 12 novembre 1992 relative a
['alienation des immeubles domunlaux.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4058.

Vraag nr. 187 van de heer Denis Grimberghs d.d. 19 juni 1998
(Fr.):

Afbraak van gebouwen van liet huaenblok Comines-Froissart.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4059.

Question n° 187 de M. Denis Grimberghs du 19 juin 1998 (Fr.);

Demolition des inuneubles situes siirl'ilot Comines-Froissart.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4059.

Vraag nr. 188 van de heer Mohamed Dai'fd.d. 19 juni 1998 (Fr.):

Heraanleg van de Ninoofsesteenweg.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4059.

Question n° 188 de M. Mohamed DaYfdu 19 jus". 1998 (Fr.):

Renovation de la chaussee de Ninove.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4059.

Vraag nr. 189 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 23 juli
1998 (N.):

Veiligheidsproblemen ter hoogte van het kruispiint van de
Kolonel Bourgstraat en de De Lombaerdestraat te Evere.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4060.

Question n° 189 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 23 juillet
1998 (N.):

Problemes de securite an croisement de la rue Colonel Boiirg
et de la rue De Lombaerde a Evere.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4060.

Vraag nr. 191 van mevr. Francoise Carton de Wiart d.d. 23 juli
1998 (Fr.):

Oversteekplaatsen voor voetgangers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4061.

Question n° 191 de Mme Francoise Carton de Wiart du 23juillet
1998 (Fr.):

Marquages passages pletons.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4061.
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Vraag nr. 192 van de heer Marc Cools d.d. 31 juli 1998 (Fr.):

Aanwen'iitg van werkcontrolem's door liet Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4061.

Question n° 192 de M. Marc Cools du 31 jiiillet 1998 (Fr.):

Recrutement de controleurs des chantlers et travanx par la
Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4061.

Vraag nr. 193 van de heerAlainAdriaens d.d. 3 September 1998
(Fr.):

Renovatle van de buiirt aaii de Naamsepoort.

Maandenlang al zijn er renovatiewerken aan de gang aan de
Naamsepoort en de voetgangerszone van de Guldenvlieslaan, op
initiatiefvan de gewestelijke overheid.

Wij moeten echter vaststellen dat er tijdens deze werken niet
orngekeken wordt naar de vele voetgangers op deze plek. Sedert
het begin van de zomer zijn de oversteekplaatsen voor de voetgan-
gers tussen de Elsensesteenweg en de Naamsestraat immers volledig
onderbroken. De voetgangers moeten voortdurend tussen de wagens
slalommen, met alle gevaren vandien.

Kan de minister me bijgevolg de volgende vragen beantwoor-
den:

Wie moet er in het gewestelijk bestuur nagaan ofde aannemers
de bepalingen betreffende het respect voor de gebruikers, opge-
nomen in de gewestelijke ordonnantie betreffende de werken
op de openbare wegen, wel degelijk naleven?

Is deze dienst of deze persoon zich ervan bewust dat voetgangers
ook weggebruikers zijn?

Is het aanvaardbaar dat er op sommige plaatsen borden staan
met de medeling dat de voetgangers zich via het metrostation
naar deze of gene plek moeten begeven? Is men er zich van
bewust dat er onder de voetgangers personen zijn met beperkte
mobiliteit ofouders met kinderwagens?

Hoeveel krediet krijgt het Gewest nog als het niet eens op zijn
eigen werken de voorschriften van de gewestelijke ordonnanties
kan naleven?

Weike maatregelen is de staatssecretaris van plan te treffen opdat
de voetgangers in de toekomst bij werken beter worden be-
schermd? (We wijzen erop dat de voetgangers op de Waterloose-
steenweg, nochtans op het grondgebied van de gemeente Ukkel,
tijdens de plaatsing van riolen onder de stoep met dezelfde
toestanden geconfronteerd worden).

Question n° 193 de M. Alain Adriaens du 3 septcmbre 1998
(Fr.):

Chantier de renovation Porte de Namur.

Depuis quelques mois, les travaux de renovation de la Porte de
Namur et du pietonnier de laToison d'or ont commence, a I'initiative
des autorites regionales.

L'on est bien oblige de constater que ce chantier, fort evolutif,
ne tient la plupart du temps aucun compte des pietons, pourtant
fort nombreux a cet endroit. C'est ainsi que depuis Ie debut de 1'ete
les cheminements pour les pietons entre la chaussee d'lxelles et la
rue de Namur sont totalement interrompus. L'on voit done en
permanence des pietons errer aux milieu des voitures, avec tous les
dangers que cela represente.

Le ministre veut-il bien, des lors, me donner reponse aux ques-
tions qui suivent:

- Qui, dans 1'administration regionale, est charge de verifier si les
entrepreneurs respectent bien les dispositions de respect des
usagers prevues dans 1'ordonnance regionale relative aux
chantiers en voie publique?

- Cette cellule ou cette personne est-elle consciente que les pietons
sont egalement des usagers des voiries?

- Est-il admissible qu'a certains endroits on indique «Pietons, acces
a tel endroit via le passage par la station de metro». Est-on
conscient que parini les pietons se trouvent des personnes a
mobilite reduite ou des parents avec landaus?

Quel credit la Region peut-elle conserver si, sur ses propres
chantiers, elle ne respecte pas le present des ordonnances regio-
nales?

Quelles dispositions le secretaire d'Etat compte-il prendre pour,
qu'a 1'avenir, les chantiers respectent mieux 1'obligation de mena-
ger des espaces proteges pour les pietons? (Signalons que chaus-
see de Waterloo, sur ia commune d'Uccle pourtant, le meme
mepris des pietons peut etre observe en cette fin aout lors du
placement de canalisations sous le trottoir).
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Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Economic, Financien, Begroting,

Energie en Externe Betrekkingen en
aan de Minister belast met Openbaar Ambt,

Buitenlandse Handel, Wetenschappelijk
Onderzoek, Brandbestrijding en

Dringende Medische Hulp

Vraag nr. 26 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 16 april
1996 (N.):

Uitgave van boeken en brochures.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 10, biz. 870.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
de 1'Economie, des Finances, du Budget,

de I'Energie et des Relations exterieures et
au Ministre de la Fonction publique,

du Commerce exterieur, de la Recherche
scientifique, de la Lutte centre 1'Incendie et

de 1'Aide medicale urgente

Question n° 26 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 16 avril 1996
(N.):

Edition de livres et de brochures.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 10, p. 870.

Vraag nr. 28 van de heer Serge de Patoul d.d. 25 april 1996
(Fr.):

Het door de minister gefmancierd niet-ecoitoitiiscli onderwek.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 10, biz. 870.

Question n° 28 de M. Serge de Patoul du 25 avril 1996 (Fr.):

Recherche scientifique non economlque finances par Ie
ministre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 10, p. 870.

Vraag nr. 45 van de heer Jean De Hertog d.d. 30 oktober 1996
(N.):

Ordonnantle betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel4).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3009.

Question n° 45 de M. Jean De Hertog du 30 octobre 1996 (N.):

Ordonnance relative a la publicite dans I'administration (ar-
ticle 4).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3009.

Vraag nr. 46 van de heer Jean De Hertog d.d. 4 november 1996
(N.):

Ordonnantle betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel5).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3010.

Question n° 46 de M. Jean De Hertog du 4 novembre 1996 (N.);

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 5).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3010.

Vraag nr. 47 van de heer Jean De Hertog d.d. 8 november 1996
(N.):

Ordonnantle betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel8).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3010.

Question n° 47 de M. Jean De Hertog du 8 novembre 1996 (N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 8).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3010.
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Vraag nr. 48 van de heer Jean De Hertog d.d. 14 november 1996
(N.):

Ordmnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 15).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3010.

Question n° 48 de M. Jean De Hertog du 14 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 15).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3010.

Vraag nr. 49 van de heer Jean De Hertog d.d. 21 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 9).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3011.

Question n° 49 de M. Jean De Hertog du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 9)

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3011.

Vraag nr. 50 van de heer Jean De Hertog d.d. 21 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel6).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3011.

Question n° 50 de M. Jean De Hertog du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (arti-
cle 6).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3011.

Vraag nr. 62 van de heer Jean De Hertog d.d. 12 mei 1997 (N.):

Kabinetsmedewerkers — Dienstbetoon.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3011.

Question n° 62 de M. Jean De Hertog du 12 mai 1997 (N.):

Collaborateurs de cabinet - Permanence sociale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3011.

Vraag nr. 68 van de heer Jean De Hertog d.d. 25 juli 1997 (N.):

Uitvoerende macht - Opdrachten aan derden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3012.

Question n° 68 de M. Jean De Hertog du 25 juillet 1997 (N.):

Pouvoir executif- Missions confiees a des tiers.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3012.

Vraag nr. 69 de M. Dominiek Lootens-Stael d.d. 31 juli 1997
(N.):

Advies van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht aangaande
de energieatlas.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23, biz. 2726.

Question n° 69 de M. Dominiek Lootens-Stael du 31 juillet 1997
(N.):

Avis de la Commission permanente de controls lingu'Hitique
relatlfa I'Atlas de I'energie.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 23, p. 2726.
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Vraag nr. 72 van de heer Paul Galand d.d. 10 oktober 1997 (Fr.):

"Interfaces"tussen de vw Technopoolen de Brusselse univer-
siteiten, Technopool en de vw Indutec.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 3013.

Question n° 72 de M. Paul Galand du 10 octobre 1997 (Fr.):

"Interfaces entre Teclmopole et les iiniversites bruxelloises,
Technopole et Indutec".

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 3013.

Vraag nr. 73 van mevr. Marie Nagy d.d. 21 oktober 1997 (Fr.):

Balans van de "interfaces" van het Brussels Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3125.

Question n° 73 de Mme Marie Nagy dii 21 octobre 1997 (Fr.):

Bilan des interfaces de la Region bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3125.

Vraag nr. 75 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
17 november 1997 (Fr.):

Toepassing van de ordonnantie van 11 juli 1991 betreffende
de minimale levering van elektriciteit.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 30, biz. 3617.

Question n° 75 de M. Stephane de Lobkowicz du 17 novembre
1997 (Fr.):

Application de I'ordonnance du 11 juillet 1991 relative a la
fourniture minimale d'electricite.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 30, p. 3617.

Vraag nr. 77 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 7 november
1997 (Fr.):

Voorlegging om advies bij de Raad van State van de ontwerpen
van ordonnantie en van beslult.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3125.

Question n° 77 de M. Stephane de Lobkowicz du 7 novembre
1997 (Fr.):

Soumission a I'avis du Conseil d'Etat des projets il'ordoii-
nances et d'arretes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3125.

Vraag nr. 78 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 7 november
1997 (Fr.):

Abonneinentsovereenkomsten met advocaten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 26, biz. 3126.

Question n° 78 de M. Stephane de Lobkowicz du 7 novembre
1997 (Fr.):

Conventions "abonnements" avec des avocats.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 26, p. 3126.

\ '•»
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Staatssecretaris toegevoegd
aan de Minister-Voorzitter

Vraag nr. 96 van de beer Denis Grimberghs d.d. 24 September
1996 (Fr.):

Reglement betreffende de toekemting van bijkomende lenin-
gen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1519.

Secretaire d'Etat adjoint
au Ministre-President

Question n° 96 de M. Denis Grimberghs du 24 septembre 1996
(Fr.):

Reglement du Conseil provincial relatifd I'octroi deprefs com-
plementaires.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1519.

Vraag nr. 162 van de beer Dominiek Lootens-Stael d.d.
29 aiigustus 1997 (N.)i

Taalverhoudingen in de raad van bestuur van de huisves-
tingsmaatschappijcn.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 24, biz. 2902.

Question n° 162 de M. Dominiek Lootens-Stael du 29 aout 1997
(N.):

Rapports F/Ndans Ie consell d'administration des societes de
logement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 24, p. 2902.

Vraag nr. 183 van de beer Roland Frippiat d.d. 30januari 1998
(Fr.):

Bedenkelijke praktijken van hotelbedienden jegens de taxi-
chauffeurs in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 3503.

Question n° 183 de M. Roland Frippiat du 30 janvier 1998 (Fr.):

Pratiques douteuses de certains employes d'hote! a I'egard des
chauffeurs de taxis dans la Region bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 3503.

Vraag nr. 189 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17 maart
1998 (N.):

Taalkennis van hetpersoneel in dienst bij de erkende Brusselse
huisvestingsmaatschappijen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 31, biz. 3715.

Question n° 189 deM. Dominiek Lootens-Stael du 17 mars 1998
(N.):

Connalssances linguistiques du personnel occupe dans les
societes de logement agreees de la Region hruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 31, p. 3715.

Vraag nr. 190 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17 maart
1998 (N.):

ttljuging van de ordonnantie van 9 September 1993 tot wijzi-
ging van de huisvestingscode voor het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest en betreffende de sector van de sociale hulsvestlng.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 31, biz. 3716.

Question n° 190 de M. Dominiek Lootens-Stael du 17 mars 1998
(N.):

Application de I'ordonnance modlfiant 1'ordoiinaiice du
9 septembre 1993 portant modification du Code du logementpour
la Region de Bruxelles-Capitale et relative an secteiir du logement
social.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 31, p. 3716.
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Vraag nr. 192 van de heer Denis Grimberghs d.d. 8 april 1998
(Fr.):

Herinricliting van de Daillykazerne.

De vraagwerd gepubliceerd in Bulletin nr. 31, biz. 3717.

Question n° 192 de M. Denis Grimberghs du 8 avril 1998 (Fr.):

Urbanisation du site de la Caserne Dailly.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 31, p. 3717.

Vraag nr. 193 van de heer Dominiek lootens-StaeI d.d. 28 april
1998 (N.):

Brochure "Sociale huisvesting te Brussel".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3823.

Question n° 193 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 28 avril 1998
(N.):

Brochure «Le logement social a Brnxelles».

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3823.

Vraag nr. 194 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 24 april
1998 (N.):

Uitgave van een tijilschrift door de Elsense Hoard.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3823.

Question n° 194 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 24 avril 1998
(N.):

Publication d'un magazine par Ie Foyer ixellois.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3823.

Vraag nr. 195 van mevr. Marie Nagy d.d. 28 april 1998 (Fr.);

Personeelsleden van zijn kabinef.

De vraagwerd gepubliceerd in Bulletin nr. 32, biz. 3824.

Question n° 195 de Mme Marie Nagy du 28 avril 1998 (Fr.):

Membres et agents constituant son cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 32, p. 3824.

Vraag nr. 197 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 26 mei
1998 (N.):

Belangenverinenging en het daaruit voortvloeiende misbruik
van informatle vanwege leden van de raad van beheer van de
Briisselse Gewestclljke Huisvestingsmaatschappij.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3937.

Question n° 197 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 26 mai 1998
(N.):

Confusion d'interets et abiis d'informations de la part de
membres du conseil d'administration de la Societe du logement
de la Region bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3937.

Vraag nr. 203 van de heer Denis Grimberghs d.d. 23 jiili 1998
(Fr.):

Het begi-ip "personeii ten laste" in de regeling betreffende de
soclale wonlngen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4067.

Question n° 203 de M. Denis Grimberghs du 23 juillet 1998
(Fr.):

Notion de personnes a charge dans la reglementation du
logement social.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4067.
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Vraag nr. 205 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Gebrekkig onderwek van deBGHM van een vraag om inl'ich-
tingen van de Vaste Commissie voor Taahoezicht.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4068.

Question n° 205 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Reponse lacunaire de la SLRB a line demande de rensei-
gnements emanant de la Commission permanente de contrSle
lingiilstlque.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4068.

Vraag nr. 206 van de heer Dominiek lootcns-StaeI d.d. 3 augustus
1998 (N.):

Bewering van de BGHM'dat zij' huisvestingsmmaatschappijen
op him taalverplichtingen wijst.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4069.

Question n° 206 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Affirmation de la SLRB selon laquelle elle attire ['attention
des societes de logement siir lews obligations lingiiistlques.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4069.

Vraag nr. 207 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Gevolg dat werd gegeven aan lief advies nummer 29.331/L
van de Vaste Commissie voor Taaltoewht.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 4069.

Question n° 207 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Suite donnee a I'avis n°29.331/L de la Commission permanente
de confrole linguistique.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 34, p. 4069.
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II. Vragen waarop
een voorlopig antwoord verstrekt werd

11. Questions auxquelles
une reponse provisoire a ete fournie

(Fr.): Vraag gesteld in het Frans - (N.): Vraag gesteld in het Nederlands
(Fr.): Question posee en francais - (N.): Question posee en neerlandais
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Minister-Voorzitter van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering, belast met

Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Vraag nr. 64 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d.
11 december 1995 (N.):

DA C-betrekkingen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 5, biz. 305.

Ministre-President du Gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale,

charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi,
du Logement et des Monuments et Sites

Question n° 64 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 11 decembre
1995 (N.):

TCT.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 5, p. 305.

Vraag nr. 132 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 maart
1996 (Fr.):

Gebruik van de titel "kabinetschef" en bijwndere bewldiging
ervoor in de gemeenten.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 8, biz. 665.

Question n° 132 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mars 1996
(Fr.):

Usage des titres de whefde cabinet» et remuneration specials
y afferente, dans les communes.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 8, p. 665.

Vraag nr. 148 van de heer Denis Grimberghs d.d. 20 maart
1996 (Fr.):

Evoliitie van het personeel dot tewerkgesteld is in het kader
van de programma's ter bestrijding van de werkloosheid.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 10, biz. 875.

Question n° 148 de M. Denis Grimberghs du 20 mars 1996
(Fr.):

Evolution du personnel occupe dans Ie cadre des programmes
de resorption du clwmage.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 10, p. 875.

Vraag nr. 246 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d.
3 September 1996 (Fr.):

Verplichting voor de Brusselse gemeenten om de taalrol van
him inwoners mee te delen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 16, biz. 1790.

Question n° 246 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 3 septembre
1996 (Fr.):

Obligation imposee aux communes bruxelloises de commu-
niquer Ie role linguistique de lews adininistres.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 16, p. 1790.
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Vraag nr. 312 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
21novembcrl996(Fr.):

Venekeriiigsmaatschappljen die de risico's dekkeii voor de
diensten van liet Brussels Hoofdstedelljk Gewest.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 16, biz. 1791.

Question n° 312 de M. Stephane de Lobkowicz du 21 novembre
1996 (Fr.):

Compagnies d'assurances coiivrant les risques rencontres par
les services de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 16, p. 1791.

Vraag nr. 398 van de heer Sven Gatz d.d. 3 juni 1997 (N.):

Verdeling over de Nedeiiandse en Franse taalgroep van de
ambfeiiaren.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 22, biz. 2573.

Question n° 398 de M. Sven Gatz du 3 juin 1997 (N.):

Repartition desfonctionnalres entre les deuxgroupes linguis-
fiqiies.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 22, p. 2573.

Vraag nr. 452 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 29 September
1997 (Fr.):

Provinciale verordeitlngen die nog van kracht zijn.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 25, biz. 3018.

Question n° 452 de M. Bernard Clerfavt du 29 septembre 1997
(Fr.):

Reglements provinciaiix encore en vigiieur.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 25, p. 3018.

Vraag nr. 478 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d.
17 november 1997 (Fr.):

Herkenniitgstekens voor beschermde monumenten en land-
scliappen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 27, biz. 3281.

Question n° 478 de M. Francois Roelants du Vivier du 17
novembre 1997 (Fr.):

Apposition de sigles de reconnaissance pour les monuments
et sites classes.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 27, p. 3281.

Vraag nr. 528 van de heerAndre Drouart d.d. 8 april 1998 (Fr.): Question n° 528 de M. Andre Drouart du 8 avril 1998 (Fr.):

De door gemeenten toegekende sociale voordelen inzake onder-
wijs.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 32, biz. 3826.

Avantages sociaux octroyes par les communes en matiere
d'enselgnement.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 32, p. 3826.

Vraag nr. 543 van de heer Guy vanhengel d.d. 28 april 1998
(N.):

Verplichte tweetallgheid van de politiebeambten In het Brus-
sels Hoofdstedelljk Gewest.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 33, biz. 3939.

Question n° 543 de M. Guy Vanhengel du 28 avril 1998 (N.):

Bilingiiisme requis pour les agents de police de la Region de
Bruxelles-Capitale.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 33, p. 3939.
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Minister belast met Economic,
Financien, Begroting, Energie en

Externe Betrekkingen

Vraag nr. 59 van de beer Stephane de Lobkowicz d.d. 24 april
1996 (Fi;):

Wereldtentoonstelling in Sevilla - Vervoeren en opslaaii van
de documentatle.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 10.blz.875.

Ministre de 1'Economie, des Finances,
du Budget, de 1'Energie et
des Relations exterieures

Question n° 59 de M. Stephane de Lobkowicz du 24 avril 1996
(Fr.):

Exposition imiverselle de Seville - Transport et entreposage
de documentation pour I'exposition.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 10, p. 875.

Vraag nr. 215 van deheerDominiekLootens-StaeId.d. 12januari
1998 (N.):

Gebrulk van dienstwagens bij het minisferie van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest, de gewestelljke Instellingen van openbaar
nut en de parastatalen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 28, biz. 3396.

Question n° 215 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 janvier
1998 (N.):

Usage des vehicules de service du ministere de la RBC, dans
les organismes d'utilite publlque et dans les pararegionaux.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 28, p. 3396.

Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 142 van de beer Dominiek Lootens-Stael d.d. 29 juli
1996 (N.):

Belangen van het Gewest in een gerechtszaak tegen enkele
kabinetsmedewerkers van een voormalig minister van Openbare
Werken.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 13.blz.l342.

Ministre de 1'Amenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

Question n° 142 de M. Dominiek Lootens-Stael du 29 juillet
1996 (N.):

Inferets de la Region dans un proces centre plusieurs colla-
borateurs de cabinet d'lin ancien ministre des Travaiix publics.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n" 13, p. 1342.

Vraag nr. 238 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
17 februari 1997 (N.):

Advertentles van overlieidsinstellingen enpararegionaleinstel-
lingen in parti/polltieke bidden.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 19, biz. 2224.

Question n° 238 de M, Dominiek Lootens-Stael du 17 fevrier
1997 (N.):

Publicites d'organismes publics dans des reviles de partis
politiques.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 19, p. 2224.
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III. Vragen van de Raadsleden
en antwoorden van de Ministers

III. Questions posees par les Conseillers
et reponses donnees par les Ministres

(Fr.): Vraag gesteld in het Frans - (N.): Vraag gesteld in het Nederlands
(Fr.): Question posee en franyais - (N.): Question posee en neerlandais

Minister-Voorzitter van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering, Toelast met

Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Vraag nr. 211 van de heer Denis Grimberghs d.d. 2 juli 1996
(Fr.):

Overeenkomst van de elektriciteitsiiitercoinmunales met
Electrabel.

De minister heeft reeds verschillende interpellaties beantwoord
betreffende de wijziging van de statuten van de intercommunales
om tot een "verankering" te komen tussen Electrabel en de elektrici-
teitsintercommunales in ons Gewest. Hij heeft daarbij gezegd dat
hij met belangstelling uitkeek naar de behandeling van dit dossier
door de Europese Gemeenschap, rekening houdend met de concur-
rentieregels.

Naar verluidt heeft Europees commissaris Karel Van Miert
verklaard dat de Commissie dit dossier wil herzien om na te gaan
ofde mededingingsregels niet met voeten zijn getreden of dat de
belangen van de klanten niet zijn geschaad.

K.an de minister me ter zake meedelen:

1) of elk van de beraadslagingen van de gemeenteraden een clausule
"onder voorbehoud" bevatten, om rekening te houden met het
standpunt van de Europese Gemeenschap in dit dossier; hoeveel
overeenkomsten desgevallend een dergelijke bepaling bevatten
en weike gemeenten een dergelijke clausule niet in hun beraad-
slaging hebben opgenomen?

2) of hij als toezichthoudende minister veiligheidsmaatregelen heeft
getroffen, die het mogelijk maken het standpunt van de Europese
Commissie afte wachten alvorens in dit dossier een defmitieve
beslissingtenemen?

3) ofde toezichthoudende overheid over de beraadslagingen van
de intercommunales heeft beslist, waarbij voor elk ervan het
tijdstip van de beraadslaging en de termijn voor het desbe-
treffende toezicht vastgesteld is?

Ministre-President du Gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale,

charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi,
du Logement et des Monuments et Sites

Question n° 211 de M. Denis Grimberghs du 2 juillet 1996 (Fr.);

Convention des intercommunales d'electricite avec Electrabel.

Le ministre a deja repondu a plusieurs interpellants au sujet de
la modification des statuts des intercommunales en vue de la
realisation d'une "operation d'ancrage" entre Electrabel et les inter-
communales d'electricite agissant sur le territoire de notre Region.
A 1'epoque le ministre avait manifesto son interet de voir les
developpements de ce dossier au niveau de 1'examen de celui-ci
par la Communaute europeenne sur la base des regles de concur-
rence.

II semble que le commissaire europeen Karel Van Mien ait
annonce que la Commission souhaitait que ce dossier soit revu pour
ne pas entraver les regles de la concurrence ni reduire 1'interet pour
la clientele de 1'ouverture du marche organise au niveau europeen.

Dans ce contexte, le ministre peut-il indiquer:

1) si les deliberations des conseils communaux ont chacune inclus
une clause de reserve afm de tenir compte de la position de la
Communaute europeenne dans ce dossier; le cas echeant,
combien de conventions ont prevu pareils dispositifs et quelles
sont les communes qui ne 1'ont pas prevu?

2) si en sa qualite de ministre de tutelle, il a pi-is des mesures de
sauvegarde permettant d'attendre 1'avis de la Commission euro-
peenne avant de statuer definitivement sur ce dossier?

3) si les deliberations des intercommunales ont fait 1'objet d'une
decision de tutelle en precisant pour chacune d'elles, le moment
de la deliberation et les delais de tutelle y afferent?
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Antwoord: De beslissingen van de gemeenteraden van Ander-
lecht, Oudergem, Brussel, Vorst, Ganshoren, Elsene en Koekelberg
bevatten geen voorbehoudsclausules waarbij rekening gehouden
wordt met het standpunt van de Europese Gemeenschap inzake dit
dossier; deze van de gemeenteraden van de andere gemeenten van
het Brussels Hoofdstelijk Gewest wel.

De minister heeft een "dubbel" toezicht op dit dossier, namelijk
het algemeen toezicht op de gemeenteraadsbeslissingen en het
goedkeuringstoezicht op de beslissingen van de algemene vergade-
ringen van de intercommunales.

Inzake de gemeenteraadsbeslissingen was de minister genood-
zaakt de termijn van 40 dagen om uitspraak te doen te laten verstrij-
ken aangezien de Europese Commissie op dat ogenblik nog met
het onderzoek bezig was en nog geen standpunt had ingenomen.
Niettemin werden in de notificaties aan de gemeenten enkele beden-
kingen gemaakt, onder andere dat de verankeringsoperatie mogelijk
in strijd is met de artikelen 85, 86 en 90 van hetVerdrag van Rome
en dat de Europese Commissie bezig is met een onderzoek.

Inzake de beslissingen van de intercommunales was de minister
niet gehouden aan termijnen, en wachtte derhalve het antwoord
van de Europese Commissie af. Nadat de minister vernomen had
dat er geen gevolg meer aan de zaak zou gegeven worden dankzij
de door Electrabel/lntermixt aangebrachte wijzigingen die vol-
doende aan de eerdere bezwaren tegemoet kwamen, werden in eerste
instantie de statutenwijzigingen van de (zuivere) intercommunales
IBE en Interfin (door de Algemene Vergaderingen van deze inter-
communales goedgekeurd op respectievelijk 26 april 1996 en
29 april 1996) goedgekeurd. Ook de statutenwijziging van de zuivere
intercommunale RDE (door deAlgemene Vergadering goedgekeurd
op 26 april 1996) werd goedgekeurd. De statutenwijzigingen van
de (gemengde) intercommunales Sibelgas en Interelec (door de
Algemene Vergaderingen van deze intercommunales goedgekeurd
op respectievelijk 26 april 1996 en 29 april 1996, en later gewijzigd
op 2 december 1996 en 23 mei 1997 door Sibelgas en op 2 december
1996 door Interelec) zijn nog in onderzoek. Dit onderzoek gebeurt
voor de "intergewestelijke" intercommunale Sibelgas in overleg
met de Vlaamse Gemeenschap.

Reponse: Les decisions des conseils communaux d'Anderlecht,
Auderghem, Bruxelles, Forest, Ganshoren, Ixelles et Koekelberg
n'ont pas inclus une hausse de reserve afin de tenir compte de la
position de la Communaute europeenne dans ce dossier; celles des
conseils communaux des autres communes de la Region de
Bruxelles-Capitale 1'ont fait.

Le ministre a une "double" tutelle sur Ie dossier, notamment la
tutelle generale sur les decisions des conseils communaux et la
tutelle d'approbation sur les decisions des assemblies generales
des intercommunales.

En matiere de decisions des conseils communaux, le ministre a
ete oblige de laisser expirer les 40 jours de delai dont il disposait
pour se prononcer, etant donne que la Commission europeenne
procedait a ce moment a 1'examen du dossier et n'avait pas encore
pris position. Neanmoins dans les notifications aux communes,
quelques reserves ont ete formulees, entre autres que 1'operation
d'ancrage etait susceptible d'etre contraire aux articles 85,86 et 90
du Traite de Rome et que la Commission europeenne etait en train
d'examiner la question.

En matiere de decisions des intercommunales, le ministre n'etait
pas tenu par des delais et attendait par consequent la reponse de la
Commission europeenne. Apres que le ministre eut appris qu'aucune
suite ne serait donnee a 1'affaire en raison du fait que les modi-
fications apportees par Electrabel/lntermixt tenaient suffisamment
compte des premieres objections, les modifications des statuts des
intercommunales (pures) IBE et Interfin (approuvees par les
Assemblies Generales de ces intercommunales respectivement le
26 avril 1996 et le 29 avril 1996) sont approuvees en premiere
instance. Les modifications des statuts de 1'intercommunale pure
RDE (approuvees par 1'Assemblee Generale du 26 avril 1996) ont
egalement ete approuvees. Les modifications des statuts des inter-
communales Sibelgaz et Interelec (approuvees par les Assemblies
Generales de ces intercommunales, respectivement le 26 avril 1996
et le 29 avril 1996 et modifiees par la suite les 2 decembre 1996 et
23 mai 1997 par Sibelgaz et le 2 decembre 1996 par Interelec) sont
encore a 1'examen. En ce qui conceme 1'intercommunale "inter-
regionale" Sibelgaz, cet examen se fait en concertation avec la
Communaute flamande.

Vraag nr. 557 van de heer Doininiek Lootens-Stael d.d. 13 jiili
1998 (N.):

Advies 29.127/M van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht
aangaande wervingsadvertenties van de gemeente Elsene.

Ter zitting van 11 September en 9 oktober 1997 onderzocht de
Vaste Commissie voor Taaltoezicht een klacht tegen de gemeente
Elsene omwille van het feit dat deze gemeente in het weekblad
Vlan een alleen in het Frans gestelde advertentie voor de aanwerving
van een verpleegster had geplaatst.

De Vaste Commissie voor taaltoezicht achtte deze klacht ont-
vankelijk en gegrond.

Kan de minister-voorzittermij meedelen weike maatregelen hij
heeft getroffen tegen betreffende gemeente?

Question n° 557 de M. Dominiek Lootens-Stael du 13 juillet
1998 (N.):

Avis 29.127/M de la Commission permanente de controle
linguislique concernant des offres d'emploi emanant de la com-
mune d'lxelles.

En ses seances du 11 septembre et du 9 octobre 1997, la Com-
mission permanente de controle linguistique a examine une plainte
introduite contre la commune d'lxelles: cette commune avail public
dans 1'hebdomadaire Vlan line offre d'emploi d'infirmier(ere)
redigee uniquement en francais.

La Commission permanente de controie linguistique a estime
que cette plainte etait recevable et fondee.

Le ministre-president peut-il me communiquer les mesures qu'il
a prises a 1'encontre de la commune concernee?
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Antwoord: Ik heb de eer het geacht lid mede te delen dat de
toezichthoudende overheid geen klacht ontvangen heeft in verband
met het advies 29.127/M van deVaste Commissie voorTaaltoezicht
aangaande wervingsadvertenties van de gemeente Elsene.

Na ontvangst van het advies van de Vaste Commissie voor
Taaltoezicht, heeft mijn administratie de gemeente herinnerd aan
het karakter van openbare orde van de wetgeving op het gebruik
van talen in bestuurszaken, alsook aan de rechtspraak van de
Commissie, die de plaatselijke diensten van het Brussels Hoofd-
stedelijk Gewest opiegt om de berichten en de mededelingen aan
het publiek in de beide talen bekend te maken.

Reponse: J'ai I'honneur d'informer 1'honorable membre que
1'autorite de tutelle n'a etc saisie d'aucune plainte en rapport avec
1'avis 29.127/M rendu par la Commission permanente de Controle
linguistique concernant les offres d'emploi publiees par la commune
d'lxelles.

La Commission permanente de Controle l inguistique a
neanmoins transmis cet avis, pour information, a mon administration
qui a des lors rappele a la commune d'lxelles Ie caractere d'ordre
public des lois sur 1'emploi des langues en matiere administrative,
ainsi que la jurisprudence de la Commission imposant I'obligation
pour les services locaux de la Region de Bruxelles-Capitale de
publier les avis et communications destines au public dans les deux
langues.

Vraag nr. 558 van de heer Jan Beghin d.d. 23 juli 1998 (N.):

Jaarverslag van de vice-gouverneur.

In antwoord op een schriftelijke vraag d.d. 9 april 1998 van
senator Caluwe, verklaart de federale minister van Binnenlandse
Zaken dat hij er geen bezwaar tegen heeft dat de vice-gouverneur
van het administratief arrondissement Brussei-Hoofdstad, in
navolging van wat de adjunct-gouverneur van de provincieVlaams-
Brabant doet, een Jaarverslag zou opstellen «voor zover de Brusselse
Regering en hetVerenigd College zich hiermee akkoord verklaren».

Geeft de Brusselse Regering terzake haar akkoord?

Antwoord: Hierna vindt het geacht lid het antwoord op zijn
vraag.

De vice-gouverneur van het administratief arrondissement
Brussei-Hoofdstad is bevoegd voor federale materies.

Bijgevolg lijkt me dat de opstelling van een Jaarverslag door de
vice-gouverneur, op juridisch vlak, niet gepaard moet gaan met
enigerlei akkoord van de Brusselse Regering en het Verenigd
College.

Question n° 558 do M. Jan Beghin du 23 juillet 1998 (N.):

Rapport anniiel du vice-gouverneur.

En reponse a une question ecrite du 9 avril 1998 du sena-
teur Caluwe, Ie ministre federal de I'lnterieur declare qu'il n'a
aucune objection a ce que Ie vice-gouverneur de 1'arrondisseinent
administratrf de Bruxelles-Capitale etablisse, a 1'instar du vice-
gouverneur de la province du Brabant flamand, un rapport annuel
«pour autant que Ie gouvernement bruxellois et Ie College reuni
marquent leur accord».

Le gouvernement bruxellois marque-t-il son accord?

Reponse: L'honorable membre voudra bien trouver, ci-dessous
la reponse a sa question.

Le vice-gouverneur de 1'arrondissement administratif de
Bruxelles-Capitale exerce des competences federates.

II s'ensuit que, sur le planjuridique, 1'etablissement d'un rapport
annuel par le vice-gouverneur ne me parait pas devoir rencontrer
un quelconque accord du Gouvernement bruxellois et du College
reuni.

Vraag nr. 560 van de heer Denis Grimberghs d.d. 31 juli 1998
(Pr.):

Feest van 21 juli in het park van Brussel -Aanwezigheid van
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Zoals de voorgaandejaren heeft het grote volksfeest van 21 juli
tienduizenden personen naar het park van Brussel gelokt.

Belgen, buitenlanders die hier verblijven en toeristen hebben er
samen een gezellige dag van gemaakt. Naast talrijke eettentjes,
bezette de federale Staat zoals gebruikelijk is de meest interessante
plaatsen met verschillende vertegenwoordigingen van de diensten
van hetleger.

Verschillende stands waren ook ingenomen door vaderlands-
lievende verenigingen, persorganen, animaties voor de kinderen,
enz.

Question n° 560 de M. Denis Grimberghs du 31 juillet 1998
(Fr.):

Fete du 21 juillet an pare de Bruxelles - Presence de la Region
de Bruxelles-Capitale.

A 1'instar des annees precedentes, la grande tete populaire du
21 juillet a amene des dizaines de milliers de personnes dans le
pare de Bruxelles.

Beiges et residents (ou touristes) etrangers s'y sont cotoyes dans
la bonne humeur. A cote de nombreuses gargotes, I'Etat federal
occupait, tres normalement, les espaces les plus attractifs avec les
diverses representations des services de I'Armee.

Plusieurs stands etaient egalement occupes par des associations
patriotiques, des organes de presse, des attractions pour enfants,
etc...
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Ook het Waalse Gevvest en de VIaamse Gemeenschap waren
hier aanwezig en beschikten over een tent met informatie.

Kan u ons zeggen waarom het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
op dit feest niet aanwezig was? Was dit geen gemiste kans om het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest beter bekend te maken? Was de
nationale feestdag geen gelegenheid om de drie Gewesten waaruit
ons land bestaat aan het publiek voor te stellen en de burgers aldus
een concreet voorbeeld te geven van de federale loyauteit?

Antwoord: In antwoord op bovenvermelde vraag heb ik de eer
het geacht lid het volgende mee te delen: het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest was, zoals de voorgaandejaren, vertegenwoordigd via de
Kiosk. Voor deze actie had de Brusselse Hoofdstedelijke Regering
zoals eerder al was gebeurd, ingestemd met een subsidie voor de
uitvoering van deze vertegenwoordigingsactie doorde v.z.w. Travers
en de Vereniging ter Bevordering en Promotie van Brussel. De
Regering was zeer tevreden over de uitstekende samenwerking.

La Region wallonne de son cote, la VIaamse Gemeenschap du
sien, etaient egalement presentes a cette manifestation en occupant
une tente d'informations.

Pouvez-vous nous expliquer pourquoi la Region de Bruxelles-
Capitale etait absente a cette manifestation? N'est-ce pas une
occasion manquee d'assurer une visibilite a la Region de Bruxelles-
Capitale tout en veillant a presenter a I'occasion de la fete nationale
de notre pays, les trois Regions de celui-ci et a dormer ainsi aux
citoyens, un apercu concret de la loyaute fdederale?

Reponse: En reponse a laquestion susmentionnee,j'ai 1'honneur
de faire savoir a 1'honorable membre que: la Region de Bruxelles-
Capitale etait, comme les annees precedentes, presente par I'occu-
pation du kiosque. Pour cette action, Ie Gouvernement de la Region
de Bruxelles-Capitale avait consenti, comme precedent ment, une
subvention consequente et se felicite de 1'excellente collaboration,
pour 1'execution de cette action de representation, de 1'a.s.b.l.
Travel's et du Syndicat d'initiative et de Promotion de Bmxelles.

Minister belast met Economic,
Financien, Begroting, Energie en

Externe Betrekkingen

Vraag nr. 247 van de heer Denis Grimberghs d.d. 31 juli 1998
(Fn):

Feest van 21 jiili in het park van Brussel-Aanweziglieid van
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

Zoals de voorgaande jaren heeft het grote volksfeest van 21 juli
tienduizenden personen naar het park van Brussel gelokt.

Belgen, buitenlanders die hier verblijven en toeristen hebben er
samen een gezellige dag van gemaakt. Naast talrijke eettentjes,
bezette de federale Staat zoals gebruikelijk is de meest interessante
piaatsen met verschillende vertegenwoordigingen van de diensten
van hetleger.

Verschillende stands waren ook ingenomen door vaderlands-
lievende verenigingen, persorganen, animaties voor de kinderen,
enz.

Ook het Waalse Gewest en de VIaamse Gemeenschap, waren
hier aanwezig en beschikten over een tent met informatie.

Kan u ons zeggen waarom het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
op dit feest niet aanwezig was? Was dit geen gemiste kans om het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest beter bekend te maken? Was de
nationale feestdag geen gelegenheid om de drie Gewesten waaruit
ons land bestaat aan het publiek voor te stellen en de burgers aldus
een concreet voorbeeld te geven van de federale loyauteit?

Antwoord: Minister Chabert verwijst naar het antwoord van
minister-voorzitter Charles Picque aan wie dezelfde vraag werd
gesteld.

Presence de la Region

Ministre de 1'Economie, des Finances,
du Budget, de 1'Energie et
des Relations exterieures

Question n° 247 de M. Denis Grimberghs du 31 juillet 1998
(Fr.):

Fete du 21 juillet an pare de Bruxelles -
de Bruxelles-Capitale.

A 1'instar des annees precedentes, la grande fete popuiaire du
21 juillet a amene des dizaines de milliers de personnes dans Ie
pare de Bruxelles.

Beiges et residents (ou touristes) etrangers s'y sont cotoyes dans
la bonne humeur. A cote de nombreuses gargotes, 1'Etat federal
occupait, tres normalement, les espaces les plus attractifs avec les
diverses representations des services de 1'Armee.

Plusieurs stands etaient egalement occupes par des associations
patriotiques, des organes de presse, des attractions pour enfants,
etc...

La Region wallonne de son cote, la VIaamse Gemeenschap du
sien, etaient egalement presentes a cette manifestation en occupant
une tente d'informations.

Pouvez-vous nous expliquer pourquoi la Region de Bruxelles-
Capitale etait absente a cette manifestation? N'est-ce pas une occa-
sion manquee d'assurer une visibilite a la Region de Bruxelles-
Capitale tout en veillant a I'occasion de la fete nationale de notre
pays, les trois Regions de celui-ci eta donner ainsi aux citoyens, un
apercu concret de la loyaute federale?

Reponse: Le ministre Chabert se refere a la reponse du ministre-
president Charles Picque a qui une question identique avail etc
posee.
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Vraag nr. 249 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d.
10 September 1998 (Fr.):

Resultaten van het samenwerkingsakkoord met Kiev.

Eind 1997 werd er op uw initiatief een samenwerkings- en
vriendschapsakkoord gesloten tussen het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest en de stad Kiev.

Een afvaardiging van het VOB is meegereisd naar Kiev en heeft
er zijn belangstelling onderstreept voor een samenwerking op het
vlak van hotelbeheer, vervoer, farmaceutica, informatica en toe-
risme.

Graag vernam ik weike concrete resultaten het samenwerkings-
akkoord met Kiev heeft opgeleverd, in het bijzonder wat de door
de VOB voorgestelde sectoren betreft.

Antwoord: De missie naar Kiev, die ik december 1997 heb geleid,
streefde een dubbele doelstelling na: enerzijds een vriendschaps-
en samenwerkingsakkoord sluiten met de autoriteiten van de
OekraTense hoofdstad, en anderzijds vertegenwoordigers van de
prive-sector van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest die wensen te
investeren in OekraTne begeleiden en steunen.

Na de gesprekken die ikzelf en mijn medewerkers hebben
gevoerd in het kader van het samenwerkingsakkoord, heb ik besloten
om de steun van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest te verlenen
voor drie sectoren: het stedelijk openbaar vervoer, de begeleiding
van KMO's en de opieiding van het personeel van de stadsadmi-
nistratie.

Een onderzoeksmissie zai binnenkort naar Kiev reizen teneinde
er te onderhandelen over dejuiste termen van de projecten die zullen
worden uitgevoerd. Er is voorzien dat minstens een project ter co-
financiering zai worden voorgelegd aan de Europese Commissie.

Wat het gevolg betreft dat wordt gegeven door de prive-sector,
nodig ik het geacht lid uit om zich rechtstreeks te richten tot de
minister van Buitenlandse Handel waarvan een afgevaardigde heeft
deelgenomen aan de missie.

Question n° 249 de M. Francois Roelants du Vivier du
10 septembre 1998 (Fr.):

Resulfats de I'accord de cooperation avec Kiev.

A la fin de 1997, un accord de cooperation et d'amitie a ete
signd a votre initiative entre la Region de Bruxelles et la ville de
Kiev.

Une delegation de 1'UEB assistait a la visite a Kiev et indiquait
sont interet a collaborer dans Ie domaine hotelier et des transports,
en matiere de specialisations pharmaceutiques, de produits infor-
matiques et de tourisme.

Je souhaiterais savoir quelles ont ete les suites concretes de
I'accord de cooperation avec Kiev, notamment en ce qui concerne
les secteurs proposes par 1'UEB.

Reponse: La mission que j'ai dirigee en 1997 dernier a Kiev
avait un double object! f: d'une part conclure un accord d'amitie et
de cooperation avec les autorites de la capitale ukrainienne et, d'autre
part, amener et appuyer des representants du secteur prive de la
Region de Bruxelles-Capitale interesses a investir en Ukraine.

Suite aux entretiens que moi-meme et mes collaborateurs avons
eus dans Ie cadre de I'accord de cooperation, j'ai decide d'apporter
Ie soutien de la Region de Bruxelles-Capitale dans trois secteurs:
les transports urbains, 1'encadrement des PME et la formation du
personnel de la fonction publique municipale.

Une mission d'instruction se rendra prochainement a Kiev pour
negocier les termes exacts des projets a executer. I I est prevu de
presenter au moins un projet a la Commission europeenne pour co-
financement.

En ce qui conceme les suites donnees par Ie secteur priveJ'invite
1'honorable membre a s'adresser directement au ministre charge
du Commerce exterieur dont un representant participait a la mission.

Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 427 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d.
18 September 1998 (Fr.):

Mogelijke iiitbreiding van het mobiliteltsakkoord naar
Walloni&.

[njuniji . heeft u met uw ambtsgenoot van het Vlaamse Gewest
een mobiliteitsovereenkomst ondertekend die op termijn zou moeten
leiden tot een aanzienlijke verbetering en een groter marktaandeel
van het openbaar vervoer.

"rijdens mijn interpellatie van 13 mei 1998 heb ik u gevraagd of
er soortgel ij ke contacten met het Waalse Gewest waren gelegd. Het

Ministre de FAmenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

Question n° 427 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 18 septembre
1998 (Fr.):

Accord de mobilite eventuellement etendu a la Wallon'ie.

En juin dernier, vous avez signe avec votre homologue de la
Region flamande un accord de mobilite qui devrait se traduire par
de tres substantielles ameliorations et par 1'augmentation des parts
de marche du transport public.

Lors de 1'interpellation queje vous avais adressee a ce sujet en
date du 13 mai 1998, je m'etais enquis de I'existence de contacts
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antwoord dat u me heeft gegeven was niet heel bemoedigend, ook
al heeft u gezegd dat de deur niet definitiefgesloten was.

Graag vernam ik van de minister ofhij de bespreking met zijn
Waalse ambtsgenoot intussen heeft voortgezet en ofer vooruitgang
is geboekt die doet hopen dat er een soortgelijk mobiliteitsakkoord
met Wallonie kan worden ondertekend.

Antwoord: Het geacht lid informeert naar het bestaan van een
mobiliteitsakkoord met het Waalse Gewest. Er werd reeds een eerste
contact gelegd tussen mijn kabinet en dat van de Waalse minister
van Vervoer ter gelegenheid van de oppuntstelling van de ontwerp-
overeenkomst inzake tarifering tussen de vier exploitanten van de
openbare vervoerlijnen. Toen werd overeengekomen om contact te
onderhouden.

Dit stadium vomit voorlopig de laatste stand van zaken.

similaires avec la Region wallonne. La reponse que vous m'aviez
donnee n'etait pas des plus encourageantes meme si la porte n'etait
pas definitivement fermee.

Pouvez-vous me dire, monsieur Ie ministre, si vous avez pour-
suivi la discussion avec votre homologue wallon et si des progres
ont ete enregistres permettant d'esperer la signature d'un accord de
mobilite analogue?

Reponse: L'honorable membre s'enquiert de 1'existence d'un
accord de mobilite avec la Region wallonne. Un premier contact a
eu lieu entre mon cabinet et celui du ministre wallon du Transport
a 1'occasion de la mise au point du projet de convention entre les
4 exploitants de lignes de transports en commun en matiere tarifaire.
II a ete convenu a cette occasion de se revoir.

A ce stade-ci, il n'y a pas d'autre evolution a mettre en avant.

Minister belast met Leefmilieu en
Waterbeleid, Renovatie,

Natuurbehoud en
Openbare Netheid

Vraag nr. 299 van de heer Walter Vandenbossche d.d.
27 november 1997 (N.):

Uitvoering, in hoofde van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest,
van hetsameimerkingsahkoord "Overeenkomst tussen de tiaam-
se Executieve en de Brusselse Hoofdstedelijke Executieve inzake
de realisatie van de noodzakelijke Inftastmctuur voor water-
zitiveriitg en verdeling van de kosten der werken voor de sanering
van de bekkens van de Zenne en de Woluwe in de Brusselse zone,
met inbegrip van de workings- en de slibbeliandelingskosten",
met zijn zeven bijiagen, die op 12 december 1990 tussen het
Vlaains Gewest en het Brussels Hoofdstedelijk Gewest is afge-
sloten,

Bij de goedkeuring van het ontwerp van hoger vemielde over-
eenkomst, heeft deVlaamse Executieve de bevoegde gemeenschaps-
minister gemachtigd de in uitvoering van de bedoelde overeenkomst
door het Vlaams Gewest aan het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
te betalen bijdrage vast te leggen, te weten 922.964.000 Beflastens
het Fonds voor Preventie en Sanering inzake Milieu en Natuur
(artikel 60.10.03, sectie 71, afdeling II) van de begroting 1990 van
de Vlaamse Gemeenschap.

Thans is het operationeel maken van de rioolwaterzuiveringssta-
tions Brussel-Zuid en Brussel-Noord alsmede de aanleg van een
aantal collectoren, volgens het in voormelde overeenkomst bepaald
programma aan de orde.

Graag vernam ik van de ministers:

1° Bij weike ordonnantie voornoemde overeenkomst is goedge-
keurd?

Ministre de 1'Environnement et
de la Politique de 1'Eau, de la Renovation,

de la Conservation de la Nature et
de la Proprete publique

Question n° 299 de M. Walter Vandenbossche du 27 novembre
1997 (N.):

Execution, par la Region de Bruxelles-Capitale, do la «Con-
vention entre I'Executif flamand et I'Executif de la Region de
Bruxelles-Capitale concernant la realisation de {'infrastructure
necessaire pour I'epiiration des eaux et la repartition du cout des
travaux pour 1'assainissement des bassins de la Senile et de la
Woluwe en zone bruxelloisey compris lesfrais defonctionnement
et de traitement des boiies» et de ses sept avenants, concliie Ie 12
decembre 1990 entre la Region flamande et la Region de
Bruxelles-Capitale.

Lors de 1'approbation du projet de convention mentionnee plus
haut, I'Executif flamand a mandate Ie ministre communautaire
competent pour fixer, en execution de la convention en cause, a
922.964.000 BEF la contribution que doit verser la Region flamande
a la Region de Bruxelles-Capitale a charge du Fonds voor Preventie
en Sanering inzake Milieu en Natuur (fonds de prevention et
d'assainissement en matiere d'environnementet de nature) (article
60.10.03, section 71, chapitre II) du budget 1990 de la Communaute
flamande.

Aux termes du programme etabli dans la convention susmen-
tionnee, on doit a present rendre operationnelles les stations
d'epuration des eaux de Bruxelles-Nord et de Bruxelles-Sud et
amenager un certain nombre de collecteurs.

Je souhaiterais que Ie ministre me disc:

1 ° quelle est 1'ordonnance qui a ratifie la convention susmentionnee;
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2° Om weike reden(en) deze overeenkomst niet in het BS is bekend-
gemaakt?

3° Hoeveel het investeringskrediet bedraagt, ingeschreven in de
begroting?

4° Of er reeds budgettaire middelen zijn vastgelegd en weike de
aanrekening is?

5° Of het programma, bepaald in de overeenkomst, zai worden
nageleefd en met weike vertraging wordt rekening gehouden?

6° In welk stadium de voorbereiding van de overheidsprojecten
voor aanneming van werken, leveringen en diensten verkeert?

Antwoord:

1° Wat de opvolgingsprocedure van voornoemde overeenkomst
betreft, heeft klaarblijkelijk noch mijn waarde voorganger noch
de toenmalige Vlaamse Executieve en evenmin a posteriori het
Rekenhofhet nodig geacht om die bij ordonnantie te bekrach-
tigen.

2° Zij hebben de overeenkomst die de twee Gewesten met elkaar
hadden afgesloten als een onderhands contract tussen twee
rechtspersonen beschouwd dat men in het Belgisch Staatsblad
niet hoefde te maken om van kracht te worden: deze procedure
was voordelig in die zin dat zodra de partijen de overeenkomst
hadden ondertekend, ze onmiddellijk in werking kon treden.

3° Om de overeenkomst uit te voeren wordt niet noodzakelijkerwijs
in vastleggingskredieten voorzien; de kredieten voor de
"Bestrijding van overstromingen, de opvang en de sanering van
afvalwater in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest worden in de
artikelen 18.52.73.01.68en 18.52.73.91.61 vanAfdeling 18 van
deAlgemene Uitgavenbegroting van het Gewest als een globaal
pakket ingeschreven; het geacht lid wordt voor meer informatie
verwezen naar de stukken van de Raad (Doc. A. 205/1-96/97 -
biz. 92).

4° Voor het lopend jaar voorzag de begroting in een krediet van
1.840 M voor het gehele saneringsplan binnen het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest.

Voor meer details betreffende de vastleggingen en de ordon-
nanceringen wordt het geacht lid verwezen naar de verantwoor-
dingsstukken van de begroting, meer bepaald programma 5 van
Afdeling 18.

5° De werken die in de overeenkomst zijn opgenomen in verband
met het zuidelijk gedeelte van het Zennebekken, aangaande het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest althans, zijn nu volop aan de
gang; men gaat ervan uit dat het afvalwaterzuiverinsstation
Brussel-Zuid evenals het net van aanvoercollectoren in de loop
van het jaar 1999 operationeel zai worden.

6° De uitvoeringswerken betreffende de sanering van het noordelijk
gebied bevinden zich thans in de aanbestedingsfase. Het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest heeft beslist bij wijze van een offerte-
aanvraag een concessie van werken en diensten met betrekking
tot de afvalwaterzuivering van de onderbekkens Noord en
Woluwe te Brussel aan een onderneming of een groep onderne-
mingen toe te wijzen.

2° la (les) raison(s) pour laquelle (lesquelles) cette convention n'a
pas ete publiee au M.B.;

3° Ie montant du credit d'investissement inscrit au budget;

4° si des moyens budgetaires ont deja ete engages et quelle en est
1'imputation;

5° si Ie programme, fixe dans la convention, sera respecte et quel
est Ie retard envisage;

6° ou en est la preparation des marches publics de travaux, de four-
nitures et de services?

Reponse:

1° En ce qui concerne la procedure de suivi de la convention, en
question, manifestement ni mon honorable predecesseur ni
1'Executifflamand de 1'epoque et pas plus, a posteriori, la Cour
des Comptes n'ont estim6 utile de confirmer I'accord via une
ordonnance.

2° Us ont considere la convention entre les deux regions comme
un contrat sous seing prive entre deux personnes juridiques,
n'impliquant pas sa publication au Moniteiir beige pour qu'elle
sorte ses pleins effets; cette procedure presentait comme avantage
que des sa signature par les parties, la convention entrait en
vigueur.

3° Des credits d'engagement ne sont pas prevus explicitement pour
son execution; les credits devolus a la "Lutte centre les
inondations, la collecte et 1'epuration des eaux usees en Region
de Bruxelles-Capitale sont globalises aux articles 18.52.73.01.68
et 18.52.73.91.61 de la Division 18 du budget general de la
Region, a laquelle je renvoie 1'honorable membre pour plus
d'information (Doc. A 205/1-96/97 - p. 92).

4° Pour 1'annee en cours. Ie budget prevoyait un credit de 1.840 M
pour 1'ensemble du programme d'assainissement en Region de
Bruxelles-Capitale.

Pour ce qui concerne Ie detail des engagements et des ordon-
nancementsJe renvoie 1'honorable parlementaire aux documents
etayant Ie budget et plus particulierement Ie programme 5 de la
Division 18.

5° Les travaux prevus dans la convention en ce qui concerne la
partie "Sud" du bassin de la Senne, du moins en ce qui concerne
la Region de Bruxelles-Capitale, sont entierement en phase de
realisation; la station d'epuration de Bruxelles-Sud ainsi que
son reseau de collecteurs d'amenee sont prevus en phase opera-
tionnelle dans Ie courant de 1'annee 1999.

6° Les travaux de realisation de 1'assainissement de la Zone Nord
sont actuellement en phase d'attribution de marche; la Region
de Bruxelles-Capitale a decide de confier par voie d'appel
d'offres, a une entreprise ou a un groupement d'entreprises, une
concession de travaux et de services portant sur 1'epuration des
eaux des sous-bassins Nord et Woluwe de Bruxelles.
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De concessie zai het voorwerp uitmaken van een BOOT-contract
(Build, Own, Operate & Transfer) en omvat niet alleen de bouw
maar ook de vormgeving en de financiering van de inrichting en
nadien, de uitbating van het afvalwaterzuiveringsstation voor
een bepaalde periode.

Men voorziet dat deze saneringsinfrastructuurwerken in him
geheel tegen 2004 operationeel en dus voltooid zullen zijn.

Le contrat de concession a intervenir est de type BOOT (Build,
Own, Operate & Transfer) et comprend non seulement la
construction, mais egalement la conception et le financement
des installations, puis 1'exploitation de la station d'epuration
pendant une periode determinee.

L'ensemble des ouvrages d'assainissement est prevu en phase
operationnelle d'ici 2004.

Vraag nr. 320 van de heer Philippe Smits d.d. 23 febriiari 1998
(Fr.):

Fonds voor de Waterwwenng.

De benaming van het Fonds voor de Waterzuivering zai waar-
schijniijk gewijzigd worden via een amendement op het ontwerp
van ordonnantie betreffende de waterhefting.

Als mijn inlichtingenjuistzijn, laten de verschillende begrotings-
fondsen toe, door middel van variabele kredieten, het ministerieel
beleid te ondersteunen buiten de al dan niet gesplitste begrotings-
kredieten om.

De parlementsleden kunnen het saido van deze fondsen, voor
een gegevenjaar, pas tweejaar later vernemen bij de publicatie van
de algemene begroting.

In voomoemde algemene begroting treffen de parlementsleden
de geplande uitgaven aan, net als de voorziene ontvangsten en de
geregistreerde saldi voor de twee vorigejaren.

De termijn is dus wel bijzonder lang vooraleer het Brussels
parlement het gevolgde beleid kan kennen, goedkeuren ofbekriti-
seren,

Kan de minister mij mededelen weike de belangrijkste acties
zijn die door het Fonds voor de Waterzuivering werden aangevat,
ontworpen en gerealiseerd? Weike is de huidige financiele situatie
van het fonds? Weike zijn de perspectieven van levensvatbaarheid
en ontwikkeling? Bestaat er een door de Regering goedgekeurd
vijfjarenplan?

Antwoord: Het "Fonds voor het Beheer van Afval- en Regen-
water" werd opgericht bij de ordonnantie van 29 maart 1996 tot
instelling van een hefting op de lozing van afvalwater en vervangt
sinds 1 april 1996 het door het geacht lid bedoelde "Fonds voor de
Waterzuivering".

De middelen van het Fonds werden aangewend overeenkomstig
de bepalingen van artikel 2,11 °, van de ordonnantie van 12 decem-
ber 1991 houdende oprichting van begrotingsfondsen.

De acties hebben voornamelijk betrekking op de volgende
punten:

a) krachtens de begrotingswetten werden respectievelijk 39,9 M
in 1996, 50,8 M in 1997 en 51,3 M in 1998 opgenomen;

b) in 1998 werden ter uitvoering van de ordonnantie van 29 maart
1996 tot instelling van een hefting op de lozing van afvalwater

Question n° 320 de M. Philippe Smits du 23 fevrier 1998 (Fr.):

Fonds pour le traitement des eaux usees..

La denomination du Fonds pour le traitement des eaux usees
sera probablement modifiee par un amendement au projet d'ordon-
nance de la taxe sur 1'eau.

Si mes informations sont exactes, les differents fonds budgetaires
permettent au travers de credits variables, de soutenir les politiques
ministerielles, en dehors des credits budgetaires, dissocies ou non.

Le solde de ces fonds, pour une annee donnee, ne pent etre connu
par les membres du Parlement que lors de la publication du budget
general qui a lieu deux annees plus tard.

Dans ledit budget general, les parlementaires trouvent les pre-
visions de depenses, comme les previsions de recettes et les soldes
enregistres pour les deux annees anterieures.

Le delai est done particulierement long avant que le Parlement
bruxellois ne puisse connaTtre, comprendre, approuver ou critiquer
les politiques suivies.

Monsieur le ministre pourrait-il me faire savoir quelles sont les
principales actions qui ont ete entamees, projetees et realisees par
le Fonds pour le traitement des eaux usees? Quelle est a cejour la
situation financiere du Fonds? Quelles sont les perspectives de
viabilite et de developpement? Existe-t-il un plan quinquennal
approuve par le Gouvernement?

Reponse: Le "Fonds pour la Gestion des eaux usees et pluviales"
a ete cree par 1'ordonnance du 29 mars 1996, instituant une taxe
sur le deversement des eaux usees; il est substitue en date du
1cr avril 1996 au "Fonds pour le traitement des eaux usees" vise par
1'Honorable membre.

Les montants budgetaires verses par le Fonds ont ete affectes
conformement aux dispositions de Particle 2,11° de 1'ordonnance
du 12 decembre 1991, creant les fonds budgetaires.

Les principales actions ont porte sur les points suivants:

a) des prelevements ont ete operes en vertu des lois budgetaires
respectivement de 39,9 M en 1996; de 50,8 M en 1997 et de
51,3 Men 1998;

b) des ristournes ont ete accordees aux CPAS dans le cadre de
I'execution de 1'ordonnance du 29 mars 1996, instituant une
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retributies aan de OCMW's toegekend voor een geraamd bedrag
van 61,7 M;

c) elk jaar worden bedragen overgedragen naar de begrotings-
artikelen voor de uitvoering van infrastructuurwerken (afval-
watercollectoren, stormbekkens en waterzuiveringsstation).

Voor meer details verwijs ik het geacht lid naar de ordonnanties
houdende de Algemene Uitgavenbegroting van het Gewest. De
bedragen die uitgetrokken worden voor de concrete uitvoerings-
programma's van voornoemde werken worden per begrotingsjaar
in programma 5 van Afdeling 18 opgenomen.

De huidige financiele toestand van het Fonds vindt u in de
bijgevoegde tabel.

Wat de haalbaarheid van het Fonds betreft, heeft het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest in de nodige middelen voorzien om het
Fonds op termijn financieel in evenwicht te brengen (jaarlijkse
dotaties, inning van de "afvalwaterheffing", bijdrage van het
Vlaamse Gewest).

Het Brussels Hoofdstedelijk Gewest heeft een globaal meerjaren-
programma inzake waterbeleid aangenomen (investeringsprogram-
ma 1996-2000).

De Regering heeft op 3 oktober 1996 akte genomen van de doel-
stellingen van dit plan. Het plan werd op 29 oktober 1996 officieel
voorgelegd aan de Commissie Leefmilieu van de Brusselse Hoofd-
stedelijke Raad.

taxe sur Ie deversement d'eaux usees, pour un montant prevu de
61,7 Men 1998;

c) destransferts annuels vers les articles budgetaires permettant la
realisation des travaux d'infrastructure (collecteurs d'eaux usess,
bassins d'orage et station d'epuration).

Je me permets de renvoyer, pour plus de details, 1'honorable
membre aux ordonnances contenant Ie Budget general de la Region;
les montants affectes aux programmes concrets de realisation des
ouvrages susvises sont mentionnes par annee budgetaire dans Ie
programme 5 de la Division 18.

La situation financiere actuelle du fonds se presente actuellement
comme exposee dans Ie tableau en annexe.

En ce qui concerne la viabilite du fonds, la Region de Bruxelles-
Capitale a prevu les moyens financiers permettant d'assurer 1'equi-
libre budgetaire du fonds a terme (dotations budgetaires annuelles
constantes, perception de la taxe "eau", contribution de la Region
flamande).

La Region de Bruxelles-Capitale s'est dotee d'un programme
pluriannuel global relatifa la Politique de I'eau (Programme
d'investissements 1996-2000).

Le Gouvernement a pris acte des objectifs du plan en date du
3 octobre 1996; une presentation officielle de ce plan a eu lieu en
date du 29 octobre 1996 en Commission de 1'Environnement du
Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale.

Afdeling 18

Toestand van het Fonds:

Het Fonds voor het Beheer van
Afval- en Regenwater

Saldo op 31 december 1997 (1)
Ontvangstenramingen voor 1998 (2)
Totale ontvangsten (=1+2)
(Jitgavenramingen voor 1998 (3)
Vastlegging in toepassingen van
van de Algemene
Uitgavenbegroting
1998 (ovemame van uitstaande vast-
leggingenop gesplitste kredieten) (4)
Totale uitgaven (=3+4)
Geraamd saldo op 31 december 1998
( = 1 + 2 - 3 - 4 )

Initieel
-

Initial

In vastleggingstennen

En termes d'engagements

744,1
1.094,7
1.838,8

336,7
981,1

1.317,8
521,0

Aanpassing
-

Ajustement

-
-283,3
-283,3
-97,0

+136,7

+39,7
-323,0

Aangepast
-

Ajuste

744,1
811,4

1.555,5
239,7

1.117,8

1.357,5
198,0

Initieel
-

Initial

In ordonnanceringstermen

En termes d'ordonnancements

1.215,7
1.094,7
2.310,4
1.622,1

-

1.622,1
688,3

Aanpassing
-

Ajustement

-
-283,3
-283,3
-226,6

-

-226,6
-56,7

Aangepast
-

Ajuste

1.215,7
811,4

2.027,1
1.395,5

-

1.395,5
631,6

Division 18

Situation du Fonds:

Le Fonds pour la gestion
des eaux usees et pluviales

Solde au 31 decembre 1997 (1)
Estimations de recedes pour 1998 (2)
Total des recettes (=1+2)
Estimations de depenses pour 1998 (3)
Engagements en application de artikel 14
1'article 14 du Budget general
des Depenses 1998
(reprise d'encours sur credits
dissocies) (4)
Total des depenses (= 3 +4)
Estimation du solde au 31 decembre 1998
( = 1 + 2 - 3 - 4 )

Vraag nr. 334 van mevr. Marie Nagy d.d. 15 mei 1998 (Fr.):

Het gewesfelijk Reigerbospark.

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 258, heeft de
minister geen antwoord gegeven op de vraag weike activiteiten de
n.v. Azur uitoefent. Ik stel hem de vraag dus opnieuw.

Question n° 334 de Mme Marie Nagy du 15 mai 1998 (Fn):

Pare regional de la Heronniere.

Dans sa reponse a ma question ecrite n° 258, le ministre n'a pas
repondu a la question suivante: quelles sort les activites de la s.a.
Azur? je me permets done de la lui reposer.
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Bovendien ben ik enigszins verbaasd over het antwoord dat hij
geeft op punt 1 betreffende het perceel D 195 X. De minister ant-
woordt me immers dat dit perceel niet bestaat. Nochtans schrijft hij
in een brief van 16 december 1996 aan het wijkcomite Bosrechter-
straat/Begoniastraat/Ottervangersstraat dat hij betreffende de
wederkoop van het prive-perceel D 195 X, de eigenaar heeft gecon-
tacteerd maar dat hij diens aanbod helaas heeft moeten afwijzen,
rekening houdend met de beperkte budgettaire mogelijkheden van
het Gewest wat aankopen betreft. Hij schrijft ook nog dat een
mogelijke opiossing erin zou kunnen bestaan dat het wijkcomite
het ferrein koopt en op die manier blijk geeft van zijn positieve
bijdrage tot een project dat ertoe strekt het leefklimaat in de wijk te
verbeteren.

Kan de geachte minister me zeggen waarom hij, als dit perceel
niet bestaat, voorstelt dat het wijkcomite het zou kopen?

Antwoord: Hierna vindt het geacht lid een antwoord op al haar
vragen.

De bedrijvigheden van de n,v. Azur zijn geenszins verbonden
met de problematiek van het Reigerspark, dus zie ik niet goed in
waarom hun activiteit het voorwerp van een onderzoek moet
uitmaken.

Wat perceel D 195 X betreft, zou de verwarring toe te dragen
zijn aan het bestaan van een bijkomend cijfer "3",: het gaat eigenlijk
om perceel D 195 X3.

Hoe dan ook, en afgezien van de "cijferproblematiek", herhaal
ik mijn voorstel aan het wijkcomite om dit perceel te verwerven:
dit zou natuurlijk ook inhouden dat het Brussels Instituut voor
Milieubeheer de aanleg ervan opgedragen krijgt.

Par ailleursJe m'etonne quelque peu de la reponse qu'il donne a
la question n° 1 concernant la parcelle D 195 X. En effet, il me
repond que cette parcelle n'existe pas. Pourtant, dans une courrier
date du 16 decembre 1996, adresse au Comite de quartier Gruyer-
Begonias-Loutrier, il ecrit: "concernant Ie rachat de la parcelle privee
D 195 X,j'ai ete approche par son proprietaire. J'ai malheureusement
du rejeter son offre compte tenu des marges de manoeuvres budge-
taires limitees de la region dans Ie domaine des acquisitions. Une
solution elegante pourrait etre Ie rachat du terrain par Ie Comite de
quartier qui, de la sorte, ferait preuve de participation positive dans
un projet visant a ameliorer la qualite de la vie dans Ie quartier".

L'honorable ministre peut-il me dire pourquoi, si aujourd'hui il
declare que cette parcelle n'existe pas, il a fait cette suggestion au
Comite de quartier Gruyer-Begonias-Loutrier?

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver,
ci-dessous, les reponses a ses questions.

Les activites de la s.a. Azur n'etant en rien liees au dossier de la
Heronniere, il me parait pas opportun de m'en enquerir.

Pour ce qui est de la parcelle D 195 X, il semblerait que la
confusion provienne de 1'existence d'un indice complementaire "3",
soit la parcelle D 195 X3.

Quoi qu'il en soit, et peu importe les "indices", ma suggestion
concernant Ie rachat par Ie comite de quartier de cette parcelle reste
valable et impliquerait de ma part que son amenagement soit realise
par 1'Institut Bruxellois pour la Gestion de I'Environnement.

Vraag nr. 342 van mevr. Marie Nagy d.d. 9 juni 1998 (Fr.):

Ligging van de containerparken.

Kan de geachte minister me zeggen hoe de ligging van de contai-
nerparken waarin het afvalstoffenplan voorziet, wordt vastgesteld?

Ik had ook graag geweten wat er gebeurt wanneer het voorstel
dat aan een openbaar onderzoek wordt onderworpen, wordt afge-
ketst.

Antwoord: Als antwoord op haar vraag vindt het geacht lid hiema
de volgende inlichtingen:

- in het afvalstoffenplan is een indicatieve lijst opgesteld van de
mogelijke plaatsen voor containerparken op basis van informele
contacten met de milieuadviseurs en de netheidsverantwoor-
delijken van eike gemeente:

- deze lijst is niet bindend. Elk nieuw containerpark dient de
procedures voor de toekenning van stedenbouwkundige en
milieuvergunningen te volgen, die onder meer een openbaar
onderzoek omvatten. In het kader hiervan dient eike gemeente
haar verantwoordelijkheden op te nemen wanneer het project
op verzet van de bevolking stuit.

Question n° 342 de Mme Marie Nagy du 9 juin 1998 (Pr.):

Emplacement des pares a conteneurs.

L'honorable ministre peut-il me dire comment ont ete etablis les
emplacements des pares a conteneurs prevus dans ie plan dechets?

J'aimerais egalement savoirce qui se passe lorsque la proposition
soumise a 1'enquete publique est refusee.

Reponse: En reponse a la question de 1'honorable membre, j'ai
1'honneur de porter a sa connaissance les elements suivants:

- Les emplacements des pares a conteneurs prevus dans Ie plan
dechets ont ete determines suite a des contacts informels etablis
avec les eco-conseillers ou les responsables proprete de chaque
commune. C'est ainsi qu'une liste indicative d'emplacements
potentiels a ete dressee.

- Cette liste n'a aucun caractere obligatoire. Chaque nouveau pare
a conteneurs devra suivre la procedure d'octroi des permis
d'environnement et d'urbanisme qui prevoit une enquete publi-
que. C'est dans Ie cadre de cette derniere que chaque commune
devra prendre ses responsabilites si Ie projet souleve des
mecontentements aupres de la population.
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Vraag nr. 348 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 10 juli
1998 (N.):

ULB-enquete omtrent de netheid van Brussel.

Onlangs werden de resultaten bekendgemaakt van een enquete
die in opdracht van uw kabinet door een ULB-ploeg onder leiding
van professor Patteson werd uitgevoerd omtrent de netheid van
Brussel. Graag had ik in dit verband volgende vraag gesteld:

Wat is de kostprijs van deze studie?

Antwoord: De kostprijs van de studie die uitgevoerd werd door
professor Patteson bedraagt 2.002.000 BEF. In dit bedrag zijn alle
kosten voor deze studie inbegrepen.

Question n° 348 de M. Dominiek Lootens-Stael du 10 juillet
1998 (N.):

Enquete realiseepar I'ULB sur la proprete de Bruxelles,

Les resultats d'une enquete sur la proprete de Bruxelles confiee
par votre cabinet a une equipe de I'ULB dirigee par Ie professeur
Patteson ont ete recemment rendus publics.

Je souhaiterais savoir combien a coute cette etude.

Reponse: Le prix de 1'enquete menee par Ie professeur Patteson
au sujet de la proprete publique s'est eleve a 2.002.000 FB. Tous
les frais relatifs a cette etude sont compris dans ce prix.

Vraag nr. 350 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Sitbsidiering van de Ligue des Families voor een bewustina-
kingscampagne inwke liichtverontreiniging.

In de persmededeling na afloop van de ministerraad van 2 juli
1998 staat op pagina 5 te lezen de Regering een toelage van 4 miljoen
heeft toegekend aan de Ligue des Families voor een bewustmakings-
carnpagne inzake luchtverontreiniging. In dit persbericht is alleen
sprake van de Ligue des Families, en niet van zijn Nederlandstalige
tegenhanger, de Bond van Grote en Jonge Gezinnen.

Moet hieruit worden verstaan dat deze subsidies alleen aan de
Ligue werden toegekend?

Zo neen, hoeveel werd aan de Ligue en de Bond toegekend voor
de uitwerking van deze campagne?

Zoja, zai deze campagne alleen in het Frans verlopen?

Antwoord: De campagne "Uw ticket voor zuivere lucht: voor
niets op de fiets" is zonder onderscheid aan La Ligue des Families
en de Bond van Grote en Jonge Gezinnen toevertrouwd en verloopt
uiteraard in de beide landstalen.

Mijn bestuur, het BIM, heeft een bedrag van 4 miljoen uitge-
trokken voor dit project in het kader van een partnerschap met het
BUV, La Ligue en de Bond, die een gezamenlijk project bij de
Europese Commissie hebben ingediend.

Question n° 350 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aout 1998
(N.):

Subvention de la Ligue des families pour tin projet de sensi-
bilisation a la pollution de I'air liee au trafic.

On peut lire a la page 5 du communique de presse diffuse a
1'issue du conseil des ministres du 2 juillet 1998 que le gouver-
nement a accorde une subvention de 4 millions a la Ligue des
families pour un projet de sensibilisation a la pollution de I'air liee
au trafic. Ce communique de presse ne mentionne que la Ligue des
families et pas son pendant neerlandophone, la Bond van Grote en
Jonge Gezinnen.

Doit-on en conclure que la Ligue est la seule beneficiaire de
cette subvention?

Dans la negative, quel montant a-t-il ete octroye a la Ligue et a
la Bond pour mener cette campagne?

Dans 1'affirmative, cette campagne se deroulera-t-elle exclusive-
ment en fran9ais?

Reponse: La campagne "votre ticket pour I'air pur: pedalez a
1'oeil" a ete confiee a la Ligue des Families et au Bond van Grote
en Jonge Gezinnen indistinctement et se deroulera evidemment dans
les deux langues.

Un budget de 4 millions de francs a ete attribue au projet par
mon administration 1'IBGE dans le cadre d'un partenariat avec
1'AED, la Ligue et le Bond qui ont rentre un projet commun aupres
de la Commission europeenne.

Vraag nr. 352 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d.
3 augustus 1998 (N.):

Openbaar onderwek over het plan voor afvalpreventle en
afvalbeheer.

Van 19januari tot 18 maart 1998 heeft het BIM een openbaar
onderzoek gehouden over het plan voor afvalpreventie en afval-
beheer.

Question n° 352 de M. Dominiek Lootens-Stael du 3 aofit 1998
(N.):

Enquete publique sur leplan de prevention et de gestlon des
dechets.

Du 19janvier au 18 mars 1998,1'IBGE a realise une enquete
publique sur le plan de prevention et de gestion des dechets.
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Daartoe werden onder meer vragenlijsten in het Frans, Neder-
lands, Engels, Arabisch, Turks en Portugees verspreid.

Volgens de bepalingen van de gecoordineerde wetten op het
taalgebruik in bestuurszaken van 18juli 1966 die van toepassing
zijn op de diensten van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest mogen
deze diensten hun berichten en mededelingen aan het publiek uit-
sluitend in het Nederlands en het Frans doen, tenzij in bepaalde
omstandigheden een aanvraag werd gericht aan deVaste Commissie
voor Taaltoezicht om ook andere talen te gebruiken.

Heeft u bij deVaste Commissie voorTaaltoezicht een dergelijke
aanvraag gericht, en zoja, welk was het advies van de Vaste Com-
missie voor Taaltoezicht dienaangaande?

Kan u mij meedelen hoeveel antwoordformulieren in de ver-
schillende talen naar het BIM werden teruggezonden?

Antwoord: De verspreiding van de vragenlijst in verschillende
talen is in overeenstemming met de rechtspraak van de VCT.

De VCT heeft dit trouwens op 2 juli 1998 bevestigd in haar
advies dienaangaande.

Het BIM heeft 5.910 ingevulde vragenlijsten ontvangen, waarvan
90,2 % in het Frans, 7,9 % in het Nederlands en de overige in de
andere talen.

Acette occasion, des questionnaires ont notamment ete diffuses
en francais, en neerlandais, en anglais, en arabe, en turc et en portu-
gais.

Selon les dispositions des lois coordonnees sur 1'emploi des
langues en matiere administrative du 18juillet 1966quis'appliquent
aux services de la Region de Bruxelles-Capitale, seui Ie francais et
Ie neerlandais peuvent etre utilises par ces services pour diffuser
leurs avis et communications au public, sauf dans certaines cir-
constances s' ils introduisent une demande aupres de la Commission
permanente de controle linguistique afin de pouvoir utiliser aussi
d'autres langues.

Avez-vous introduit une demande de ce type aupres de la
Commission permanente de contr61e linguistique? Dans 1'affir-
mative, quel a ete 1'avis de la Commission permanente de controle
linguistique?

Pouvez-vous me communiquer Ie nombre de formulaires
renvoyes a 1'IBGE dans chacune de ces differentes langues?

Reponse: La traduction en plusieurs langues du questionnaire
est en conformite avec la jurisprudence de la CPCL.

Ceci a d'ailleurs ete continue par la CPCL dans son avis du
2juillet 1998 relatif a cette affaire.

L'lBGE a recu 5.910 reponses au questionnaire, dont 90,2 % en
francais, 7,9 % en neerlandais. Ie solde se repartissant entre les
autres langues.

Vraag nr. 353 van de heerAlainAdriaens d.d. 13 augustus 1998
(Fr.):

Kaderovereenkomst met de prive-sector voor de verwerking
van versleten banden.

In februari 199 8 vernamen we dat de drie Gewesten met de prive-
sector onderhandelden over een kaderakkoord betreffende de
verwerking van versleten banden.

- Heeft het Brussels Gewest intussen een overeenkomst onder-
tekend ?

- Zo ja, met weike prive-partners ?

- Weike gevolgen heeft dit voor het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest?

- Hoe groot is dejaarlijkse massa versleten banden in het Brussels
Gewest en wat gebeurt ermee ?

Antwoord: Het raamakkoord tussen de overheden en de prive-
sector betreffende de ophaling en de verwerking van versleten
banden werd op 9 februari 1998 ondertekend door het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest en de sector vertegenwoordigd door:

- de Groepering van Invoerders, Agenten en Fabrikanten van
Onderdelen, Accessoires, Banden, Producten, Gereedschap en

Question n° 353 de M. Alain Adriaens du 13 aout 1998 (Fr.):

Adoption avec Ie secteur prive d'un accord-cadre relatif au
traitement des pneus usages.

Des fevrier 1998 on annon9ait que les trois Regions du pays
negociaient, avec Ie secteur prive, un accord-cadre relatif au traite-
ment des pneus uses.

- Une convention a-t-elle ete signee par la Region bruxelloise?

- Dans 1'affirmative, qui sont les partenaires prives cosignataires
de cet accord?

- Quelles en sont les consequences pour la Region bruxelloise?

- A combien sont estimees les quantites de pneus usages produits
chaque annee en Region bruxelloise et quel est leur destin?

Reponse: L'"accord-cadre entre pouvoirs publics et Ie secteur
sur la collecte et Ie traitement des pneus uses" a ete signe Ie 9 fevrier
1998 par la Region de Bruxelles-Capitale et par Ie secteur, represente
par:

- Ie Groupement des Importateurs, Agents et Fabricants de Pieces,
Accessoires, Pneus, Produits, Outillage et Equipements pour
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Uitrusting voor Voertuigen, Garages en Carrosseriebedrijven,
die de fabrikanten en invoerders van banden vertegenwoordigt;

- de Belgische Vereniging van de Rubberindustrie;
- de Groepering van Bandenspecialisten;
- de Groepering van Autodealers en -agenten;

- Omnigar;
- de Groepering van Handelaars in Tweedehandse Voertuigen;
- de Groepering van Brandstofverkopers van Belgie;
- de Beroepsvereniging Gebruikte Banden.

Op 9 februari 1998 heeft het Waalse Gewest hetzelfde raam-
akkoord gesloten met dezelde partners uit de prive-sector. Het
Vlaamse Gewest heeft het akkoord nog niet ondertekend: het wil
het omvormen tot een milieuovereenkomst (overeenkomstig de
bepalingen van het Vlaamse decreet van 15 juni 1994 betreffende
de milieuovereenkomsten).

In dit raamakkoord verbindt de sector zich ertoe een concrete
opiossing voor de ophaling en de nuttige toepassing van versleten
banden uit te werken door de invoering van regels die van toepassing
zijn op alle ophaal-, terugwinnings-, sorteer- en recyclingbedrijven
van versleten banden. Het raamakkoord voorziet eveneens in de
oprichting van eenjuridische structuur (v.z.w.) voor de coordinatie
van de acties van de bandenspecialisten en voor de bewustmaking
en de informatie van de gebruikers.

De overheid neemt akte van de verbintenissen die de onder-
tekenaars van het raamakkoord hebben aangegaan en zai erop
toezien dat de geldende en toekomstige regelgeving wordt nageleefd.
Desnoods zai ze de nodige reglementaire maatregelen nemen voor
de goede toepassing van het raamakkoord. Vertegenwoordigers van
het Gewest zullen als waamemers aanwezig zijn op de vergaderingen
van de door de sector opgerichte v.z.w.

In een interne studie heeft de OVAM (Openbare Afvalstoffen-
maatschappij voor het Vlaamse Gewest) de hoeveelheid versleten
banden in Belgie in 1989 geraamd evenals die voor dejaren 1993
tot 1996. De cijfers in deze studie stemmen overeen met de cijfers
die door de sector naar voren worden gebracht.

Raming van het aantal versleten banden (in ton)
(OVAM, interne studie, 1994)

1989 1993 1994 1995 1996

CategorieA 31.464 30.616 31.457 32.297 33.138

Categoric B 36.407 35.372 35.372 35.431 35.491

Totaal 67.871 65.988 66.829 67.728 68.629

Categoric A: banden van wagens oflichte gebruikswagens.
Categorie B: andere (vrachtwagens, aanhangwagens, bussen,...).

Er bestaan geen ramingen voor het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest in het bijzonder.

Een eerste categorie van versleten en valoriseerbare banden
worden geexporteerd ofgebruiktals tweedehandse banden. Bij een
tweede categorie van versleten banden wordt het loopvlak ver-
nieuwd. Een derde categorie wordt gebruikt als brandstof in de
cementsector.

Vehicules, Garages et Carrosseries, representant les fabricants
et importateurs de pneus;

- 1'Association Beige de 1'Industrie du Caoutchouc;
- Ie Groupement des Specialistes du Pneu;
- Ie Groupement des Distributee's et Agents de Marques

Automobiles;
- Ie Groupement des Garagistes;
- Ie Groupement des Negociants en Vehicules d'Occasion;
- Ie Groupement des Vendeurs de Carburants de Belgique;

1'association des professionnels des pneus usages.

Le 9 fevrier 1998, la Region wallonne a signe Ie meme accord-
cadre avec les memes signataires du secteur prive. A ce jour, la
Region flamande n'a pas encore signe 1'accord parce qu'elle veut
1'adapter comme convention environnementale (selon les disposi-
tions du Decret flamand du 15juin 1994 concernant les conventions
environnementales).

Dans cet accord-cadre, le secteur s'engage a mettre en place une
solution concrete de collecte et de valorisation des pneus uses, par
1'instauration de regles applicables a toutes les entreprises de la
collecte, de la recuperation, du tri et du recyclage des pneus uses.
L'accord-cadre prevoit aussi la creation d'une structure juridique
(une a.s.b.l.) pour coordonner les actions entre les professionnels
du pneu et la sensibilisation et ['information de 1'utiiisateur.

Les pouvoirs publics, de leur cote, prennent acte des engagements
pris par les signataires de 1'accord-cadre et s'engagent a controler
le respect de la reglementation en vigueur et a prendre, si necessaire,
les mesures reglementaires necessaires a la bonne application de
1'accord-cadre. Des representants de la Region sont invites en tant
qu'observateurs aux reunions de 1'a.s.b.l. mise en place par le
secteur.

Dans une etude interne, 1'OVAM (Openbare Afvalstoffen-
maatschappij voor het Vlaamse Gewest) a realise une estimation
du tonnage des pneus usages en Belgique en 1989 et des previsions
de tonnage pour les annees 1993 a 1996. Les chiffres avances par
cette etude sont fortement similaires a ceux avances par le secteur.

Estimation du tonnage de pneus usages
(OVAM, etude interne, 1994)

1989 1993 1994 1995 1996

CategorieA 31.464 30.616 31.457 32.297 33.138

Categorie B 36.407 35.372 35.372 35.431 35.491

Total 67.871 65.988 66.829 67.728 68.629

Categorie A: pneus de voitures ou de Vehicules utilitaires legers.
Categorie B: autres (camions, remorques, bus...).

I! n'existe pas d'estimations pour la Region de Bruxetles-Capitale
en particulier.

Une premiere categorie des pneus usages, les pneus reutilisables
sont destines a ['exportation ou a 1'utilisation comme pneu d'occa-
sion. Une deuxieme categorie des pneus usages est rechapee. Une
troisieme categorie est utilisee comme combustible en cimenterie.
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Vraag nr. 354 van de heerAlainAdriaens d.d. 3 September 1998
(Fr.):

Procedures van de Europese Commissie tegen het Brussels
Gewesf.

Volgens het tijdschrift " Europolitique " van 4 juli 1998 heeft
de Europese Commissie beslist tegen verschillende lidstaten proce-
dures te starten omdat ze de Europese richtlijnen inzake afvalstoffen
en de verwerking ervan slecht in eigen recht hebben omgezet.

Wat Belgie betreft, zou dit geschieden omdat het afvalstoffenplan
van het Brussels Gewest geen specifiek hoofdstuk zou bevatten in
verband met het verpakkingsafval.

Kan de minister me bijgevolg de volgende vragen beantwoor-
den:

- Zijn uw diensten op de hoogte gesteld van deze procedure tegen
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest? Zoja, wanneer?

- Welk standpunt neemt de Regering terzake in?

- Zijn er in het door de Regering op 9 juli 1998 goedgekeurde
afvalstoffenplan bepalingen ingevoerd om aan deze kritiek van
de Europese Commissie tegemoet te komen?

Antwoord: Ingevolge de opmerkingen van de Europese Com-
missie is in de definitieve versie van het afvalstoffenplan een speci-
fiek hoofdstuk betreffende het verpakkingsafval opgenomen.

1° 354 de M. Alain Adriaens du 3 septembre 1998Question
(Fr.):

Procedures ouvertespar la Commission europeenne contre la
Region bruxelloise.

Je lis dans la revue Europolitique du 4 ju i l le t 1998 que la
Commission europeenne a decide de lancer des procedures d' infrac-
tion a 1'encontre de plusieurs Etats membres accuses d'avoir mal
transpose les directives communautaires relatives aux dechets et a
leur elimination.

Pour la Belgique, la procedure serait notamment motivee par
1'absence d'un chapitre specifique sur les dechets d'emballage dans
Ie plan de gestion des dechets de la Region bruxelloise.

Le ministre veut-il des lors me donner reponse aux questions
qui suivent?

- Vos services ont-ils re?u notification de cette procedure en
infraction a charge de la Region de Bruxelles-Capitale? Dans
1'affirmative, a quelle date?

- Quelles est la reaction du Gouvernement a cet egard?

- En particulier, des dispositions ont-elles ete introduites dans le
plan dechets approuve par le Gouvernement le 9 juillet 1998
pour repondre a ces critiques europeennes?

Reponse: Suite aux remarques de la Commission europeenne,
un chapitre specifique sur les dechets d'emballage a ete introduit
dans la version definitive du plan dechets.

Vraag nr. 355 van de heer Andre Drouart d.d. 10 September
1998 (Fr.):

Botulisme in de gewestelijke vljvers.

Tijdens de zomer 1998 kreeg het vijverpark in Anderlecht in de
buurt van de Marius Renardlaan en de Neerpedestraat eens te meer
afte rekenen met milieuproblemen, die geleid hebben tot botulisme
onder de vele eenden aldaar.

Medio augustus hebben de gemeentelijke diensten meer dan
50 dierencadavers opgehaald. De schuchtere pogingen om deze
ziekte te bestrijden hebben andermaal geen structurele opiossing
gebracht voor dit ernstig milieuprobleem.

Weike maatregelen heeft de minister genomen om de fauna van
deze vijvers in de toekomst tegen deze ziekte te beschennen?

Antwoord: Hierna vindt het geacht lid het antwoord op zijn
vraag.

Mijn diensten hebben het probleem van de anaerobiose en de
verontreiniging van het hydrografisch net van de Neerpedebeek
(vijvers inbegrepen) onderzocht.

Er werden verschillende oorzaken gevonden:

Question n° 335 de M. Andre Drouart du 10 septembre 1998
(Fr.);

Botulisme dans des etangs regionaiix.

Un fois de plus, durant cet ete 1998, le pare des Etangs situe a
Anderlecht a proximite de 1'avenue Marius Renard et de la rue de
Neerpede, a connu des conditions environnementales qui ont
developpe le botulisme aupres de nombreux canards qui occupent
ces lieux.

Ainsi, a la mi-aout, les services communaux ont ramasse plus
de 50 cadavres d'animaux. Les timides initiatives pour lutter centre
cette maladie n'ont une fois de plus, pas apporte de solution
structurelle a ce probleme environnemental serieux.

Quelles mesures le ministre a-t-il pris pour que la faune de ces
etangs puisse a 1'avenir ne plus etre soumise a cette maladie?

Reponse: J'ai 1'honneur de transmettre a 1'honorable membre
les elements de reponse suivants:

Les problemes d'anaerobiose et de pollution rencontres sur le
reseau hydrographique du Neerpedebeek (etangs compris) ont ete
etudies par mes services.

Plusieurs causes sont identifiees:
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- het vrij zwak debiet van de waterloop, waardoor te weinig
natuurlijke zuurstofwordt toegevoerd;

- de dichtslibbing van de grote vijver;
- herhaaldelijke waterverontreiniging vanuit hetVlaamse Gewest,

waar sluiklozingen niet voldoende aangepakt worden.

Op kolte termijnheeft het BIM in de gewestelijke vijver een
mobiele ventilator geplaatst om het water kunstmatig met zuurstof
te verrijken. Zoals het geacht lid heeft opgemerkt, is dit echter niet
voldoende om de kwaliteit van het water te herstellen.

Het Vlaamse Gewest werd herhaaldelijk gevraagd een einde te
maken aan de sluiklozingen stroomopwaarts, maar tot nu heeft het
hieraan geen gevolg gegeven.

Op middellange termijn heb ik de dienst B4 van het BUY
gevraagd de grote vijver te reinigen. Deze actie zou tegen volgende
zomer beSindigd moeten zijn.

Op lange termijn dient het BIM een voorstel voor de heraanleg
van de vijver uit te werken. Er moet een bufferzone komen om een
te snelle dichtslibbing en eutrofiering te voorkomen (aanleg van
een waterbekken).

Het spreekt voor zich dat dit systeem pas goed kan werken als
eerst de verontreiniging stroomopwaarts wordt aangepakt.

- Ie debit relativement faible du cours d'eau entrame un manque
d'oxygenation naturelle;

- un encasement excessifdu grand etang;
- une pollution recurrente des eaux provenant de la Region

flamande ou les rejets sauvages ne sont pas maftrises.

A court terme, 1'IBGE a entrepris des actions d'aeration arti-
ficielle par la pose d'un aerateur mobile dans 1'etang regional.
Manifestement, comme Ie souligne 1'honorable membre, ces opera-
tions n'ont pas suffi pour retablir une qualite suffisante des eaux.

Par ailleurs, des demandes repetees aupres de la Region flamande
pour eliminer les rejets sauvages dans Ie cours d'eau en amont ne
sont, a cejour, toujours pas suivies d'effet.

Pour Ie moyen terme, j'ai demande au service B4 de 1'AED de
faire proceder au curage du grand etang. Cette operation devrait
etre terminee avant 1'ete prochain.

Pour Ie plus long terme, 1'IBGE a ete charge de proposer un
reamenagement de 1'etang qui integrera une zone tampon permettant
de lutter contre un envasement trop rapide et 1'entrophisation du
milieu (precede de lagunage).

II va de soi que Ie bon fonctionnement de ce precede implique
que les problemes de pollution en amont soient regles au prealable.

Staatssecretaris toegevoegd aan de
minister belast met Ruimtelijke Ordening,

Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 175 van de beer Philippe Debry d.d. 23 maart 1998
(Fr.):

Leegsfaande gebouwen van het Gewest.

Het Gewest bezit verschillende gebouwen aan de Lemonnierlaan
en aan de Woeringenstraat. Deze gebouwen staan aljarenlang leeg
en verloederen zienderogen.

Naar verluidt wenst het Gewest ze over te dragen aan het Woning-
fonds, dat ze dan zou renoveren. Van dit project is reeds sprake in
hetjaarverslag 1993 van het Woningfonds.

Graag vernam ik van de Staatssecretaris of deze overdracht al
heeft plaatsgehad en zo neen, waarom dit dossier zo lang aansleept?

Antwoord: Ik kan het geacht lid de volgende inlichtingen geven:

Tijdens de vorige legislatuur werden inderdaad onderhan-
delingen gevoerd met het "Woningfonds" met het oog op de reno-
vatie van dat gedeelte van het huizenblok. die onderhandelingen
konden nooit tot een concreet resultaat leiden.

Het dossier werd in 1996 heropend. Er waren verschillende
contacten met het "Woningfonds" en met hetAankoopcomite. Die

Secretaire d'Etat adjoint au
Ministre de 1'Amenagement du Territoire,

des Travaux publics et du Transport

Question n° 175 de M. Philippe Debry du 23 mars 1998 (Fr.):

Immeubles regionaux a I'abandon.

La Region possede plusieurs immeubles Boulevard Lemonnier
et rue de Woeringen. Ces immeubles sont inoccupes depuis un cer-
tain nombre d'annees et se degradent de maniere inquietante.

II apparalt que la Region souhaite ceder ces immeubles au Fonds
du Logement afin que celui-ci les renove. On trouve deja trace de
ce projet dans Ie rapport annuel 1993 du Fonds du Logement.

Le secretaire d'Etat peut-il me dire si la cession au Fonds du
Logement a deja eu lieu et, dans la negative, les raisons du retard
pris par ce dossier?

Reponse: J'informe 1'honorable membre des elements suivants:

Des negociations ont effectivement ete menees, sous la
precedente legislature, avec le "Fonds du Logement" afin d'assurer
la renovation de cette partie de I'ilot. Ces negociations n'ontjamais
pu se concretiser.

Le dossier a ete rouvert en 1996. Plusieurs contacts ont eu lieu
avec le "Ponds du Logement" et le Comite d'acquisition. Ces discus-
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beprekingen hebben de opstelling mogelijk gemaakt van een bestek
dat bedoeld was ter aanvulling van het proces-verbaal van overgave
dat aan het Aankoopcomite is toegezonden.

Dat bestek werd in april 1997 toegezonden aan de voorzitter
van het Iste Comite tot aankoop van onroerende goederen.

LI it de laatste contacten begin juni 1998 tussen de voorzitter
van het Aankoopcomite en mijn kabinet blijkt dat:

- voor sommige van de gebouwen van het blok een recht van
wederafstand bestaat;

- begin april een bekendmaking werd gedaan om de houders van
dat recht in staat te stellen het uit te oefenen. Dat onderzoek zou
drie maanden moeten duren;

- de aankondiging van de verkoop van de gebouwen door het
Comite zai worden georganiseerd vanaf 1 September 1998. Zij
zai 30 dagen duren;

- de verkoop zai kunnen gehouden worden in de loop van de
maand oktober 1998.

Dit dossier zou dus uiteindelijk in het begin van de herfst tot
een gunstig resultaat moeten leiden.

sions ont permis 1'etablissement d'un cahier des charges destine a
completer Ie proces-verbal de remise transmis au Comite d'acqui-
sition.

Ce cahier des charges a ete transmis au president du 1 er Comite
d'acquisition d'immeubles en avril 1997.

Des demiers contacts qui ont eu lieu, au debut juin 1998, entre
Ie president du Comite d'acquisition et mon cabinet, il ressort:

- qu'un droit de retrocession existe sur certains des immeubles de
l'!lot;

- qu'une publication a ete effectuee au debut du mois d'avril afin
de permettre aux titulaires de ce droit de 1'exercer. Cette enquete
devrait durer trois mois;

- que la publicite relative a la mise en vente des immeubles sera
organisee par Ie Comite a partir du 1" septembre 1998. Elle
durera 30 jours;

- que la vente pourra etre organisee dans Ie courant du mois
d'octobre 1998.

Ce dossier devrait done connaTtre, enfin, une issue favorable au
debut de 1'automne.

Vraag nr. 177 van de heer Sven Gatz d.d. 24 april 1998 (N.):

Fietspad aan het Schuinanplein.

Een tijdje geleden richtte de aandacht van de pers zich op het
fietspad aan het Schumanplein. Dit fietspad wil de fietsers uit de
oostelijke delen van het Hoofdstedelijk Gewest veilig naar het
stadscentrum brengen. Vreemd is dat het fietspad plots stopt voorbij
het rondpunt op het hogergenoemde plein. De fietsers voor het
centrum worden naar de Wetstraat geleid waar ze zonder eigen
rijstroken in het drukke verkeer komen.

Geconfronteerd met de opmerkingen van dejoumalisten erkende
u de gevaarlijke situatie en raadde u potentiele fietsers af deze
fietsroute te gebruiken. Meer nog, u liet uitschijnen dat de fiets-
stroken in kwestie er door uw administratie waren aangelegd zonder
uw toestemming.

Ik vind dit - op zijn zachtst gesteld - een merkwaardig standpunt.
Draagt een minister ofstaatssecretaris geen verantwoordelijkheid
voor de administratie onder zijn bevoegdheid? Hoe kon dit gebeu-
ren? Verder, wat heeft het aanleggen van deze eigen fietsstroken
gekost? Wat kost het door u in het vooruitzicht gestelde verwijderen
van deze stroken? Tegen wanneer voorziet u een opiossing voor
deze gevaarlijke situatue?

Maar bovenal baart het mij zorgen dat een structurele opiossing ,
voor de fietsers uit de oostelijke delen van het Gewest uitblijft. In
de pers suggereert u aan een definitieve opiossing te werken. Zijn
er concrete plannen om de fietsers, blijkbaar niet via de Wetstraat,
naar het centrum te sluisen? Waaruit bestaan die plannen concreet?
Weike is de planning voor de werken? Tegen wanneer verwacht u
rond te zijn met uw plannen?

Question n° 177 de M. Sven Gatz du 24 avril 1998 (N.):

Piste cyclable au rond-point Schuman.

La presse s'est penchee recemment sur la piste cyclable du rond-
point Schuman qui doit permettre aux cyclistes de rallier Ie centre-
ville en toute securite depuis 1'est de la Region de Bruxelles-
Capitale. Curieusement, la piste cyclable s'arrete brusquement juste
apres Ie rond-point Schuman. Les cyclistes se dirigeant vers Ie centre
sont devies vers la rue de la Loi ou ils sont confrontes a un trafic
intense sans disposer d'une bande reservee.

Confronte aux remarques desjournalistes, vous avez reconnu la
dangerosite de la situation et vous avez conseille aux cyclistes poten-
tiels d'eviter cet itineraire cyclable. Mieux encore, vous avez laisse
entendre que votre administration avait amenage ces bandes
reservees sans votre autorisation.

Je trouve votre position pour Ie moins surprenante. Un ministre
ou secretaire d'Etat n'assume-t-il pas la responsabilite de ['admi-
nistration qui releve de ses competences? Comment cela a-t-il pu
se passer? En outre, combien a coute 1'amenagement de ces bandes
reservees aux cyclistes? Combien coutera leur enlevement, que vous
projetez? Pour quelle date envisagez-vous une solution a cette
situation dangereuse?

Ce qui m'inquiete Ie plus, c'est 1'absence de solution structurelle
pour les cyclistes habitant 1'est de la Region. Dans les articles de
presse, vous suggerez de mettre au point une solution definitive.
Existe-t-il des plans concrets pour faire en sorte que les cyclistes
gagnent Ie centre sans passer par la rue de la Loi? En quoi ces plans
consistent-ils exactement? Quel est Ie calendrier des travaux? Quand
pensez-vous que vos plans seront prets?



4206
Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 15 oktober 1998 (nr. 35)

Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 15 octobre 1998 (n° 35)

Antwoord: Het geacht lid wijst erop dat het opmerkelijk is dat
een minister ofstaatssecretaris geen verantwoordelijkheid opneemt
voor de administratie weike onder zijn bevoegdheid valt. Ik maak
het geacht lid opmerkzaam op het feit dat mijn administratie
weliswaar mijn instemming niet gevraagd heeft voor de markeringen
van het fietspad aan de Schumanrotonde, maar dat ik niettemin
mijn volledige verantwoordelijkheid genomen heb in dit dossier,
aangezien ik na de verantwoording van die werken te hebben
gevraagd, mijn administratie heb opgedragen die markeringen te
doen verwijderen, hetgeen momenteel gebeurt.

In het begin van de maand april heb ik mijn administratie
bovendien verzocht mij zo spoedig mogelijk een inrichtingsplan
voor te stellen dat de veiligheid van de fietsers en de mobiliteit aan
de Schumanrotonde waarborgt.

Ten slotte is het moeilijk de prijs van de aanleg van die fietsstrook
te bepalen, aangezien hij werd gerealiseerd in het raam van een
globale inrichting van de Schumanrotonde. De verwijdering ervan
kost enkele tienduizenden franken maar laat toe de veiligheid van
de fietsers op die plaats te verzekeren. Immers, een niet ervaren
fietser die op die strook rijdt, zou ten onrechte hebben kunnen
denken dat hij zich in alle veiligheid verplaatst. Sommige fietsvere-
nigingen hebben trouwens om de verwijdering van die markeringen
verzocht omdat zij die te gevaarlijk vonden (meer bepaald de vereni-
ging van Europese fietsers EU Cyclists' Group).

Daarnaast licht ik het geacht lid erover in dat tot op heden niet
is voorzien een fietspad in de Wetstraat aan te leggen. Immers, de
geplande route loopt vanafde Schumanrotonde via deArchimedes-
straat, de Stevinstraat en de JozefII-straat naar de Kleine Ring. De
fietsers zullen dan de Wetstraat bereiken via zijiaan van de Kunstlaan
waar zij in tegengestelde richting zullen mogen rijden. De werken
voor die inrichtingen zouden moeten worden uitgevoerd in de loop
van het tweede semester van ditjaar.

Ik hoop hiermee de vragen van het geacht lid beantwoord te
hebben.

Reponse: L'honorable membre releve qu'il est surprenant de
voir un ministre ou un secretaire d'Etat ne pas assumer la
responsabilite de 1'administration qui releve de ses competences.
Je fais remarquer a 1'honorable membre que, s'il est exact que mon
administration n'avait pas sollicite mon accord sur la realisation
des marquages de la piste cyclable au rond-point SchumanJ'ai par
ailleurs entierement pris mes responsabilites dans ce dossier, puis-
que, apres avoir demande la justification de ces travaux,j'ai donn6
instruction a mon administration de faire supprimer ces marquages,
ce qui est en cours aujourd'hui.

J'ai d'autre part demande a mon administration, debut du mois
d'avril, de me presenter dans les meilleurs delais un plan d'amena-
gement garantissant la securite des cyclistes et la mobilite au rond-
point Schuman.

Enfin, il est difficile d'isoler Ie cout d'installation de cette bande
cyclable, etant donne qu'elle a ete realisee lors d'un amenagement
global du rond-point Schuman. Sa suppression coute quelques
dizaines de milliers de francs, mais pen-net d'assurer la securite des
cyclistes a cet endroit. En effet, un cycliste non averti, empruntant
cette bande, aurait pu, a tort, croire y circuler en toute securite.
Certaines associations de cyclistes avaient par ailleurs demande la
suppression de ces marquages, lesjugeant trop dangereux (notam-
ment 1'association de cyclistes europeens EU Cyclists' Group).

En outre, j'informe 1'honorable membre qu'il n'est pas prevu a
cejour de realiser une piste cyclable dans la rue de la Loi. En eRet,
1'itineraire prevu passe, depuis Ie rond-point Schuman, dans la rue
Archimede, la rue Stevin et la rue Joseph II pour aboutir a la petite
ceinture. Les cyclistes rejoindront alors la rue de la Loi par la laterale
de 1'avenue des Arts, ou ils pourront circuler a contresens. Les tra-
vaux relatifs a ces amenagements devraient avoir lieu pendant Ie
second semestre de cette annee.

J'espere ainsi avoir repondu aux questions de 1'honorable
membre.

Staatssecretaris toegevoegd
aan de Minister- Voorzitter

Vraag nr. 184 van mevr. Fran^oise Dupuis d.d. 3 febriiari 1998
(Fr):

Statlstieken over de sociale huisvesting.

Uit bezorgdheid om de eerbieding van het recht op huisvesting
van eike Brusselaar en rekening houdend met grote financiele belan-
gen, is het noodzakelijk dat er betrouwbare en bijgewerkte statis-
tieken bestaan over de sector van de sociale huisvesting (zonder de
privacy van het individu te schenden).

Een optimale analyse en synthese van de gegevens kan ervoor
zorgen dat er beter aan de groeiende vraag naar woningen wordt
voldaan.

Secretaire d'Etat adjoint
au Ministre-President

Question n° 184 de Mme Francoise Dupuis du 3 fevrier 1998
(Fr.):

Statistlques relatives au logement social.

Dans Ie souci du respect du droit au logement de chaque
Bruxellois et compte tenu d'enjeux financiers importants, 1'etablisse-
ment d'un cadre statistique fiable et actualise dans Ie secteur du
logement social est d'importance (sans porter pour autant atteinte a
la protection de la vie privee des individus).

Une analyse et une synthetisation optimale de 1'information peut
permettre de mieux repondre a 1'afflux de demandes de logements.
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Zou de minister de volgende vragen willen beantwoorden?
a) Huisvesting voor kansarmen

1. Hoeveel kandidaat-huurders telden de huurdersverenigingen,
hetWoningfonds van de Gezinnen van het Brussels Gewest,
de Huisvestingsbeurs en in de sector van de sociale huis-
vesting (voor 1,2,3,4 en 5 kamers) in 1997? Graag ontving
ik ook een profiel van deze personen.

2. Hoe zag de verdeling volgens het hoofdinkomen van het gezin
emit: inkomens uit arbeid (loontrekkenden en zeifstandigen),
pensioen, ziekenfonds, werkloosheid, bestaansminirnum?

3. Hoe zag de verdeling emit volgens leeftijd, geslacht en samen-
stelling van het gezin?

4. Hoe zag de verdeling van de toegewezen woningen eruit vol-
gens voornoemde categorieen?

5. Waar kwamen de aanvragers vandaan? Hoe zagen, in het bij-
zonder, de migratiestromen tussen de gemeenten eruit?

6. Hoe zag de evolutie van al deze punten eruit in vergelijking
met1996?

b) VIHT's

Hoeveel vastellingen van onbewoonbaarheid zijn er opgemaakt
en hoeveel VIHT-dossiers geopend:

- volgens de samenstelling van het gezin en de grootte van de
inkomens?

- volgens de geografische zones?

Antwoord: Ik verzoek het geacht lid het antwoord op zijn ver-
schillende vragen hieronder te vinden.

a) Huisvesting voor de minstbegoeden

Wat het aantal en het profiel van de kandidaat-huurders betreft
bij:

de Huurdersunie: de zeven huurdersverenigingen zorgen enkel
voor het vinden van een nieuwe woning voor nun leden en behe-
ren enkel een honderdtal woningen waarvan het grootste aantal
tot het patrimonium van het Woningfonds en van de sociale
huisvesting behoren. De betrokken bevolking is te gering om
een statistische verdeling volgens de in de vraag vermelde criteria
te hebben die kenmerkend zou zijn.

Woningfonds: op de vragen betreffende de punten 1, 2, 3 en 5
wordt in de 6 tabellen in bijiage geantwoord. Deze tabellen
worden niet gepubliceerd maar blijven voor raadpleging ter
beschikking op de Griffie.

Huisvestingsbeurs: ze wijst geen woning toe maar is enkel een
informatiecentrum. Het begrip "kandidaat-huurder" is bijgevolg
niet van toepassing maar qua verdeling van de aanvragen hebben
2.030 personen een beroep tot de Huisvestingsbeurs gedaan om
de lijst van de in 1996 te huren en/of te kopen woningen te
ontvangen. Ze worden als volgt verdeeld:

Le ministre peut-il me repondre sur les points suivants:
a) Logement aux plus defavorises

1. En 1997, quels ont ete le nombre et le profil des candidats
locataires, aupres des Unions de Locataires, du Fonds du
Logement des Families, de la Bourse du Logement et dans le
secteur du logement social (pour 1, 2, 3, 4 et 5 chambres)?

2. Quelle a ete la ventilation selon le type de revenus majoritaires
du menage: revenus du travail (salaries et independants),
pension de retraite, mutuelle, chomage, minimex?

3. Quelle a ete la ventilation selon 1'age, le sexe, la composition
familiale?

4. Quelle a ete la ventilation des attributions de logements des
populations precitees?

5. Quelle a ete 1'origine geographique des demandes; en parti-
culier quels ont ete les flux migratoires entre les communes?

6. Quelle a ete 1'evolution par rapport a 1996 sur tous ces points?

b) ADIL

Combien de constats d'insalubrite ont ete dresses et combien
de dossiers ADIL ont ete ouverts:

- selon la composition familiale et le niveau de revenus?

- selon les zones geographiques?

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver
ci-dessous les reponses a ses differentes questions.

a) Logement au plus defavorises

En ce qui concerne le nombre et le profil des candidats locataires
aupres de:

- 1'Union des Locataires: les sept unions de locataires ne s'occu-
pent que du relogement de leurs membres et ne gerent au total
qu'une centaine de logements, dont la plupart appartiennent au
patrimoine du Fonds du Logement et du logement social. La
population concernee est trop faible pour qu'une repartition
statistique en fonction des criteres repris dans la question soit
significative.

- Fonds du Logement: les questions relatives aux points 1,2,3 et
5 concernant les demandes, trouveront reponses dans les 6
tableaux repris en annexe. Ces tableaux ne sont pas publics mais
restent disponibles au Greffe pour consultation.

- Bourse du Logement: celle-ci n'attribue pas de logements mais
constitue uniquement un centre d'information. La notion de
candidat-locataire ne s'y applique done pas mais concernant la
ventilation des demandes: 2.030 personnes ont fait appel a la
Bourse du Logement pour disposer de listes de logements a louer
et/ou a vendre en 1996 et se repartissent comme suit:
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- volgens het type inkomens:
beroepsinkomens en/of pensioen: 50,4%;
vervangingsinkomens: 45,8%;
varia: 3,8%.

- volgens de leeftijd, het geslacht:
zie de bijgevoege tabellen.

- volgens de gezinssamenstelling:
alleenstaanden: 39,0%
eenoudergezinnen: 13,8%
koppels zonder kinderen: 18,7%
koppels met 1 kind: 8,8%
koppels met 2 kinderen: ' 6,7%
koppels met 3 kinderen: 4,1 %
koppels met 4 kinderen en meer: 4,6%

- Brusselse Gewestelijke Huisvestingsmaatschappij: ik heb de
antwoordelementen nog niet gekregen. Het geacht lid zai ze
ontvangen zodra ik ze verkrijg.

- Wat de door het Woningfonds toegewezen woningen betreft,
ziet de verdeling er als volgt uit:

Aan 10 gezinnen die in 1997 zich kandidaat hebben gesteld,
werd een woning in hetzelfde jaar toegewezen. Onder deze
gezinnen:

- bestaan er 3 uit alleenstaande personen;
- bestaan er 4 uit een volwassen met een kind;
- bestaat er 1 uit een volwasen met drie kinderen;
- bestaat er 1 uit twee ouders met twee kinderen;
- bestaat er 1 uit twee ouders met drie kinderen.

- Wat de geografische oorsprong van de aanvragen en de gewenste
gemeenten betreft, geven de hieronder volgende tabellen ant-
woordelementen:

Woonplaats Aantal

Brussel 311
Schaarbeek 212
Wallonie 183
Elsene 146
Vlaanderen 122
Molenbeek 109
Sint-Gillis 101
Anderlecht 95
Etterbeek 90
Sinl-Joost 81
Vorst 79
Laken 75
Sint-Lambrechts-Wbluwe 63
Onbekend 59
Jette ^ 57
Ukkel 56
Ouclergem 31
Evere 3l
Koekelberg 22
Sint-Pieters-Woluwe 20
Watermaal 18
EU 16
Berchem . 15
Ganshoren 14

- selon Ie type de revenus majoritaires:
revenus professionnels et/ou de pension: 50,4%;
revenus de remplacement: 45,8%;
divers: 3,8%.

- selon 1'age, Ie sexe: '
voir les tableaux annexes.

- selon la composition familiale:
personnes isolees: 39,0%
families mono-parentales: 13,8%
couples sans enfant: 18,7%
couples avec 1 enfant: 8,8%
couples avec 2 enfants: 6,7%
couples avec 3 enfants: 4,1 %
couples avec 4 enfants et plus: 4,6%

- Societe du Logement de la Region bruxelloise: je n'ai pas encore
obtenu les elements de reponse a ce jour, mais I'honorable
membre les recevra des reception de ceux-ci.

- Quant aux logements attribues par Ie Fonds du Logement, ils
sont ventiles comme suit:

10 menages ayant depose leur candidature en 1997 ont re^u un
logement en location au cours de la meme annee dont:

- 3 sont des menages d'isoles;
- 4 sont des menages d'un parent avec un enfant;
- 1 est un menage d'un parent avec trois enfants;
- 1 est un menage de deux parents avec deux enfants;
- 1 est un menage de deux parents avec trois enfants.

- Quant a 1'origine geographique des demandes et communes
recherchees, les tableaux ci-dessous indiquent les elements de
reponse:

Lieu de residence Nombre

Bruxelles 3 ] l
Schaerbeek 212
Wallonie 133
Ixelles 146
Flandre ] 22
Molenbeek • ]09
Saint-Gilles 101
Anderlecht 95
Etterbeek 90
Saint-Josse gl
Forest 79
Laeken , 75
Woluwe-Saint-Lambert 63
Inconnu 59
Jette 57
Uccle 56
Auderghem 31
Evere 3l
Koekelberg 22
Woluwe-Saint-Pierre 20
Watermael ) 8
UE 16
Berchem 15
Ganshoren 14
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Neder-over-Heembeek 10
Daklozen 9
Buiten EU 5

Totaal 2.030
'

Gevraagde gemeenten Aantal

Elsene 475
Etterbeek 436
Brussel 412
Geen voorkeur 386
Sint-Gillis 346
Schaarbeek 312
Anderlecht 246
Ukkel 242
Jette 231
Vorst 220'
Sint-Lambrechts-Woluwe 208
Laken 193
Oudergem 185
Evere 159
Molenbeek 146
Sint-Joost 146
Berchem 144
Sint-Pieters-Woluwe 143
Ganshoren 142
Koekelberg 133
Watermaal 103
Neder-over-Heembeek 1

- In antwoord op vraag 6 stelt men vast dat de gegevens voor het
boekjaar 1996 op deze voor 1997 gelijken.

b) VIHT

Qua verhuis-, installatie- en huurtoelagen werden 420 dossiers
in 1997 aanvaard: 155 omwille van de onaangepastheid van de
woning en 265 op basis van de ongezondheid.

Daar de informatie van de Dienst Huisvesting aan de gang is, is
een verdeling van deze dossiers niet mogelijk.

Vraag nr. 191 van de heerJean-Pierre Cornelissen d.d. 23 maart
1998 (Fr.):

Overeenkomsten met COBRALO en GERMINAL waardoor
deze maatschappijen gronden in erfpacht kunnen overdragen.

Tijdens een recente interpellatie over dit onderwerp, heb ik eraan
herinnerd dat, volgens de beheerovereenkomst tussen het Gewest
en de BGHM, voor eike vervreemding van grond van de OVM's
eerst het advies moet worden ingewonnen van de instantie die in
het Gewest bevoegd is wat het grondbeleid betreft.

Dergelijk advies zat niet bij de stukken die de leden van de raad
van bestuur van de BGHM voorgelegd werden toen hun op
18 november 1997 werd gevraagd zich over de kwestieuze overeen-
komsten uit te spreken.

Neder-over-Heembeek 10
S.D.F. 9
Hors UE 5

Total ^ 2.030

Commune demandee Nombre

Ixelles 475
Etterbeek 436
Bruxelles 412
Pas de preference 386
Saint-Gilles 346
Schaerbeek 3l2
Anderlecht 246
Uccle 242
Jette 231
Forest 220
Woluwe-Saint-Lambert 208
Laeken l93
Auderghem ] §5
Evere 159
Molenbeek ] 45
Saint-Josse 146
Berchem 144
Woluwe-Saint-Pierre 143
Ganshoren 142
Koekelberg 133
Watermael 103
Neder-over-Heembeek l

- En reponse a la question 6 on observe une similitude entre les
donnees relatives aux exercices 1996 et 1997.

b) ADIL

Pour les allocations de demenagement, d' installation et de loyer,
420 dossiers ont ete acceptes en 1997, dont 155 en raison de
1'inadaptation du logement et 265 sur base de 1'insalubrite.

L'informatisation du Service Logement etant en cours, il n'est
pas possible de ventiler ces dossiers.

Question n° 191 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 23 mars 1998
(Fr.):

Conventions wee COBRALO et GERMINAL permettant a ces
societes de ceder desparcelles de terrain en emphyt&ose.

Lors d'une recente interpellation sur Ie sujet repris en rubrique,
j'ai eu 1'occasion de rappeler qu'aux termes du contrat de gestion
liant la Region et la SLRB, toute alienation de foncier appartenant
aux S1SP doit faire 1'objet d'un avis de 1'organisme qui au niveau de
la Region bruxelloise est competent pour la politique fonciere.

Un tel avis n'a pas ete joint aux documents soumis aux membres
du Conseil d'administratibn de la SLRB lorsqu'il leur fut demande
Ie 18 novembre 1997 de se prononcersur les conventions en ques-
tion.
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Wanneer en volgens weike regels is het vereiste advies uitge-
bracht?

Wat was de inhoud ervan?

Weike gevolgen heeft het mogelijk ontbreken van dit uitdruk-
kelijk in de beheerovereenkomst vereiste advies voor de overeen-
komsten?

Antwoord: Ik kan het geacht lid geruststellen aangaande de
procedure die werd gevolgd om de cooperatieve vennootschappen
COBRALO en GERMINAL ertoe te machtigen hen toebehorende
terreinen over te dragen middels een erfpacht van 99 jaar.

FESOCOLAB (v.z.w.) tekende op 8 oktober 1996 een overeen-
komst met het Brussels Hoofdstedelijk Gewest om de oprichting
aan te moedigen van woningverenigingen van mede-eigenaars, om
fysische personen in de gelegenheid te stellen titularis te worden
van een reeel rechtop bewoning van een middelgrote woning, waar-
door de sociale woning die zij voordien betrokken ter beschikking
kan worden gesteld.

Er dient te worden aangestipt dat dit initiatiefvolledig overeen-
steint met het Regeerakkoord.

Dit akkoord benadrukte immers het feit dat het algemeen recht
op wonen, de strijd tegen de stadsvlucht en het aantrekken van
nieuwe bewoners voor Brussel essentieel waren. Bovendien werd
overeengekomen dat er rekening diende te worden gehouden met
het bestaande stadsweefsel en dat de continu'fteit van het stedelijke
landschap gewaarborgd moest worden in de sociale woningzones.

Deze operatie beoogt bijgevolg het vrijmaken van sociale
woningen die thans worden bezet door een bevolking met een
inkomenscoefficient groter dan 1. Deze woningen worden nader-
hand toegewezen aan een bevolking die beantwoordt aan de door
de Huisvestingscode bepaalde toegangsvoorwaarden.

De operatie kadert dan ook in de filosofie van de maandelijkse
solidariteitsbijdrage die een bepaalde huurderscategorie wenst te
doen vertrekken, zonder dat deze evenwel genoopt wordt het Gewest
te verlaten.

Terzake dient te worden onderstreept dat de Brusselse Hoofd-
stedelijke Regering op 17juli 1997 haar goedkeuring hechtte aan:

- de aangevulde en verbeterde versie van de type-statuten der
cooperatieven;

- het ontwerp van type-erfpachtovereenkomst;

- het ontwerp van type-overeenkomst tot overdacht van erfpacht-
rechten en verkoop van gebouwen.

Gelet op de datum van indiening der dossiers hechtte deVoogdij
haar goedkeuring aan de door de coBperatieve vennootschappen
COBRALO en GERMIAL ingediende aanvragen omdat de termijn
waarover de BGHM beschikt om zich uit te spreken was verstreken.

Artikel 29 van het reglement en artikel 32 van het beheerscontract
bepalen immers het volgende:

"De BGHM doet uitspraak binnen een termijn van 60 dagen na
de ontvangst van het met redenen omklede dossier dat haar door de

A quelle date et selon quelles modaiites I'avis requis a-t-il ete
rendu?

Quelle en etait la teneur?

Quelles seraient les consequences pour lesdites conventions
d'une eventuelle absence de cet avis requis explicitement par Ie
contrat de gestion?

Reponse: Je suis en mesure de pouvoir rassurer 1'honorable
niembre sur la procedure qui a ete suivie pour autoriser les societes
cooperatives COBRALO et GERMINAL a ceder des parcelles de
terrain leur appartenant en emphyteose, pour 99 ans.

La FESOCOLAB (a.s.b.l.) a signe Ie 8 octobre 1996 une conven-
tion avec la Region de BruxelIes-Capitale ayant pour but de favoriser
la creation d'associations de coproprietaires d'habitat moyen afin
de permettre a des personnes physiques de devenir titulaires d'un
droit reel leurconferant un droit d'occupation d'un logement moyen
tout en mettant a disposition Ie logement social qu'ils occupent.

Rappelons que cette operation est parfaitement conforme a
1'accord du Gouvernement.

En effet, cet accord insistait sur Ie fait que 1'acces au logement
pour tous, la resistance a 1'exode urbain et 1'attraction de nouveaux
habitants etaient essentiels pour Bruxelles. II ajoutait qu'il devait
etre tenu compte du tissu urbain existant et que la continuite du
paysage urbain devait etre garantie dans les zones d'implantation
du logement social.

Ainsi, cette operation a pour but de liberer des togements sociaux
actuellement occupes par une population avec un coefficient de
revenu superieur a 1. Ces logements seront ensuite attribues a une
population qui correspond aux conditions prevues par Ie Code du
Logement.

Des lors, 1'operations'inscritdans la philosophic de lacotisation
mensuelle de solidarity qui vise Ie depart d'une certaine tranche de
locataires, sans que la mesure n 'oblige ces derniers a quitter la
Region.

A ce propos, soulignons que Ie Gouvernement de la Region a
approuve Ie 17juillet 1997;

- la version completee et corrigee des statuts-types des coope-
ratives;

- Ie projet de convention-type de bail emphyteotique;

- Ie projet de convention-type de cession de droits emphyteotiques
et vente de constructions.

En ce qui concerne les demandes introduites par les societes
cooperatives COBRALO et GERMINAL, la SLRB m'a confirme
qu'elle n'a pas emis d'avis, considerant en tant que pouvoir de
tutelle que les delais qui lui etaient impartis pour ce faire etaient
depasses et que des lors les demandes sont reputees approuvees.

En effet, 1'article 29 du reglement et 1'article 32 du contrat de
gestion disposent notamment que;

"La SLRB se prononcera dans un delai de 60 jours a dater de la
reception du dossier motive qui lui est adresse par la SISP. A defaut
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OVM werd toegestuurd. Bij ontstentenis van een uitdrukkelijke
reactie binnen deze termijn wordt de aanvraag als goedgekeurd
beschouwd."

Hier dient evenwel te worden aangestipt dat het door de BGHM
aan de OVM opgelegde reglement, waarvan de elementen die ons
hier aangaan in het beheercontract tussen COBRALO, GERMINAL
en de BGHM werden overgenomen, voorziet dat:

"De projecten van vervreemding en aanschaffing worden aan
de BGHM overhandigd samen met het advies van de dienst of van
de gewestelijke instelling belast met het grondbeleid."

Daar de BGHM dit element in het voornoemde dossier niet
ingevoerd heeft, heeft ze gesteld dat het beheercontract van 28 april
1994, afgesloten tussen het Gewest en de BGHM, een adviesaan-
vraag in geval van vervreemding van patrimonium vereist en dat in
dit geval het advies van de bij het grondbeleid betrokken gewes-
telijke instelling niet noodzakelijk was daar de operatic onroerende
goederen betreft maar het gebruik van het erfpachtmechanisme eike
vervreemding van patrimonium uitsluit omdat de OVM eigenaar
van de terreinen blijven en bovendien een bijdrage in het kader van
de uitvoering van de erfpachtovereenkomst ontvangen.

Voor zover ik weet, zai de BGHM evenwel de gelijksoortige
dossiers die haar zullen voorgelegd worden aan de Grondregie
ambtshalve mededelen ten einde eike polemiek in de toekomst te
vermijden.

de reaction expresse dans ce delai, la demande est reputee
approuvee."

II convient toutefois de relever ici que Ie reglement impose aux
SISP par la SLRB et dont les elements qui nous concernent ici ont
etc repris dans Ie contrat de gestion qui lie COBRALO et
GERMINAL a la SLRB prevoit que:

"Les projets d'alienation et d'acquisition sont transmis a la SLRB
accompagnes de 1'avis du service ou de 1'organisme regional charge
de la politique fonciere."

La SLRB n'ayant pas introduit cet element dans Ie dossier dont
question, elle a du estimer que Ie contrat de gestion du 28 avril
1994, conclu entre la Region et la SLRB, requiert une demande
d'avis en cas de cession de patrimoine et qu'en 1'espece, 1'avis de
1'organisme regional concerne par la politique fonciere n'etait pas
requis dans la mesure ou, si nous sommes bien en presence d'une
operation immobiliere, Ie recours au mecanisme de I'emphyteose
exclut toute cession de patrimoine puisque les SISP restent
proprietaires des terrains et per?oivent en outre une redevance dans
Ie cadre de 1'execution du bail emphyteotique.

Toutefois, et selon mes informations, afm d'eviter toute pole-
mique a 1'avenir, la SLRB soumettra d'office a 1'institution concer-
nee les dossiers similaires qui iui seront presentes.

Vraag nr. 201 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 24 juni
1998 (N.):

Propaganda vanwege bestiiurders van huisvest'uigsmaatschap-
ptjen in partijpolitleke bladen.

In het Vlaams Parlement werd onlangs een ethische code voor
de mandatarissen uitgewerkt, waarbij personen die een functie in
een gewestelijke of plaatselijke openbare instelling bekleden, en
uit hoofde van deze functie misbruik maken door persoonlijke of
partijpolitieke propaganda te voeren, zouden worden gesanctio-
neerd. In het Brussels Hoofdstedelijk Gewest bestaat een dergelijke
code vooralsnog niet.

Is het momenteel toegelaten dat een bestuurder van een sociale
huisvestingsmaatschappij gebruik, ofbeter misbruik kan maken van
zijn positie om in partijpolitieke bladen (of in andere bladen) aan
politieke ronselarij en clientelisme te doen, door gebruik te maken
van de titel van de functie die hij in een sociale huisvestingsmaat-
schappij bekleedt?

Bestaan er dienaangaande regels of wettelijke verplichtingen?
Zoja, weike zijn deze regels, en werden hierop reeds overtredingen
vastgesteld? Hoe gebeurt de controle daarop?

Wekken dergelijke oproepen bij de bevolking niet de indruk dat
men alleen met "een lange arm" en via een welbepaalde politieke
partij aan een sociale woning bij een bepaalde maatschappij kan
geraken? Werkt zulks niet de anti-politieke stemming bij de
bevolking in de hand?

Question n° 201 de M. Dominiek Lootens-Stael du 24juin 1998
(N.):

Propagande faite dans des journaiix politiques par des admi-
nistrateurs de societes de logement.

Un code d'ethique pour les mandataires elabore recemment au
parlement flamand prevoit que les personnes qui occupent une
fonction dans un organisme public regional ou local et qui abusent
de cette fonction en faisant de la propagande personnelle ou pour
leur parti feront 1'objet de sanctions. En Region de Bruxelles-
Capitale, un tel code n'existe pas encore pour I'instant.

Actuellement, un administrateur d'une societe de logement social
peut-il utiliser Ie titre de la fonction qu'il y occupe (ou plutot en
abuser) pour recruter des membres pour son parti ou faire du cliente-
lisme dans desjoumaux politiques (ou dans d'autres publications)?

Existe-t-il des regles ou des obligations legales en la matiere ?
Dans 1'affirmative, quelles sont-elles et a-t-on constate des infrac-
tions? Comment les controle-t-on?

De tels appels ne creent-ils pas dans la population Ie sentiment
que pour obtenir un logement social dans une societe detenninee,
il faut beneficier du concours d'un parti politique determine Iui
aussi, qui ait Ie bras suffisamment long? N'encourage-t-on pas ainsi
Ie climat antipolitique qui regne dans la population?
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Heett de staassecretaris reeds maatregelen getroffen, of over-
weegt de staatssecretaris maatregelen te nemen tegen dergelijke mis-
bruiken en tegen personen die dergelijke misbruiken plegen? Zo
ja, weike maatregelen?

Hoe wordt overigens verzekerd dat er geen voorkeursbehan-
deling in huisvestingsmaatschappijen bestaat ten gevolge van poli-
tick (ofander) clientelisme? Weike waarborgen zijn er daarvoor?

Aiitwoord: 1k verzoek het geacht lid het antwoord op de door
hern gestelde vraag hieronder te willen vinden.

De toewijzing van sociale woningen wordt geregeld door het
huurbesluit van 26 September 1996. In het kader van de vastgestelde
procedure wenste ik twee doelstellingen na te streven:

1. De transparantie van het toewijzingsstelsel: alle maatschap-
pijen beschikken over een register waarin alle aanvragen voor een
woning worden gerangschikt volgens de in artikel 9 van het besluit
van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 26 September 1996
bepaalde voorkeurrechten en van de inschrijvingsdatum. De voor-
stellen voor een woning, de definitieve toewijzingen, de toeken-
ningen van een woning en de eventuele schrapping van gezinnen
die een woning weigerden, worden alle uitgevoerd onder het toezicht
van de sociaal afgevaardigde. Laatstgenoemde is een beambte die
belast is met het voogdelijk toezicht bij de openbare vastgoedmaat-
schappijen (OVM) zoals bepaald bij artikelen 26 en 27 van de ordon-
nantie van 9 September 1993 houdende wijziging van de Huisves-
tingscode.

ledere kandidaat-huurder die zich benadeeld acht, kan een admi-
nistratief beroep aantekenen op basis van de bij artikel 30 van de
ordonnantie van 9 September 1993 bepaalde procedure. Indien het
beroep als gegrond wordt beoordeeld, geniet de kandidaat-huurder
een absoluut voorkeurrecht voor de toekenning van de eerste
aangepaste woning die vrijkomt.

2. De mogelijkheid voor de OVM om tegemoet te komen aan
specifieke toestanden:

- afwijkingen op de normale volgorde van toewijzing in geval
van uitzonderlijke en hoogdringende omstandigheden: deze
beslissing wordt door de OVM genomen en wordt niettoegepast
voor de goedkeuring ervan door de sociaal afgevaardigde, die
beslist op basis van een volledig dossier;

- contractualisering tussen een OVM en een OCMW met het oog
op deelneming aan plaatselijke initiatieven voor maatschap-
pelijke integratie. Na het advies van de BGHM dienen deze
contracten nog te worden voorgelegd aan de voorafgaande
goedkeuring van de Regering;

- contractualisering tussen een OVM die kampt met en sociaal
tekort en de BGHM ter bewaring van de sociale gemengdheid
ofde fmanciele stabiliteit van de maatschappij in kwestie. Ook
deze overeenkomsten dienen voorafte worden goedgekeurd door
de Regering.

Wat de twee laatstgenoemde contracten betreft, gebeurt de
controle achterafdoor de sociaal afgevaardigde. De maatschappijen
kunnen deze drie bijzondere manieren van toewijzing aanwenden
voor hoogstens 50% van alle toewijzingen van woningen.

Voor het overige is het niet mijn taak als minister bevoegd voor
de sociale huisvesting deontologische codes of codes inzake goed

Le secretaire d'Etat a-t-il deja pris des mesures ou envisage-t-il
de prendre des mesures centre de tels abus ou centre des personnes
qui commettent de tels abus? Dans 1'afFirmative, lesquelles?

En outre, comment s'assure-t-on qu'il n'y ait pas de traitement
de favour dans les societes de logement du fait d'un clientelisme
politique (ou autre)? Quelles garanties a-t-on sur ce point?

Reponse: Je prie le membre de bien vouloir trouver ci-dessous
la reponse a sa question.

L'attribution de logements sociaux est organisee par 1'arrete
locatifdu 26 septembre 1996. Mon souci dans le cadre de la
procedure arretee a ete de concilier deux objectifs:

1. Latransparence dans le regime d'attribution: toutes les societes
disposent d'un registre dans lequel les demandes de logement sont
classees en fonction des litres de priorites prevus a I'article 9 de
1'arrete du Gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale du
26 septembre 1996 et de la date d'inscription. Les propositions de
logement, attributions definitives, octrois de logement et eventuelles
radiations de menages ayant refuse un logement sont effectuees
sous le controle du delegue social, agent de tutelle aupres des
societes immobilieres de service public (SISP), tel que prevu par
les articles 26 et 27 de 1'ordonnance portant modification du Code
du Logement du 9 septembre 1993.

Tout candidat locataire peut, s'il s'estime lese, introduire un
recours administratifsur base de la procedure prevue a I'article 30
de 1'ordonnance du 9 septembre 1993. Si le recours est reconnu
fonde, le candidat locataire beneficie d'une priorite absolue pour
1'octroi du premier logement adapte qui se libere.

2. La possibility pour les SISP de repondre a des situations
specifiques:

- derogations a 1'ordre normal d'attribution pour circonstances
urgentes et exceptionnelles: cette decision est prise par la SISP
et n'est effective qu'apres accord du delegue social qui prend sa
decision sur base d'un dossier complet;

contractualisation entre une SISP et un CPAS en vue de participer
a des actions locales d'insertion sociale. Ces contrats doivent
etre soumis a 1'approbation prealable du Gouvernement apres
avis de la SLRB;

contractualisation entre une SISP en deficit social et la SLRB
en vue de maintenir la mixite sociale ou la stabilite financiere
de la societe. Ces conventions doivent egalement recevoir 1'aval
prealable du Gouvernement.

En ce qui concerne ces deux derniers contrats, le controle du
delegu6 social s'exerce a posteriori. Les societes peuvent faire usage
de ces trois modes d'attributions particuliers pour un maximum de
50% des attributions de logement.

Pour le reste, il ne m'appartient pas, en tant que ministre
responsable du secteur du logement social, d'edictcr des codes
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gedrag in verband met het gebruik van een titel of van een functie
met het oog op "politieke ronselarij" uit te stippelen.

Mijns inziens is het evenwel rechtmatig voor een volksvertegen-
woordiger van zijn hoedanigheid van beheerder van een openbare
vastgoedmaatschappij gewag te maken daar een dergelijke vermel-
ding tot de gewoonlijke openbaarheid inzake uitgeoefende openbare
functies behoort.

deontologiques ou de bonne conduite sur I'utilisation d'un litre ou
d'une fonction.

II m'apparait cependant legitime qu'un mandataire public fasse
etat de sa qualite d'administrateur d'une societe immobiliere de
service public, ceci faisant partie de la publicite normale a accorder
aux mandats publics exerces.

Vraag nr. 208 van de heer Denis Grimberghs d.d. 3 augustus
1998 (Fr.):

Verkoop van de terreinen van de BGHM - "Prins Albert-
kazerne ".

In het antwoord op de schriftelijke vraag nr. 622 van mevrouw
Nagy aan de minister-voorzitter van de Regering kan men lezen
dat de Brusselse Hoofdstedelijke Regering op 23 april beslist zou
hebben de BGHM de opdracht te geven de terreinen te verkopen
die haar toebehoren in de Prins Albertkazerne.

Het goed zou verkocht worden aan de meest biedende bij
openbare veiling na raming van de waarde van het goed door het
aankoopcomite. De opbrengst van de verkoop is exclusiefbestemd
voor sociale huisvesting.

Kan de staatssecretaris mij zeggen of de kandidaat-kopers in
het kader van deze verkoop herinnerd zullen worden aan de steden-
bouwkundige voorschriften die voor deze site gelden voor huisves-
ting en bijhorende handelszaken?

1k heb ook akte genomen van het feit dat de Regering de raad-
pleging met het oog op de verkoop van deze terreinen afgesloten
heeft. Het stedenbouwkundig attest dat op 3 februari 1994 afgegeven
is moet uitgevoerd worden. Ik zou willen weten ofde Regering van
plan is termijnen op te leggen voor de valorisatie van de site die zij
te koop aanbiedt.

Kan de staatssecretaris mij tenslotte zeggen wanneer deze ver-
koop effectiefzal plaatsvinden?

Aangezien de opbrengst van de verkoop naar de sociale huis-
vesting zai gaan, kan de staatssecretaris zeggen ofhij reeds aan de
BGHM voorstellen gevraagd heeft over de toewijzing van deze
opbrengst?

Kan de staatssecretaris zeggen in weike richting deze toewijzing
moetgaan?

Gaat het om een toewijzing voor een investeringsprogramma
dat tot nu toe niet is opgenomen in het driejarenprogramma?

Gaat het om een toewijzing voor een programma in de buurt
van de verkochte site?

Antwoord: Ik kan het geacht lid de door hem gevraagde toelich-
tingen verstrekken, inzake de verkoop, aan de hoogste bieder, bij
openbare aanbesteding, van de gronden van de vroegere Prins
Albertkazerne die eigendom zijn van de BHGM, zoals beslist door
de Brusselse Hoofdstedelijke Regering tijdens haar vergadering van
23 april 1998.

Question n° 208 de M. Denis Grimberghs du 3 aout 1998 (Fr.);

Vente des terrains appurtenant a la SLRb - Caserne "Prince
Albert".

A 1'occasion de la reponse a la question ecrite 622 de Mme Nagy
au ministre-president du Gouvernement, on apprend que Ie
Gouvernement de la region de Bruxelles-Capitale aurait decide Ie
23 avril dernier de confier a la SLRB la mission de proceder a la
vente des terrains qui lui appartiennent dans Ie complexe "caserne
Prince Albert".

Cette vente aurait lieu "au plus offrant par adjudication publique
apres estimation de la valeur du bien par Ie comite d'acquisition,
etant entendu que Ie produit de la vente sera affecte exclusivement
a du logement social".

Le secretaire d'Etat peut-il indiquer si, dans Ie cadre de cette
vente, les prescriptions urbanistiques attachees au developpement
sur ce site d'un programme de logement et de commerces annexes
seront rappelees aux candidats acheteurs?

De meme, si j'ai pris bonne note du fait que le Gouvernement
avail cloture la consultation en vue de la vente de ces terrains avec
1'obligation de realiser le certificat d'urbanisme qui a ete delivre le
3 fevrier 1994,j'aimerais savoir si le Gouvernement compte indiquer
une obligation de delais quant a la valorisation du site qu'il met en
vente.

Enfin, le secretaire d'Etat peut-il indiquer a quel moment cette
vente sera effectivement organisee?

Par ailleurs, puisque le produit de la vente sera affecte au
logement social, le secretaire d'Etat peut-il indiquer s'il a d'ores et
deja demande a la SLRB de lui faire des propositions quant a
1'affectation de ce produit?

Le secretaire d'Etat peut-il indiquer quel sens il faut donner a
cette affectation?

S'agit-il d'une affectation pour developper un programme d'in-
vestissement non retenu a cejour dans le programme triennal?

S'agit-il d'une affectation pour le developpement d'un programme
localise dans les environs du site vendu?

Reponse: Je suis en mesure d'apporter a 1'honorable membre
les precisions demandees a propos de la vente, au plus offrant, par
adjudication publique, des terrains de 1'ancienne caserne "Prince
Albert" appartenant a la SLRB, telle que decidee par le Gouver-
nement de la Region de Bruxelles-Capitale en sa seance du 23 avril
1998.
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De Regering heeft de BGHM de gedelegeerde opdracht toever-
trouwd om de site te verkopen aan de hoogste bieder, bij openbare
aanbesteding, na de raming van de waarde van het goed door het
Comite voorAankoop van Onroerende Goederen, waarbij de koper
de verplichting wordt opgelegd om binnen een termijn van 3 jaar
na het sluiten van de verkoop de technische voorschriften uit te
voeren betreffende de "Stadswandelingen".

Deze Stadswandelingen omvatten:

- de Egmontgang, die bestemd is om een openbare doorgang te
worden tussen de Kernstraat en het Egmontpark;

- de Uurwerkgang, die een voetgangersdoorgang zai zijn en een
scheidingselement tussen de uitbreiding van het complex van
het Egmontpaleis op het deel van de kazerne dat eerder door de
BGHM aan de Regie der Gebouwen werd verkocht en de grond
die het voorwerp uitmaakt van deze verkoop.

De toekomstige koper van de grond zai vanzelfsprekend ook de
stedenbouwkundige voorschriften van het Gewestelijk Ontwikke-
lingsplan moeten naleven, dat ter plaatse in woningen, handelszaken
en kantoren (max. 2.000 m2) voorziet.

Daarnaast zai de BGHM, in samenwerking met de dienst
Stedenbouw van de Stad Brussel, een verkoopsbestek opstellen,
waarin de stedenbouwkundige verplichtingen op gementeiijk vlak,
evenals de eventuele uitvoeringstermijnen en stedenbouwkundige
lasten zo nauwkeurig mogelijk zullen worden vermeld, zodat de
kandidaten met kennis van zaken een bod kunnen doen.

Het Comite voor Aankoop van Onroerende Goederen heeft de
verkoop geprogrammeerd voor het einde van het eerste trimester
of het begin van het tweede trimester 1999.

Een eerste aankondiging van de verkoop is gepland in de loop
van oktober 1998, teneinde de belangstellende kandidaten in staat
te stellen alle nuttige inlichtingen in te winnen voor de voorbereiding
van hun project.

Het is inderdaad juist dat de BGHM de verkoopopbrengst
uitsluitend zai gebruiken voor de financiering van sociale huis-
vesting.

Pas na de verkoop zai de herbestemming van de zodoende
vastgelegde bedragen besloten worden.

Le Gouvemement a confie a la SLRB la mission deleguee de
proceder a la vente du site au plus offi-ant par adjudication publique,
apres estimation de la valeur du bien par le Comite d'acquisition
d'lmmeubles, en mettant a charge de I'acheteur la realisation,
endeans un delai de 3 ans a dater de la conclusion de la vente, des
prescriptions techniques relatives aux "Chemins de la Ville".

Les Chemins de la Ville comprennent:

- le passage d'Egmont, destine a devenir un passage public entre
la rue Pepin et le pare d'Egmont;

- le passage de 1'Horloge, qui servira de passage pietonnier et
d'element de separation entre 1'extension du complexe du palais
d'Egmont sur la partie de la caserne vendue precedemment par
la SLRB a la Regie des Batiments et le terrain concerne par le
vente actuelle.

Le futur acquereur du terrain devra egalement, cela va de soi,
respecter les prescriptions urbanistiques du Plan Regional de
Developpement qui prevoit a cet endroit les logements, des
commerces et des bureaux (max. 2.000 m2).

La SLRB etablira, par ailleurs, en collaboration avec le service
d'urbanisme de la Ville de Bruxelles, un cahier des charges de la
vente qui precisera au mieux les contraintes urbanistiques au niveau
communal et les delais de realisation et charges urbanistiques
eventuels, de maniere a ce que les candidats puissent faire offre en
connaissance de cause.

Le Comite d'Acquisition d'lmmeubles a programme la vente
vers la fin du premier trimestre ou le debut du deuxieme trimestre
1999.

Une premiere annonce de la vente est prevue au courant du mois
d'octobre 1998 afin de permettre aux candidats interesses de prendre
tous les renseignements utiles pour 1'etude de leur projet.

II est bien exact que le produit de la vente sera affecte par la
SLRB exclusivement a du logement social.

Ce n'est qu'une fois la vente realisee qu'il sera decide de la
reaffectation des montants ainsi engages.
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Minister-Voorzitter van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering,
belast met Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid, Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Ministre-President du Gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale,
charge des Pouvoirs locaux, de I'Emploi, du Logement et des Monuments et Sites

19. 7.1995 3 Stephane de Lobkowicz * Onderzoeksopdrachten. 4149
Missions d'etudes.

19. 7.1995 5 Stephane de Lobkowicz * Organogramvandeafdelinginformaticaindeverschillendegemeenten. 4149
Organigramme du personnel charge du departement de 1'informatique

dans les differentes communes.

26.9.1995 20 Marc Cools * Aanvragen van gemeenten bij het comite van aankoop. 4149
Demandes des communes aupres du comite d'acquisition.

5.10.1995 24 Walter Vandenbossche * Evolutie van de overboekingen ten aanzien van de totale ontvangsten
in de 19 gemeenten. 4150

Evolution des transferts par rapport aux recettes totales dans les
19 communes.

11.12.1995 64 Dominiek Lootens-Stael 0 DAC-betrekkingen. 4187
TCT.

29.12.1995 79 Walter Vandenbossche * Controle over de schuldontwikkeling bij de lokale besturen. 4150
Controle de 1'endettement des pouvoirs locaux.

19. 1.1996 93 Stephane de Lobkowicz * Computeriseren van de gemeenten-Toestand van het personeel. 4150
Informatisation des communes - Situation du personnel.

5.3.1996 132 Stephane de Lobkowicz ° Gebruik van de titel «kabinetschef» en bijzondere bezoldiging ei-voor
in de gemeenten. 4187

Usage des titres de «chefde cabinet» et remuneration speciale y affe-
rente, dans les communes.

5.3.1996 134 Denis Grimberghs * Subsidies voor de trottoirs. 4150
Subsides pour les trottoirs.

20.3.1996 148 Denis Grimberghs ° Evolutie van het personeel dat tewerkgesteld is in het kader van de
programma's voor de bestrijding van de werkloosheid. 4187

Evolution du personnel occupe dans Ie cadre des programmes de
resorption du chomage.

20. 5.1996 178 Dominiek Lootens-Stael * Contracten gesloten met de firma Strat & Corn. 4150
Contrats conclus avec la firme Strat & Corn.

2. 7.1996 211 Denis Grimberghs ** Overeenkomst van de elektriciteitsintercommunales met Electrabel. 4190
Convention des intercommunales d'electricite avec Electrabel.

31.7.1996 239 Dominiek Lootens-Stael * Tweede, derde en vierde driemaandelijkse taalrappoiten. 4150
Deuxieme, troisieme et quatrieme rapports linguistiques trimestriels.
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3. 9.1996 246 Jean-Pierre Cornelissen

18.10.1996 289 Denis Grimberghs

21.11.1996 312 Stephane de Lobkowicz

5. 3.1997 355 Caroline Persoons
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0 Verplichting voor de Brusselse gemeenten om de taalrol van hun inwo-
ners mee te delen. 4187

Obligation imposee aux communes bruxelloises de communiquer Ie
role linguistique de leurs administres.

* Toepassing van de omzendbrief van 30 September 1988 betreffende de
toelagen voor de aanleg van wegen voor voetgangersverkeer. 4151

Application de la circulaire du 30 septembre 1988 concernant les
subsides pour 1'amenagement des voies de circulation pietonne.

0 Verzekeringsmaatschappijen die de risico's dekken voor de diensten van
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4188

Compagnies d'assurances couvrant les risques rencontres par les services
de la Region de Bruxelles-Capitale.

* Toegang van de ingezetenen van de Europese Unie tot de betrekkingen
in de openbare administratie. 4151

Acces des ressortissants de 1'Union europeenne aux emplois dans 1'ad-
ministration publique.

•16. 4.1997 372 Bernard Clerfayt Herziening van het besluit van de Regent van 1949.
Reforme de 1'arrete du Regent de 1949.

4151

21. 4.1997 376 Dominiek Lootens-Stael

5. 5.1997 384 Bernard Clerfayt

* Verwachte toename van het aantal lidstaten van de Europese Unie en de
impact daarvan op Brussel inzake kantoorruimte. 4151

Augmentation du nombre d'Etats membres de 1'Union europeenne et
son impact sur les bureaux a Bruxeiles.

* Het ontbreken van begrotingsvastleggingen voor de nakoming van de
defmitieve subsidietoezeggingen inzake gesubsidieerde werken. 4151

Absence d'engagements budgetaires en application de promesses fermes
de subsides en matiere de travaux subsidies.

0 Verdeling over de Nederlandse en Franse taalgroep van de ambtenaren.
Repartition des fonctionnaires entre les deux groupes linguistiques.

3. 6.1997 398 SvenGatz

0 Provinciale verordeningen die nog van kracht zijn.
Reglements provinciaux encore en vigueur.

29. 9.1997 452 Bernard Clerfayt

* Strip uitgegeven door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.
Bande dessinee editee par la Region de Bruxelles-Capitale.

10.10.1997 455 Dominiek Lootens-Stael

10.10.1997 458 Dominiek Lootens-Stael * Berekening van de verdeling van de betrekkingen over de taalgroepen
in de Brusselse gemeenten.

Calcul de la repartition entre les deux groupes linguistiques des emplois
dans les communes bruxelloises.

22.10.1997 464 AndreDrouart * Gemeentelijke heffingen.
Taxes communales.

* Kunstwerken aangekocht door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.
Oeuvres d'art acquises par la Region de Bruxelles-Capitale.

28.10.1997 469 Stephane de Lobkowicz

4188

4188

4151

4152

4152

4152
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17.11.1997 478 Francois 0 Herkenningstekens voor beschermde monumenten en landschappen. 4188
Roelants du Vivier Apposition de sigles de reconnaissance pour les monuments et sites

classes.

27.11.1997 485 Stephane de Lobkowicz * Overzicht en samenstelling van de adviesraden en -commissies waarop
de administratieve diensten een beroep doen. 4152

Releve et composition des conseils ou commissions consultants
constitues en marge de 1'administration.

18.12.1997 497 Stephane de Lobkowicz * Overzicht en samenstelling van de adviesraden of-commissies waarop
de administratieve diensten een beroep doen. 4)52

Releve et composition des conseils ou commissions consultatifs consti-
tues en marge de 1'administration.

12. 1.1998 503 Dominiek Lootens-Stael * Gebruik van dienstwagens bij het ministerie van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest, de gewestelijke instellingen van openbaar nut en de
parastatalen. 4152

Usage des vehicules de service du ministere de la RBC, dans les orga-
nismes d'utilite publique et dans les pararegionaux.

30. 1.1998 505 Dominiek Lootens-Stael * Maatregelen die de minister-voorzitter heeft genomen naar aanleiding
van de zoveelste veroordeling van de gemeente Elsene door de Vaste
Commissie voor Taaltoezicht in verband met de uitgave van het
gemeentelijk blad. 4153

Enieme condamnation de la commune d'lxelles par la Commission
permanente de controle linguistique concernant la publication du
journal communal.

12.2,1998 510 Robert Garcia * Publiciteit van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest in het programma-
boekje van het 25ste Internationaal Filmfestival te Brussel. 4153

Publicite de la Region de Bruxelles-Capitale dans Ie programme du
25e festival international du film de Bruxelles.

8. 4.1998 528 Andre Drouart ° De door gemeenten toegekende sociale voordelen inzake onderwijs. 4188
Avantages sociaux octroyes par les communes en matiere d'enseignement.

29.4.1998 532 Dominiek Lootens-Stael * Opmerkingen gemaakt in het 154e Boek van het Rekenhofmet betrekking
tot werken uitgevoerd in het raam van de zogenaamde "veiligheids-
contracten". 4153

Observations faites dans Ie 154e cahier de la Cour des Comptes sur des
travaux realises dans Ie cadre des contrats dits "de securite".

24.4.1998 534 Dominiek Lootens-Stael * Deinhet l54eBoekvanhetRekenhofgerbrmuleerdeopmerkin-
gen met betrekking tot de zogenaamde "Algemene Rekening" van het
Brussels Gewest. 4153

154e cahier de la Cour des Comptes: observations sur Ie "compte general"
de la Region bruxelloise.

4. 5.1998 535 Dominiek Lootens-Stael * Opmerkingen gemaakt in het 154e Boek van het Rekenhofmet betrekking
tot vastgestelde tekortkomingen van het gewestelijk financieel beleid. 4153

154e cahier de la Cour des Comptes: remarques sur les manquements de
la politique financiere regionale.
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27.4.1998 541 Guy Vanhengel * De inwerkingtreding van het Politic Informatica Project (PIP) in de
gemeenten van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4154

Entree en vigueur du projet d'informatisation police (PIP) dans les
communes de la Region de Bruxelles-Capitale.

28.4.1998 543 Guy Vanhengel ° Verplichtetweetaligheid van depolitiebeambten in het Brussels Hoofd-
stedelijk Gewest. 4188

Bilinguisme requis pour les agents de police de la Region de Bruxelles-
Capitale.

19. 5.1998 547 Dominiek Lootens-Stael * Tydschrift Info Culture van Sint-Gillis. 4154
Magazine Info Culture de Saint-GilIes.

20.5.1998 551 Marc Cools * Aanrekening van de wedden van sommige personeelsleden van de
ministeriele kabinetten. . 4154

Imputation de la remuneration de certains membres du personnel occupe
dans les cabinets ministeriels.

12. 6.1998 553 Bernard Clerfayt * Contracten voor de handelskernen. 4154
Contrats de noyaux commerciaux.

19.6.1998 556 Philippe Smits * Verzorging van de dieren van de kansarmen en subsidies aan de dieren-
beschermingsverenigingen. 4154

Soins aux animaux des plus demunis et subsides aux associations de
protection animale.

13. 7.1998 557 Dominiek Lootens-Stael ** Advies29.127/MvandeVasteCommissievoorTaaltoezichtaangaande
wervingsadvertenties van de gemeente Elsene, 4191

Avis 29.127/M de la Commission permanente de controle linguistique
concernant des offres d'emploi emanant de la commune d'lxelles.

23. 7.1998 558 Jan Beghin ** Jaarverslag van de vice-gouverneur. 4192
Rapport annuel du vice-gouvemeur.

31. 7.1998 560 Denis Grimberghs ** Feest van 2 ljuli in het park van Brussel-Aanwezigheid van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. 4192 ''

Fete du 21 juillet au pare de Bruxelles - Presence de la Region de
Bruxelles-Capitale.

3.8.1998 561 Dominiek Lootens-Stael * Studie over clandestiene arbeid. 4154
Etude sur Ie travail clandestin.

3.8.1998 562 Dominiek Lootens-Stael * Misbruiken vanwege gemeentepersoneel in de gemeente Anderlecht
betreffende de vervanging van de nieuwe identiteitskaarten. 4155

Abus du personnel communal de la commune d'Anderlecht concernant
Ie remplacement des nouvelles cartes d'identite.

3. 8.1998 563 Dominiek Lootens-Stae! * Uithangen van de Franse vlag aan het gemeentehuis van Schaarbeek
van 14juli 1998. 4155

Pavoisement du drapeau francais Ie 14 juillet 1998 a la maison communale
de Schaerbeek.
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3. 8.1998 564 Dominiek Lootens-Stael * Bevoordeling van buitenlanders bij de aanwerving van bepaald personeel
door de gemeenten. 4155

Preference donnee par la commune aux etrangers pour !e recrutement de
personnel particulier.

4. 8.1998 565 Dominiek Lootens-Stael * Overmaken van de taalrapporten. 4155
Transmission des rapports linguistiques.

Minister belast met Economie, Financien, Begroting, Energie en Externe Betrekkingen
Ministre de 1'Economie, des Finances, du Budget, de I'Energie et des Relations exterieures

24.4.1996 59 Stephane de Lobkowicz ° Wereldtentoonstelling in Sevilla - Vervoeren en opslaan van de docu-
mentatie. 4189

Exposition universelle de Seville - Transport et entreposage de docu-
mentation pour 1'exposition.

12. 1.1998 215 Dominiek Lootens-Stael ° Gebruik van dienstwagens bij het ministerie van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest, de gewestelijke instellingen van openbaar nut en de
parastatalen. 4189

Usage des vehicules de service du ministere de la RBC, dans les orga-
nismes d'utilite publique et dans les pararegionaux.

24. 4.1998 230 Dominiek Lootens-Stael * Deinhet 154eBoekvanhetRekenhofgeformuleerdeopmerkingenmet
betrekking tot de zogenaamde "Algemene Rekening" van het Brussels
Gewest. 4155

154e cahier de la Cour des Comptes: observations sur Ie "compte general"
de la Region bruxelloise.

24. 4.1998 231 Dominiek Lootens-Stael * Opmerkingen gemaakt in het 154e Boek van het Rekenhof met betrekking
tot vastgestelde tekortkomingen van het gewestelijk financieel beleid. 4156

154e cahier de la Cour des Comptes: remarques sur les manquements de
la politique financiere regionale.

19.6.1998 241 Denis Grimberghs * Toepassing van de ordonnantie van 12 november 1992 betreffende de
vervreemding van onroerende domeingoederen. 4156

Application de 1'ordonnance du 12 novembre 1992 relative a 1'alienation
des immeubles domaniaux.

23.7.1998 246 Stephane de Lobkowicz * Besparing van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest na het ontslag van
staatssecretaris Vie Anciaux. 4156

Economie realisee par la Region de Bruxelles-Capitale du fait de la
demission de Monsieur Ie secretaire d'Etat Vie Anciaux.

31. 7.1998 247 Denis Grimberghs ** Feest van 2 ljuli in het park van Brussel-Aanwezigheid van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. 4193

Fete du 21 juillet au pare de Bruxelles - Presence de la Region de
Bruxelles-Capitale.
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3. 8.1998 248 Dominiek Lootens-Stael * Versturenvandwangbevelennaarbelastingplichtigeninzakedegewes-
telijke belasting. 4156

Envoi de sommations aux contribuables pour la taxe regionale.

10. 9.1998 249 Francois ** Resultaten van het samenwerkingsakkoord met Kiev. 4194
Roelants du Vivier Resultats de 1'accord de cooperation avec Kiev.

Minister belast met Ruimtelijke Ordening, Openbare Werken en Vervoer
Ministre de 1'Amenagement du Territoire, des Travaux publics et du Transport

29. 7.1996 142 Dominiek Lootens-Stael ° Belangen van het Gewest in een gerechtszaak tegen enkele kabinets-
medewerkers van een voormalige minister van Openbare Werken. 4] 89

Interets de la Region dans un proces centre plusieurs collaborateurs de
cabinet d'un ancien ministre des Travaux publics.

17.2.1997 238 Dominiek Lootens-Stael ° Advertenties van overheidsinstellingen en pararegionale instellingen in
partijpolitieke bladen. 41g9

Publicites d'organismes publics dans des revues de partis politiques.

18.7.1997 311 GuyVanhengel * Bouw van een appartementsgebouw in het Albertpark te Molenbeek. 4155
Construction d'un immeuble aappartements dans Ie parcAlbert a Molen-

beek.

3.11.1997 331 Stephane de Lobkowicz * Verkoop van gebouwen op initiatief van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest. 4] 5 7

Vente d'immeubles a 1'initiative de la Region de Bruxelles-Capitale.

21. 1.1998 347 Denis Grimberghs * Onderbreking van de tramverbinding te Ukkel. 4157
Interruption de la liaison tramway a Uccle.

16. 1.1998 365 Jean-Pierre Cornelissen * Benaming van een toekomstig metrostation na het doortrekken van de
kleinering. 4157

Denomination d'une future station de metro consecutivement au bouclage
de la petite ceinture.

23.2.1998 377 Philippe Smits * Fonds voor Stedenbouw en Grondbeheer. 4)57
Fonds d'amenagement urbain et foncier.

24. 4.1998 390 Dominiek Lootens-Stael * 154steBoek van het Rekenhof: opmerkingen m.b.t. de financiering van
een colloquium dat voor rekening van het Gewest werd ingericht
door een orgaan zonder rechtspersoonlijkheid - delegatie van
bevoegdheid aan een persoon die niet gemachtigd is het Gewest te
verbinden. 4157

154e cahier de la Cour des Comptes: observations sur Ie financement
d'un colloque par une instance depourvue de personnalitejuridique -
delegation de pouvoir a une personne non habilitee a engager la
Region.

28.4,1998 391 MarieNagy * Personeelsleden van zijn kabinet. 4157
Membres et agents constituant son cabinet.
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28. 4.1998 392 Beatrice Fraiteur

15. 5.1998 400 Denis Grimberghs

19. 6.1998 413 Denis Grimberghs

31. 7.1998 419 Serge de Patoul

3). 7.1998 420 Denis Grimberghs

3. 8.1998 421 Dominiek Lootens-Stael

3. 8.1998 422 Dominiek Lootens-Stael

18. 9.1998 427 Jean-Pierre Cornel issen

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Les questions dont la reponse a ete
publiee dans un Bulletin anterieur
ne figurent plus dans Ie present
sommaire.

* Naleving van de verplichting tot overleg zoals bepaald in de bijzondere
wet van 8 augustus 1980 ter gelegenheid van het opstellen van de wet
van 19 december 1997 "tot rationalisering van het beheer van de lucht-
haven Brussel-Nationaal". 4158

Respect des obligations de concertation et de consultation prevues par
la loi speciale du 8 aout 1980 a 1'occasion de 1'elaboration de la loi du
19 decembre 1997 "visant a rationaliser la gestion de 1'aeroport de
Bruxelles-NationaI".

* Goedkeuring van het GBP. 4158
Adoption du "PRAS",

* Onderzoek over het IRISplan. 4158
Plan IRIS.

* Het bevorderen van het Brussels spoornet als stadsvervoer. 4158
Promotion du reseau ferroviaire bruxellois comme moyen de transport

urbain.

* GevoIggegevenaandeinternationalewedstrijd"DepadenvanEuropa". 4158
Suite reservee au concours international "Les sentiers de 1'Europe".

* Aanwerving door de MIVB van personeel van buitenlandse oorsprong. 4158
Recrutement de personnel d'origine etrangere par la STIB.

* Advies van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht over het aanwerven
van Nederlandsonkundig personeel bij de bewakingsdienst van de
MIVB. 4159

Avis de la Commission permanente de controle linguistique concernant
Ie recrutement au service de surveillance generate de la STIB de per-
sonnel ignorant Ie neerlandais.

** Mogelijke uitbreiding van het mobiliteitsakkoord naar Wallonie. 4194
Accord de mobilite eventuellement etendu a la Wallonie.

Minister belast met OpenbaarAmbt, Buitenlandse Handel, Wetenschappelijk Onderzoek,
Brandbestrijding en Dringende Medische Hulp

Ministre de la Fonction publique, du Commerce exterieur, de la Recherche scientifique,
de la Lutte centre I'lncendie et de 1'Aide medicale urgente

31. 7.1997 148 Jean-Pierre Cornelissen * Taalverdeling van het optreden van de DBDMH. 4159
Repartition linguistique des interventions du SIAMU.

18.12.1997 173 Stephane de Lobkowicz * Overzicht en samenstelling van de adviesraden of-comniissies waarop
de administratieve diensten een beroep doen. 4159

Releve et composition des conseils ou commissions consultatifs consti-
tues en marge de 1'administration.
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23.3.1998 186 Joseph Parmentier

3. 8.1998 202 Denis Grimberghs

3. 8.1998 203 Denis Grimberghs

3. 9.1998 205 Paul Galand

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Les questions dont la reponse a ete
publiee dans un Bulletin anterieur
ne figurent plus dans Ie present
sommaire.

* Investeringen voor de informatisering van het gewestelijk bestuur. 4159
Investissements pour 1'informatisation de 1'administration regionale.

* Uitvoering van artikel 7 van de ordonnantie van 30 maart 1995 "be-
treffende de openbaarheid van bestuur". 4159

Execution de 1'article 7 de 1'ordonnance du 30 mars 1995 "relative a la
publicite de 1'administration".

* . Uitvoering van artikel 4 van de ordonnantie van 30 maart 1995 "betref-
fende de openbaarheid van bestuur". 4160

Execution de 1'article 4 de 1'ordonnance du 30 mars 1995 "relative a la
publicite de 1'administration".

* Aanmoediging van ensteunvoortweetaligheid. 4160
Encouragement et aide au bilinguisme.

Minister belast met Leefmilieu en Waterbeleid, Renovatie, Natuurbehoud en Openbare Netheid
Ministre de I'Environnement et de la Politique de 1'Eau, de la Renovation,

de la Conservation de la Nature et de la Proprete publique

26. 6.1996 137 Evelyne Huytebroeck * Analyses van het Carcoketerrein.
Analyses du site de Carcoke.

18.7.1996 150 Leo Goovaerts * Bewustmakings- en voorlichtingscampagnes gevoerd door leden van
de Regering.

Campagnes de sensibilisation et d'information menees par des membres
du gouvernement.

30. 9.1996 172 Stephane de Lobkowicz * Belasting op het afvalwater - Beroep en betwisting.
Taxe sur 1'epuration des eaux - Recours et contestation.

10.10.1996 177 Roeland Van Walleghem * Advertentie van Net Brussel.
Annonce de Bruxelles-Proprete.

4160

4161

4161

4161

5.12.1996 202 GuyVanhengel

10. 1.1997 204 Caroline Persoons

* "Dynamiek" nummer 10.
"Entreprendre" n° 10.

* Brussels Agentschap voor Netheid - Dagen van de ophalingen.
Bruxelles-Proprete - Jours de ramassage.

4161

4161

12. 2.1997 224 Dominiek Lootens-Stael * Toekenning van taalpremies aan de werknemers van het ministerie van
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

Octroi de primes linguistiques aux agents du ministere de la Region de
Bruxelles-Capitale.

4161

15. 5.1997 247 Mostafa Ouezekhti * Selectieve ophaling naar aanleiding van het feest van het schaap.
Ramassage selectifa 1'occasion de la fete du sacrifice du mouton.

4162
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27.11.1997 299 Walter Vandenbossche

18.12.1997 303 Stephane de Lobkowicz

29.12.1997 305 JanBeghin

12. 1.1998 308 Walter Vandenbossche

30. 1.1998 312 Beatrice Fraiteur

11. 2.1998 314 Dominiek Lootens-Stael

12. 2.1998 315 Dominiek Lootens-Stael

23. 2.1998 316 AlainAdriaens

23. 2.1998 318 Philippe Smits

Question sans reponse
Question avec reponse provisoire

** Question avec reponse
Les questions dont la reponse a ete
publiee dans un Bulletin anterieur
ne figurent plus dans ie present
sommaire.

** Uitvoering, in hoofde van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, van
het samenwerkingsakkoord "Overeenkomst tussen de Vlaamse
Executieve en de Brusselse Hoofdstedelijke Executieve inzake de
realisatie van de noodzakelijke infrastructuur voor waterzuivering en
verdeling van de kosten der vverken voor de sanering van de bekkens
van de Zenne en de Woluwe in de Brusselse zone, met inbegrip van de
workings- en de slibbehandelingskosten", met haar zeven bijiagen,
die op 12 december 1990 tussen het Vlaams Gewest en het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest is afgesloten. 4195

Execution, par la Region de Bruxelles-Capitale, de la convention entre
1'Executif flamand et 1'Executif de la Region de Bruxelles-Capitale
concernant la realisation de 1'infrastructure necessaire pour 1'epuration
des eaux et la repartition du cout des travaux pour 1'assainissement
des bassins de la Senne et de la Woluwe en zone bruxelloise ycompris
les frais de fonctionnement et de traitement des boues» et de ses sept
avenants, conclue Ie 12 decembre 1990 entre la Region flamande et la
Region de Bruxelles-Capitale.

* Overzicht en samenstelling van de adviesraden en -commissies waarop
de administratieve diensten een beroep doen. 4 ] 62

Releve et composition des conseils ou commissions consultatifs
constitues en marge de 1'administration.

* Slechte inzamelresultaten van ons Gewest inzake oud papier. 4162
Mauvais resultats des collectes de vieux papier dans notre Region.

* De milieuvergunning, op 1 juli 1997 door het B1M verleend aan de p.v.b.a.
SCHMIT, voor de uitbating van een opslagplaags voor inerte afval-
stoffen (schroot) met aanhorigheden, gelegen Tielemansstraat 2, te
1020Brussel. 4152

Permis d'environnement delivre par 1'IBGE Ie P'juillet a la s.p.r.l.
SCHMIT pour exploiter un depot de dechets inertes (mitraille) avec
accessoires a 1020 Bruxelles, rue Tielemans 2.

* Nieuwe afvalverwerkingsmethodes. 4162
Nouveaux precedes de traitement des dechets.

* Uitgave van de brochure "Minder afval? We doen het!". 4162
Publication de la brochure "Moins de dechets? Chiche!".

* Uitvoering en toepassing van het Europees milieurecht binnen het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4163

Execution et application dans la Region de Bruxelles-Capitale du droit
des Communautes europeennes relatifa 1'environnement.

* Sectorale overeenkomst met de sector van de grafische vormgeving. 4163
Convention sectorielle avec Ie secteur du graphisme,

* Ponds voor de bescherming van het milieu. 4163
Fonds pour la protection de 1'environnement.
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23.2.1998 319 Philippe Smits * Fonds bestemd voor het onderhoud, de aankoop en de aanleg van groene
ruimten, bossen en natuurgebieden alsmede het opnieuw bepoten en
noodingrepen ten gunste van de fauna. 4163

Fonds destine a 1'entretien, 1'acquisition et 1'amenagement d'espaces verts,
de fbrets et de sites naturels, ainsi qu'au rempoissonnement et aux
interventions urgentes en faveur de la faune.

23. 2.1998 320 Philippe Smits ** Fonds voor de Waterzuivering. 4197
Fonds pour Ie traitement des eaux usees.

7. 4.1998 327 Caroline Persoons * Openbaar onderzoek over het plan voor afvalpreventie en afvalbeheer. 4163
Enquete publique sur Ie plan de prevention et de gestion des dechets.

24.4.1998 328 Dominiek Lootens-Stael * Ophaling van slachtafval naar aanleiding van het zogenaamde feest van
hetschaap. 4)63

Ramassage des carcasses a 1'occasion de la fete dite du mouton.

28. 4.1998 330 MarieNagy * Personeelsleden van zijn kabinet. 4164
Membres et agents constituant son cabinet.

4.5.1998 332 AlainAdriaens * Voormalige stortplaats op het plateau van de Vorsterie. 4164
Ancienne decharge situee Plateau de la Foresterie.

15. 5.1998 334 MarieNagy ** Het gewestelijk Reigerbospark. 4198
Pare regional de la Heronniere.

9. 6.1998 341 AlainAdriaens * Ministerieel besluit van 18 mei 1998 tot wijziging van de begroting
van afdeling 18, programme 5. 4164

Arrete ministeriel du 18 mai 1998 modifiant Ie budget de la division 18,
programme 5.

9. 6.1998 342 MarieNagy ** Ligging van de containerparken. 4199
Emplacement des pares a conteneurs.

15.6.1998 345 Dominiek Lootens-Stael * Campagne voor de netheid. 4164
Campagne de proprete.

10.7.1998 347 Dominiek Lootens-Stael * Stand van zaken met betrekking tot de afvalverbrandingsinstallatie te
Neder-Over-Heembeek. 4164

Situation de 1'incinerateur de Neder-over-Hembeek.

10.7.1998 348 DominSek Lootens-Stael ** ULB-enquete omtrent de netheid van Brussel. 4200
Enquete realisee par 1'ULB sur la proprete de Bruxelles.

23.7.1998 349 AlainAdriaens * Aanwezigheid van een bedrijf dat ftalaten maakt vlakbij het Brussels
Gewest. 4164

Presence d'une usine produisant des phtalates a la limite de la Region
bruxelloise.

3.8.1998 350 Dominiek Lootens-Stael ** Subsidiering van de Ligue des Families voor een bewustmakingscam-
pagne inzake luchtverontreiniging. 4200

Subvention de la Ligue des families pour un projet de sensibilisation a la
pollution de 1'air liee au trafic.
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3.8.1998 351 Dominiek Lootens-Stael * Het promoten van de indiensttreding van «allochtonen» bij het Gewes-
telijk Agentschap Net Brussel. 4165

Encouragement a recruter des «allochtones» a 1'Agence regionale
Bruxel les-Proprete.

3.8.1998 352 Dominiek Lootens-Stael ** Openbaar onderzoek over het plan voor afvalpreventie en afvalbeheer. 4200
Enquete publique sur Ie plan de prevention et de gestion des dechets.

13. 8.1998 353 AlainAdriaens ** Kaderovereenkomst met de prive-sector voor de verwerking van
versleten banden. 4201

Adoption avec Ie secteur prive d'un accord-cadre relatif au traitement
des pneus usages.

3.9.1998 354 AlainAdriaens ** Procedures van de Europese Commissie tegen het Brussels Gewest. 4203
Procedures ouvertes par la Commission europeenne centre la Region

bruxelloise.

10. 9.1998 355 Andre Drouart ** Botulisme in de gewestelijke vijvers. 4203
Botulisme dans des etangs regionaux.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre de 1'Amenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

19. 2.1996 46 Stephane de Lobkowicz * Onbetaalde openbare werken. 4165
Travaux publics impayes.

20.3.1996 57 Denis Grimberghs * Werken in de Keizer Karellaan. 4165
Travaux avenue Charles-Quint.

23. 5.1996 63 Denis Grimberghs * Grondregie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4165
Regie fonciere de la Region de Bruxelles-Capitale.

6. 6.1996 65 Denis Grimberghs * Werken in de Troonstraat. 4165
Travaux rue du Trone.

14.6.1996 67 Jean-Pierre Cornelissen * Erbarmelijke staat van het wegdek in de Luxemburgstraat. 4166
Etat lamentable de la voirie rue du Luxembourg.

26. 6.1996 70 Evelyne Huytebroeck * Staat van het terrein aan de Biestebroeckkaai. 4166
Etat du terrain au quai de Biestebroeck.

2. 7.1996 72 Stephane de Lobkowicz * Beroepen ingesteld tegen handelingen van de Brusselse Hoofdstedelijke
Regering. 4166

Recours introduits contre des actes du gouvernement de la Region de
Bruxelles-Capitale.

8.7.1996 76 Stephane de Lobkowicz * Borden ter verwelkoming in het Gewest. 4166
Panneaux routiers de bienvenue dans la Region.
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23. 7.1996 79 Bernard Clerfayt * Onderhoud van het Vergoteplein.
Entretien du square Vergote.

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Les questions dont la reponse a ete
publiee dans un Bulletin anterieur
ne figurent plus dans Ie present
sommaire.

4166

10.10.1996 86 Walter Vandenbossche

10.10.1996 87 Roeland Van Walleghem

10.10.1996 88 Denis Grimberghs

10.10.1996 89 Denis Grimberghs

10.10.1996 91 AlainAdriaens

18.10.1996 93 Denis Grimberghs

28.10.1996 94 Benolt Veldekens

30.10.1996 95 JeanDeHertog

4.11.1996 96 JeanDeHertog

8.11.1996 97 Jean De Hertog

8,11.1996 99 Roeland Van Walleghem

14.11.1996 100 JeanDeHertog

21.11.1996 102 JeanDeHertog

21.11.1996 103 JeanDeHertog

* Verkeerslichten Sint-Niklaasinstituut Anderlecht.
Feux de signalisation a hauteur du Sint-Niklaasinstituut a Anderlecht.

* Organisatie van een gala-avond.
Organisation d'une soiree de gala.

* Reclameborden op de balustrades van de tunnels.
Placement de panneaux sur les balustrades des tunnels.

* Gebruik van de paardenrenbaan van Bosvoorde.
Utilisation du site de 1'hippodrome de Boitsfort.

* Wegmarkeringen ten behoeve van de fietsers op de Rooseveltlaan.
Acces cyclable aux gares de Bruxelles.

* Overname van de verplichtingen die voortvloeien uit de door de provin-
cieraad aangenomen verordeningen die betrekking hebben op aan-
gelegenheden die nu tot de bevoegdheid van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest behoren.

Reprise des obligations decoulant des reglements adoptes par Ie conseil
provincial qui ont fait 1'objet d'un transfert de competences a la Region
bruxelloise.

* Aanleg van nieuwe rotondes in de de Broquevillelaan, op de Josephine-
Charlottesquare en op het kruispunt Gribaumontlaan/Ridder Koning-
laan (Sint-Lambrechts-Woluwe).

Amenagement de nouveaux ronds-points avenue de Broqueville, au
square Josephine-Charlotte et a Gribaumont-Roi Chevalier (Woluwe-
Saint-Lambert).

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 4).
Ordonnance relative a la publicite dans ['administration (article 4).

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 5).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 5).

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 8).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 8).

* Afsluiting van de Georges Lombaertstraat.
Fermeture de la rue Georges Lombaert.

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 15).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 15).

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 9).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 9).

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 6).
Ordonnance relative a la publicite de i'administration (article 6).

4166

4167

4167

4167

4167

4167

4167

4168

4168

4)68

4168

4168

4169
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BIadzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

De vragen waarop het antwoord
al in een vorig Bulletin werd
gepubliceerd worden niet in dit
zaakregister vermeld.

21.11.1996 104 GuyVanhengel

5.12.1996 105 GuyVanhengel

10. 1.1997 106 Evelyne Huytebroeck

20. 1.1997 107 Jacques Pi vin

20. 1.1997 108 Evelyne Huytebroeck

21. 1.1997 109 JeanDeHertog

21. 1.1997 110 Stephane de Lobkowicz

25. 2.1997 113 Stephane de Lobkowicz

28. 2.1997 115 JeanDeHertog

5. 3.1997 116 Stephane de Lobkowicz

19. 3.1997 120 Francoise
Carton de Wiart

26.3.1997 121 Jacques Pivin

16. 4.1997 123 Bernard Clerfayt

21. 4.1997 124 Evelyne Huytebroeck

21.4.1997 125 JeanDeHertog

21. 4.1997 126 Dominiek Lootens-Stael

5. 5.1997 128 Stephane de Lobkowicz

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Les questions dont la reponse a ete
publiee dans un Bulletin anterieur
ne figurent plus dans Ie present
sommaire.

* Perspectieven van de Brusselse Regering in verband met het zogenaamde
«Marconigebouw». 4 ] 69

Perspectives du gouvernement bruxellois pour Ie batiment "Marconi".

* "Dynamiek" nummer 10. 4169
"Entreprendre" n° 10.

* Aanleg van de Troonstraat. 4169
Amenagement de la rue du Trone.

* Voorwaarschuwingstekens in de tunnels van de kleine ring. 4169
Presignalisation dans les tunnels de la petite ceinture.

* Het Marconigebouw in Vorst. 4 ] 69
Immeuble Marconi a Forest.

* Vertegenwoordiging van vrouwen en mannen in de kabinetten. 4170
Representation des hommes etdes femmes dans les cabinets ministeriels.

* Lijst van de publicaties van het kabinet. 4170
Inventaire des publications du cabinet.

* Aankoop van terreinen door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4170
Achat de terrains par la Region de Bruxelles-Capitale.

* Honderdste verjaardag van de Tervurenlaan. 4170
Centenaire de 1'avenue de Tervueren.

* Infrastructuurwerken op kosten van de aanwonenden. 4170
Realisation ^infrastructures aux frais des riverains.

* Trap van de doorgang voor voetgangers in de tunnel onder de Tervuren-
laan. 4170

Passage pour pietons sous 1'avenue de Tervueren.

* Snelheid in de tunnels van de kleine ring. 4171
Vitesse dans les tunnels de la petite ceinture.

* Het gewestelijk erfgoed. 417)
Patrimoine regional.

* Werken in de Van Volxemlaan. 4171
Travaux de 1'avenue Van Volxem.

* Tweetaligheidspremie. 4171
Prime de bilinguisme.

* Wagenpark. 4171
Pare de voitures.

* Woonplaats van de gewestambtenaren. 4171
Lieu de domiciliation des agents regionaux.
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21. 5.1997 129 Dominiek Lootens-Stael * Wegmarkeringen op de gewestelijke wegen. 4172
Marquage au sol des voiries regionales.

26. 5.1997 130 JeanDeHertog * Ruimtelijkeordening-Noord-Oostwijk. 4172
Travaux publics - Quartier Nord-Est.

27.5.1997 132 JeanDeHertog * Bevoegdheidsverdelingen raadpleging van advocaten. 4172
Repartition de competences et consultation d'avocats.

30.5,1997 134 Jean-Pierre Cornelissen * Aanwerving van 68 vaste personeelsleden. 4172
Engagement de 68 fonctionnaires statutaires.

2. 6.1997 135 JeanDeHertog * Informatiecampagnes door de overheden gevoerd. 4172
Campagnes d'information menees par les pouvoirs publics.

2.6.1997 136 JeanDeHertog * V.z.w.'s. - Subsidies. 4172
A.s.b.l. - Subventions.

2.6.1997 137 JeanDeHertog * Universiteiten. - Subsidies. 4172
Universites. - Subventions.

9.6.1997 139 Jean-Pierre Cornelissen * Bescherming van de bomen langs de openbare weg. 4173
Protection des arbres plantes en voirie.

16.6.1997 140 Danielle Caron * Werken in onze hoofdstad. 4173
Travaux dans !a capitale.

4.7.1997 141 JeanDeHertog * Overvliegende vliegtuigen. - Geluidshinder. 4173
Survol d'avions. - Nuisances sonores.

18.7.1997 144 Marc Cools * Plaatsing van nieuwe verwelkomingsborden langs de gewestwegen. 4173
Pose de nouveaux panneaux de signalisation sur les voies regionales.

25.7.1997 145 JeanDeHertog * Uitvoerende mad-it. - Opdrachten aan derden. 4173
Pouvoir executif. - Missions confiees a des tiers.

31.7.1997 146 Jean-Pierre Cornelissen * Onderhoud van de verlichting in het Elizabethpark. 4173
Entretien de 1'eclairage au pare Elisabeth.

29. 8.1997 147 Dominiek Lootens-Stael * Tweetaligheidspremies. 4173 < •
Primes de bilinguisme.

16. 9.1997 148 Walter Vandenbossche * Bescherming van de fietser. 4174
Protection du cycliste.

22.10.1997 149 Denis Grimberghs * Duur van de openbare werken. 4174
Duree des chantiers de travaux publics.

22.10.1997 150 Denis Grimberghs * Werken in de Jubelparktunnel. 4174
Travaux en cours de realisation dans Ie tunnel du Cinquantenaire.
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22.10.1997 151 Denis Grimberghs * Regeling van de verkeerslichten op de lanen van de grote ring. 4174
Organisation des phases de feux sur les boulevards de la grande ceinture.

22.10.1997 152 Stephane de Lobkowicz * Het door het Gewestbezoldigdpersoneel-Toestemmingomtecumuleren. 4174
Personnel remunere par la Region - Autorisation de cumul.

22.10.1997 153 Francois * Door de trams en bussen geregelde verkeerslichten. 4174
Roelants du Vivier Feux de signalisation commandes par les trams et bus.

28.10.1997 154 Stephane de Lobkowicz * Kmispunt Churchill-Brugmann: tijd om aan de verkeerslichten over te
steken. 4175

Carrefour Churchill-Brugmann: temps de passage regle par les feux de
signalisation tricolores.

3.11.1997 155 Stephane de Lobkowicz * Verkoop van gebouwen op initiatief van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest. 4)75

Vente d'immeubles a 1'initiative de la Region de Bruxelles-Capitale.

7.11.1997 156 Stephane de Lobkowicz * Voorlegging om advies bij de Raad van State van de ontwerpen van
ordonnantie en van besluit. 4175

Soumission a 1'avis du Conseil d'Etat des projets d'ordonnances et
d'arretes.

7.11.1997 158 Stephane de Lobkowicz * Abonnementsovereenkomsten met advocaten. 4175
Conventions "abonnements" avec des avocats.

28.11.1997 160 Stephane de Lobkowicz * Gehandicapten op het kabinet. 4175
Handicapes employes dans son cabinet.

28.11.1997 161 Stephane de Lobkowicz * Mededelingen van het ministerie en het kabinet. 4175
Communications du ministere et du cabinet.

24.11.1997 162 Denis Grimberghs * Rode assen gecreeerd door Brussel-Stad. 4176
Axes rouges crees par la Ville de Bruxelles.

4.12.1997 163 Stephane de Lobkowicz * Leegstaande eigendommen in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4176
Proprietes inoccupees de la Region de Bruxelles-Capitale. •

4.12.1997 164 Stephane de Lobkowicz * Ongevallen met de wagens van het kabinet. 4176
Sinistralite des voitures du cabinet.

18.12.1997 166 Stephane de Lobkowicz * Overzicht en samenstelling van de adviesraden of -commissies waarop
de administratieve diensten een beroep doen. 4176

Releve et composition des conseils ou commissions consultatifs consti-
tues en marge de 1'administration.

18.12.1997 167 Denis Grimberghs * Toegang tot de Belliardtunnel. 4176
Tremie d'acces au tunnel Belliard.

29.12.1997 168 Stephane de Lobkowicz * Steunaanv.z.w.'sofandereverenigingen. 4176
Aide apportee a des a.s.b.l. ou autres associations.
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12. 1.1998 169 Dominiek Lootens-Stael

19. 1.1998 170 Jean-Pierre Cornelissen *

12, 2.1998 171 GuyVanhengel

5. 3.1998 172 Dominiek Lootens-Stael *

5. 3.1998 173 Denis Grimberghs

23. 3.1998 175 Philippe Debry

3. 4.1998 176 Denis Grimberghs

24. 4.1998 177 SvenGatz

24. 4.1998 179 JeanDemannez

28. 4.1998 180 -MarieNagy

12. 5.1998 181 Francois
Roelants du Vivier

15. 5.1998 182 Jacques De Coster

20. 5.1998 183 SvenGatz

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Les questions dont la reponse a ete
publiee dans un Bulletin anterieur
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Gebruik van dienstwagens bij het ministerie van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest, de gewestelijke instellingen van openbaar nut en de
parastatalen. 4177

Usage des vehicules de service du ministere de la RBC, dans les orga-
nismes d'utilite publique et dans les pararegionaux.

Bijgewerkt overzicht van de eigendomsoverdrachten van de Staat aan
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4177

Situation actuelle des transferts de proprietes de 1'Etat a la Region de
Bruxelles-Capitale.

Herinrichting van het kruispunt op de Leopold lll-laan ter hoogte van
de Nato. 4177

Reamenagement du carrefour situe sur Ie boulevard Leopold 111 a
hauteur de 1'Otan.

Onoverzichtelijk woud van wegmarkeringen aan de werken op het
Daillyplein te Schaarbeek. 4177

Inextricable lacis de marquage routier pour les travaux de la place Dailly
a Schaerbeek.

Infoborden aan de ingang van de tunnels. 4177
Signalisation a 1'entree des tunnels.

Leegstaande gebouwen van het Gewest. 4204
Immeubles regionaux a 1'abandon.

Moderniseringswerken in de tunnels. 4177
Travaux de modernisation des tunnels.

Fietspad aan het Schumanplein. 4205
Piste cyclable au rond-point Schuman.

Herstellingwerken aan de Montgomerytunnel. 4178
Travaux de refection du tunnel Montgomery.

Personeelsleden van zijn kabinet. 4178
Membres et agents constituant son cabinet.

Gevaarlijke plaatsen in het autoverkeer - Cartografie. 4178
Points a risque en matiere de circulation automobile - Cartographic.

Wegenwerken die door zijn administratie worden uitgevoerd. 4178
Travaux de voiries realises par son administration.

Vorderingsstaat van de resolutie van de Brusselse Hoofdstedelijke Raad
van 7 maart 1997 (de medewerking van de gemeenten om politionele
maatregelen te treffen waarbij de fietsverplaatsingen vergemakkelijkt
worden). 4178

Etat d'avancement de la resolution du Conseil de la Region de Bruxelles-
Capitale du 7 mars 1997 sur la politique en matiere de velos (collabo-
ration des communes afin de prendre des mesures de police facilitant
les deplacements cyclistes)
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9. 6.1998 184 AlainAdriaens * Wegmarkeringen op de Kroonlaan, een gewestelijke weg. 4178
Marquages au sol sur la voirie regionale de 1'avenue de la Couronne.

12. 6.1998 185 Serge de Patoul * Subsidies aan het weekblad "Deze week in Brussel". 4179
Subside a 1'hebdomadaire "Deze week in Brussel".

19.6.1998 186 Denis Grimberghs * Toepassing van de ordonnantie van 12 november 1992 betreffende de
vervreemding van onroerende domeingoederen. 4179

Application de 1'ordonnance du 12 novembre 1992 relative a 1'alienation
des immeubles domaniaux.

19.6.1998 187 Denis Grimberghs * Afbraak van gebouwen van het huizenblok Comines-Froissart. 4179
Demolition des immeubles situes sur 1'ilot Comines-Froissart.

19. 6.1998 188 Mohamed DaTf * Heraanleg van de Ninoofsesteenweg. 4179
Renovation de la chaussee de Ninove.

23.7.1998 189 Dominiek Lootens-Stael * Veiligheidsproblemen ter hoogte van het kruispunt van de Kolonel
Bourgstraat en de De Lombaerdestraat te Evere. 4179

Problemes de securite au croisement de la rue Colonel Bourg et de la
rue De Lombaerde a Evere.

23.7.1998 191 Francoise Carton de Wiart * Oversteekplaatsen voor voetgangers. 4179
Marquages passages pietons.

31.7.1998 192 Marc Cools * Aanwerving van werkcontroleurs door het Gewest. 4180
Recrutement de controleurs des chantiers et travaux par la Region.

3.9.1998 193 AlainAdriaens * Renovatie van de buurt aan de Naamsepoort. 4180
Chantier de renovation Porte de Namur.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Economic, Financien, Begroting,
Energie en Externe Betrekkingen en aan de Minister belast met OpenbaarAmbt, Buitenlandse Handel,

Wetenschappelijk Onderzoek, Brandbestrijding en Dringende Medische Hulp
Secretaire d'Etat adjoint au Ministre de 1'Economie, des Finances, du Budget, de 1'Energie et

des Relations exterieures et au Ministre de la Fonction publique, du Commerce exterieur,
de la Recherche scientifique, de la Lutte centre I'lncendie et de I'Aide medicale urgente

16.4.1996 26 Dominiek Lootens-Stael * Uitgave van boeken en brochures. 41gl
Edition de livres et de brochures.

25.4.1996 28 Serge de Patoul * Het door de minister gefinancierd niet-economisch onderzoek. 4181
Recherche scientifique non economique financee par Ie ministre.

30.10.1996 45 Jean De Hertog * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 4). 4181
Ordonnance relative a la publicite dans 1'administration (article 4).

4.11.1996 46 Jean De Hertog * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 5). 4181
Ordonnance relative a la publicite dans 1'administration (article 5).
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8.11.1996 47 Jean De Hertog * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 8). 4181
Ordonnance relative a la publicite dans I'administration (article 8).

14.11.1996 48 Jean De Hertog * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 15). 4182
Ordonnance relative a la publicite dans I'administration (article 15).

21.11.1996 49 Jean De Hertog * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 9). 4182
Ordonnance relative a la publicite dans I'administration (article 9).

21.11.1996 50 Jean De Hertog * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 6). 4182
Ordonnance relative a la publicite dans I'administration (article 6).

12. 5.1997 62 Jean De Hertog * Kabinetsmedewerkers. - Dienstbetoon. 4182
Collaborateurs de cabinet. - Permanence sociale.

25. 7.1997 68 Jean De Hertog * Uitvoerende macht. - Opdrachten aan derden. 4182
Pouvoir executif. - Missions confiees a des tiers.

31. 7.1997 69 Dominiek Lootens-Stael * AdviesvandeVasteCommissievoorTaaltoezichtaangaandedeenergie-
atlas. 4182

Avis de la Commission permanente de conn-file linguistique relatif a
1'Atlas de 1'energie.

10.10.1997 72 PaulGaland * "Interfaces" tussen de v.z.w. Technopool en de Brusselse universiteiten,
Technopool en de v.z.w. Indutec. 4) 83

"Interfaces entreTechnopole et les universites bruxelloises,Technopole
et Indutec".

21.10.1997 73 MarieNagy * Balans van de "interfaces" van het Brussels Gewest. 4183
Bilan des interfaces de la Region bruxelloise.

17.11.1997 75 Stephane de Lobkowicz * Toepassing van de Ordonnantie van 11 juli 1991 betreffende deminiinale
levering van electriciteit. 4183

Application de i'ordonnance du 11 juillet 1991 relative a la fourniture
minimale d'electricite,

7.11.1997 77 Stephane de Lobkowicz * Voorlegging om advies bij de Raad van State van de ontwerpen van "'
Ordonnantie en van besluit. 4183

Soumission a 1'avis du Conseil d'Etat des projets d'ordonnances et
d'arretes. (•

7.11.1997 78 Stephane de Lobkowicz * Abonnementsovereenkomsten met advocaten. 4183
Conventions "abonnements" avec des avocats.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister-Voorzitter
Secretaire d'Etat adjoint au Ministre-President

24. 9.1996 96 Denis Grimberghs * Regiement betreffende detoekenning van bijkomende leningen. 4184
Reglement du Conseil provincial relatif a 1'octroi de prets complemen-

taires.
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29. 8.1997 162 Dominiek Lootens-Stael * Taalverhoudingen in de raad van bestuur van de huisvestingsmaatschap-
pijen. 4184

Rapports P/N dans Ie conseil d'administration des societes de logement.

30. 1.1998 183 Roland Frippiat * Bedenkelijke praktijken van hotelbedienden jegens de taxichauffeurs
in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4184

Pratiques douteuses de certains employes d'hotel a 1'egard des chauffeurs
de taxis dans la Region bruxelloise.

3. 2.1998 184 Francoise Dupuis ** Statistieken over de sociale huisvesting. 4206
Statistiques relatives au logement social.

17.3.1998 189 Dominiek Lootens-Stael * Taalkennis van het personeel in dienst bij de erkende Brusselse huisves-
tingsmaatschappijen. 4 ] 84

Connaissances linguistiques du personnel occupe dans les societes de
logement agreees de la Region bruxelloise.

17.3.1998 190 Dominiek Lootens-Stael * Wijziging van de ordonnantie van 9 September 1993 tot wijziging van
de huisvestingscode voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en
betreffende de sector van de sociale huisvesting. 4184

AppI ication de 1'ordonnance modifiant 1'ordonnance du 9 septembre 1993
portant modification du Code du logement pour la Region de Bruxelles-
Capitale et relative au secteur du logement social.

23. 3.1998 191 Jean-Pierre Cornelissen ** Overeenkomsten met COBRALO en GERMINAL waardoor deze maat-
schappijen gronden in erfpacht kunnen overdragen. 4209

Conventions avec COBRALO et GERMINAL permettant a ces societes
de ceder des parcelles de terrain en emphyteose.

8.4.1998 192 Denis Grimberghs * Herinrichting van de Daillykazerne. 4185
Urbanisation du site de la Caserne Dailly.

28.4.1998 193 Dominiek Lootens-Stael * Brochure "Sociale huisvesting in Brussel". 4185
Brochure "Le logement social a Bruxelles".

24.4.1998 194 Dominiek Lootens-Stael * Uitgave van een tijdschrift door de Elsense Haard. 4185
Publication d'un magazine par le Foyer ixellois.

28.4.1998 195 MarieNagy * Personeelsleden van zijn kabinet. 4185
Membres et agents constituant son cabinet.

26.5.1998 197 Dominiek Lootens-Stael * Belangenvermengingenhetdaaruitvoortvloeiendemisbruikvaninfor-
matie vanwege leden van de raad van beheer van de Brusselse Gewes-
telijke Huisvestingsmaatschappij. 4185

Confusion d'interets et abus d'informations de la part de membres du
conseil d'administration de la Societe du logement de la Region
bruxelloise.

24.6.1998 201 Dominiek Lootens-Stael ** Propaganda vanwege bestuurders van huisvestingsmaatschappijen in
partijpolitieke bladen. 4211

Propagande faite dans des journaux politiques par des administrateurs
de societes de logement.
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23.7.1998 203 Denis Grimberghs * Het begrip "personen ten Iaste» in de regeling betreffende de sociale
woningen. 4185

Notion de personnes a charge dans la reglementation du logement social.

3. 8.1998 205 Dominiek Lootens-Stael * GebrekkigonderzoekvandeBGHMvaneenvraagoininlichtingenvan
de Vaste Commissie voor Taaltoezicht. 4186

Reponse lacunaire de la SLRB a une demande de renseignements
emanant de la Commission permanente de controle linguistique.

3.8.1998 206 Dominiek Lootens-Stael * Bewering van de BGHM dat zij huisvestingsmaatschappijen op hun
taalverplichtingen wijst. 4186

Affirmation de la SLRB selon laquelle elle attire 1'attention des societes
de logement sur leurs obligations linguistiques.

3. 8.1998 207 Dominiek Lootens-Stael * Gevolg dat werd gegevenaan het adviesnummer 29.331/L van de Vaste
Commissie voor Taaltoezicht. 4186

Suite donnee a 1'avis n° 29.331/L de la Commission permanente de
controle linguistique.

3.8.1998 208 Denis Grimberghs ** Verkoop van de terreinen van de BGHM - Kazerne "Prins Albert". 4213
Vente des terrains appartenant a la SLRB - Caserne "Prince Albert".
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